
BIR PISLIK
YAKALANDI!

İNAN GÜNEY MEYDAN OKUDU

Beyoğlu Belediye Başkanı İnan
Güney, 29 Mart seçimlerinde

başkan seçildikten sonra çok sayıda
engel ile karşılaştığını ifade etti. Kay-
makamlık binasından çıkarıldıklarını,
TRT binası için kendilerinden ecrimi-
sil istendiğini ve Yeşilçam Sokağı'na
açılan kadın pazarının apar topar kal-

dırıldığını belirten
Güney, “Gerçek-
ten devlet aklı mı
tutuldu? Bütün
bu olanlara şaşı-
rıyoruz. Bugün
halkın önüne bir
sandık koysunlar
seçimi yüzde 60
ile kazanırız”
dedi. I SAYFA 8
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Şimdi seçim olsun 
yüzde 60 oy alırız!

www.gazetedamga.com.tr

Cumhurbaşkanı Er-
doğan, partisinin grup

toplantısında konuştu. “Son
dönemde ardı ardına gelen,
bir polis memurumuzun
şehit edilmesinden genç kız-
larımızın vahşice katledilme-
lerine kadar bir dizi hadise,
milletimizde haklı bir tepkiye
yol açmıştır” diyen Erdo-
ğan, “Onlarca suç kaydı
olan kriminal tiplerin ellerini

kollarını sallayarak ortalıkta
dolaşması, herkes gibi bizi
de rahatsız ediyor. Milleti-
mizin sesine kulak vererek
bu çerçevede bazı önemli
adımlar atma kararı aldık.
Emniyet teşkilatımız içinde
bir zafiyet varsa, adalet 
sistemimizde tıkanıklık,
yanlışlık varsa neşteri vurup
çözüme kavuşturacağız" 
ifadelerini kullandı. I SAYFA 7

ERKAN BAŞ'TAN ÖZEL'E TEPKİ

CHP Genel Başkanı Özgür
Özel, Cumhurbaşkanı Erdo-

ğan’ın Meclis’te CHP grubunca
ayakta karşılanmasını eleştiren TİP’e
yönelik, “Partinin oyu yüzde 1.5 ve
bizden giden tepki oylarıyla alıyorsun”
sözlerini sarf etmişti. TİP Genel 
Başkanı Erkan Baş, Özel'in sözlerine
ilişkin, "İktidarla normalleşirken mu-

halefetin kendi-
sine benzemeyen
unsurlarını kötü
bir dile muhatap
edenleri halkı-
mıza şikayet edi-
yoruz. Biz
zamanında helal-
leşmeye de yok-
tuk, bugün bir
normalleşmeyle
de yokuz” dedi.
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Özel’i halka 
şikayet etti!
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Ülkemizde gündem (2)

Müge SEzER
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STK'ların önemi

İlknur Doğu ÖztüRK
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Toplumsal Şiddet

NESTERI VURACAGIZ!NESTERI VURACAGIZ!NESTERI VURACAGIZ!NESTERI VURACAGIZ!NESTERI VURACAGIZ!NESTERI VURACAGIZ!
İstanbul Turizm Fuarı açılışında
konuşan İBB Başkanı Ekrem

İmamoğlu, son günlerde gündeme
oturan şiddet olaylarına değindi.

“Ben, bir psikopatın gencecik
insanları katleden, yaşam-

dan koparan o kötü
görüntüleri, ülke-

deki politik ortamla ilişkilendirecek
kadar basit bakmam meseleye” diyen
İmamoğlu, “Meseleye, sorumlu olarak
bakarım. Elbette ayrıştırıcı dilden, ku-
tuplaştırıcı dilden toplumun uzaklaş-
ması lazım. Özellikle kindarlığı, öfkeyi,
nefreti bu toplumun gündeminden 
def etmemiz lazım” dedi. I SAYFA 5

MHP Bakırköy İlçe Baş-
kanlığı seçimin üzerin-

den geçen 6 ayın ardından ilçe
belediyesinin yaptığı çalışmalar
hakkında değerlendirme top-
lantısı yaptı. İlçe Başkanı Tur-
gut İnan, seçim sürecinde
verilen vaatlere karşılık şimdi-
lerde yapılanların, ayyuka
çıkan sorunlara pansuman 
niteliğinde algı belediyeciliği
yapıldığını iddia etti. İnan, “Biz
bu senaryoları Bülent Ke-
rimoğlu’ndan biliyoruz.

Yeniden
güncel-
leme ve
yeni havuz”
dedi. I SAYFA 9
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Ümraniye'de 23 Ey-
lül'de motosiklet hır-

sızlığından yakalanan ve
karakoldan firar eden
Yunus Emre Geçti'nin şehit
ettiği polis memuru  Şeyda
Yılmaz hakkında hakaret
içerikli paylaşım yapan
Uğur Bostan hakkında so-
ruşturma başlatıldı. Şüphe-
linin 'Dünyadan bir pislik

daha temizlendi' ve 'Dünya
bir mikroptan daha temiz-
lenmiş, şükür' şeklinde söz-
ler sarf ettiği tespit edildi.
Bostan ifadesinde, suçla-
maları kabul etmedi. Savcı-
lık, şüpheli hakkında 'Suçu
ve suçluyu övmek' ve 'Kişi-
nin hatırasına hakaret' suç-
larından 7 yıl 7 aya kadar
hapsini talep etti.
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Esenyurt Belediye
Başkanı Prof. Dr.

Ahmet Özer, katıldığı
canlı yayında, “Eseyurt
sadece Türkiye'nin değil,
bence dünyanın en
büyük ilçesi. Çünkü daha
hâlâ bu nüfusun üstünde
bir ilçeye rastlamadık.
101 ülkeden insan var.
Türkiye’nin 81 ilinden
gelen insanımız var. 80
dil konuşuluyor” ifadele-
rini kullandı. I SAYFA 16
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YAKALANINCA İNKAR ETTİ

BELEDİYE 
PANSUMAN 
YAPIYOR!

Şehit polis memuru Şeyda Yılmaz hakkında sosyal medya
hesapları üzerinden 'Dünya bir pislikten temizlendi' şeklinde
yorum yapan Uğur Bostan'ın 7 yıl 7 aya kadar hapsi talep edildi
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SIDDET KONUSUNA
SIYASI BAKMAM!

OlAY, dün öğle saatlerinde
Fatih Ayvansaray Mahalle-

si’nde meydana geldi. İddiaya göre, 80
yaşındaki Halit Bayşu hayatını kaybetti
diye Ayvansaray Hacı İlyas Yatağan
Camii’nde cenaze namazı kılınacaktı.
namaz için yapılan hazırlık sırasında

tabuttan sesler gelmeye başladı. Olay
yerine gelen sağlık ekipleri tabutu aç-
tıklarında Bayşu’nun nabzının attığını
fark etti. Sağlık ekipleri kalp masajının
ardından Bayşu’yu hastaneye kaldırdı.
Bayşu, tedavi gördüğü hastanede bu
kez gerçekten hayatını kaybetti.

ÖLMEDİĞİ ANLAŞILAN BAYŞU
HASTANEYE KALDIRILDI!

ç YAşAnAn bu ilginç olaydan
sonra açıklama yapan Ayvan-

saray Mahalle Muhtarı Galip Akçay, “Ce-
naze namazına geldik. Kızı bana tabuttan
ses geldiğini söyledi. Eğilip dinlediğimde
tıkırtıyı duydum. Ambulansı aradılar.
Sağlık ekipleri tabutu açtılar ve kontrol

edip hastaneye götürdüler” ifadelerini
kullandı. Mahalle sakinlerinden Erdoğan
Baysal ise “Cenaze geldi. Tabutu mu-
salla taşına koyduk. Tabuttan ses geldi-
ğini söylediler. Ambulansı aradık. Kalp
masajı yapıp ambulansla hastaneye kal-
dırdılar” açıklamasını yaptı. 

TABUTU EĞİLİP DİNLEDİĞİMDE 
SES GELDİĞİNİ FARK ETTİM!
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Fatih’te 80 yaşındaki
Halit Bayşu'nun 

cenaze namazı kılınır-
ken tabuttan gelen ses
üzerine camiye gelen

sağlık ekipleri, 
Bayşu'ya kalp masajı

yaptı. Ölmediği anlaşı-
lan yaşlı adam ardın-

dan ambulansla
hastaneye kaldırıldı.
80 yaşındaki Bayşu 

tedavi gördüğü hasta-
nede bu kez gerçekten

hayatını kaybetti

İkbal Uzuner ve Ayşe-
nur Halil cinayetiyle

birlikte gözler, bir süre önce
cinayet pozları veren Uraz
Kaygılaroğlu'na çevrildi.
Kaygılaroğlu'na bir sert
eleştiri de meslektaşı

Bahar Şahin'den geldi.
Şahin, sosyal medya hesa-

bından yaptığı bir payla-
şımla Kaygılaroğlu'na
sert bir şekilde eleş-
tirdi. Şahin, "Kadın
kasabı, 'sanatın' İs-
tanbul surlarında
hayat buldu. İlham
verdin, gurur duy
kendinle Uraz Kay-
gılaroğlu. Türk
halkı bu 'sanatını'

unutmayacak"
ifadelerini 

kullandı.
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GURUR DUY 

KENDİNLE!KENDİNLE!KENDİNLE!KENDİNLE!KENDİNLE!KENDİNLE!

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE YIL: 20   SAYI: 6219   FİYAT: 4 TL         10 EKİM 2024 PERŞEMBE

HASTANEYE!
Çekin elinizi
üstümüzden!

CHP Bakırköy İlçe Başkan-
lığı, son günlerde artan

kadın cinayetlerini protesto
etmek amacıyla Cumhuriyet
Meydanı'nda basın açıklaması
yaptı. Ak Parti özelinde Cumhur
İttifakı’na seslenen İlçe Başkanı
Gizem Başaran Arslan, “Bu ül-
kede apaçık desteklenen kadın
katliamı var! Desteklenen diyo-
rum çünkü İstanbul Sözleşme-
si’nden 1 gecede vazgeçtiniz.
Çekin ellerinizi üstümüzden,
çekin ellerinizi kadınların üzerin-
den” diye konuştu. I SAYFA 4

Ruhsal hastalıkların, Türki-
ye'de sağlık harcamaları ve

hastalıkların görülme sıklığı bakı-
mından ikinci sırada olduğu açık-
landı. 15 milyonu aşkın ruhsal
hastalık tanısı almış kişi olduğunu
söyleyen Uzman Psikiyatri Doktoru
Dilek Yeşilbaş, bu rakamın buz da-
ğının sadece görünen kısmı oldu-
ğunu ifade etti. Yeşilbaş, “En sık
görünen ruhsal hastalıklar ise dep-

resyon, kaygı bo-
zuklukları, obsesif
kompulsif bozuk-
luk, bipolar bozuk-
luk” ifadelerini
kullandı.  I SAYFA 2
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Kemikleri 
defnedildi 

Diyarbakır’da kaybol-
duktan 19 gün sonra

cansız bedeni bulunan 8 ya-
şındaki Narin Güran’ın
otopsi için İstanbul’a gönde-
rilen kemik parçaları, beledi-
yeye ait cenaze aracıyla
Tavşantepe Mahallesi’ndeki
mezarlığa götürüldü. Yoğun
güvenlik önlemlerinin alın-

dığı mezar-
lıkta Narin’in
defnedildiği
mezar açıla-
rak kemikler,
cenazenin
yanına def-
nedildi. Açı-
lan mezar
tekrar kapa-
tıldı. I SAYFA 3

ç

Psikolojimiz
çok bozuk!

SAĞ ADAMI 
TABUTA 

KOYDULAR!

SON ANDA
FARK ETTİLER!
Canlı olarak tabuta konulan Halit Bayşu'nun
son anda ölmediği fark edildi. Tabuttan gelen
ses üzerine yaşlı adam hastaneye kaldırıldı.
Bayşu, az kalsın canlı gömülecekti. 

MUSALLADANMUSALLADANMUSALLADANMUSALLADANMUSALLADANMUSALLADAN

80 FARKLI DİL 
KONUŞULUYOR!

Kadına şiddet teşvik ediliyor!

Kadın avukatlar,
Çağlayan Adliyesi

önünde kadın cinayetle-
rine karşı eylem yaptı.
Avukat Esra Bilen, "İs-
tanbul Sözleşmesi'nden

çekilme kararı ile hız ka-
zanan süreç ile kadına
karşı şiddet, politika üre-
ticiler tarafından adeta
teşvik edilir hale gelmiş-
tir” dedi. I SAYFA 4

ç



2 10 EKİM 2024 PERŞEMBE YAŞAMwww.gazetedamga.com.tr

Ruhsal hastalıkların, Türkiye'de sağlık harcamaları ve hastalıkların görülme sıklığı bakımından ikinci sırada olduğu açıklandı. 15 milyonu aşkın
ruhsal hastalık tanısı almış kişi olduğunu söyleyen Uzman Psikiyatri Doktoru Dilek Yeşilbaş, “Bu rakamın buz dağının sadece görünen kısmı” dedi

10 Ekim Dünya Ruh Sağlığı
Günü dolayısıyla açıklama-
larda bulunan Dr. Dilek Ye-

şilbaş, tüm dünyada ve Türkiye'de sağlık
harcamaları ve hastalıkların görülme sıklı-
ğına bakıldığında ruhsal hastalıkların
ikinci sırada yer aldığını belirtti. Türkiye'de
15 milyonu aşkın ruhsal hastalık tanısı almış
kişi olduğunun sanıldığını söyleyen Yeşilbaş,
bu rakamın buz dağının sadece görünen
kısmı olduğunu ve son yıllarda çok arttığını
gözlemlediğini ifade etti.

erkeklerde ağlar 

Uzm. Dr. Dilek Yeşilbaş, “En sık görünen
ruhsal hastalıklar ise depresyon, kaygı bozuk-
lukları, obsesif kompulsif bozukluk, bipolar
bozukluk gibi görünmektedir. En sık destek
başvurusu kadınlardan gelmektedir. Erkekler
bıçak kemiğe dayanmadan pek gelmez. Oysa
‘erkekler de ağlar ve erkekler de insandır' ger-
çeğinin altını çizmek isterim” ifadelerini kul-
landı.

Aileye bakıyoruz

Ruh sağlığının, ruhsal hastalık yokluğundan
daha fazlası olduğunu; bireyler, aileler ve top-
lum için hayati önem taşıdığını söyleyen
Uzman Psikiyatri Dr. Dilek Yeşilbaş, “Ailede
tek bir bireyin herhangi ruhsal rahatsızlığının
olması sadece o bireyi değil, içinde bulun-
duğu geniş aile yapısının diğer üyelerini de et-
kileyecektir. Hasta aynı zamanda birilerinin
çocuğu, birilerinin ebeveyni, birilerinin kar-
deşi, birinin eşi, birilerinin yeğeni, kuzeni,
eniştesi ya da yengesidir. Bu liste uzar gider.
Yani biliriz ki tedavi ederken sadece hastanın
değil onun ailesinin ruh sağlığına da dokunu-
ruz. Dolayısıyla biz hekimler, bir evladı tedavi
ettiğimizde bir aileyi tedavi ettiğimizin bilin-
ciyle hareket etmeliyiz. Çünkü evladı sağlıklı
olmayan bir annenin mutlu olması, annesi
mutsuz olan bir çocuğun da iyileşme moti-
vasyonunun olması mümkün değildir” dedi.

Önyargıyla yaklaşmayın

Ruhsal açıdan ciddi sıkıntılar yaşayan pek
çok hastanın doktora gitmediği ifade eden
Dr. Dilek Yeşilbaş, “Başlıca sebebin ruhsal
hastalıkları tümden reddetmek ya da ko-
nuya önyargıyla yaklaşmak olduğuna ina-
nıyorum. Bazıları da kaynağı iman eksikliği,
güçsüzlük, zafiyet, kusur veya eksiklik gibi
yanlış inanışlara bağlayıp hastalık olarak
görmüyor. İnsanlar mide ülseri, diyabet ya
da tansiyon gibi hastalıkları kabul ettikleri
kolaylıkta ruhsal rahatsızlıkları kabul etmi-
yor. Hastaların çevresindeki insanların
önemli bir kısmı da ‘sen halledersin, biraz
gayret edersen yaparsın, sen de hiç çabala-
mıyorsun, bak millette ne dertler var' gibi
hastayı anlamaktan son derece uzak ifade-
lerde bulunuyor. Bu da hastaların ya teda-
viye başvurmamalarına ya da gizli kapaklı
gelip tedaviyi yarım bırakmalarına neden
oluyor. Oysa ruhsal hastalıklar elle tutul-
maz, gözle görülmez ve öyle dertlerdir ki
hiç kimse isteyerek böyle bir sıkıntıyı çek-
mez. Elinde olsa zaten aşar ve hayatına
devam eder. Tüm bu handikapları aşıp ruh-
sal destek almaya gelen kişiler ise benim
nazarımda çok cesur kişiler. Bütün bu ön-
yargıları aşıp, kendileriyle yüzleşip, pek çok
sıkıntıyı göze alarak dertlerine çare ararlar.
Öteki türlüsü şu veya bu sebeple kendinden
kaçmak, tedaviden mahrum kalmak ve bir

çukurda gereksiz yere mücadele etmek-
ten ibarettir” açıklaması yaptı.

Yan etkileri var 

“Son dönemde herhangi bir teşhis konu-
lamayan hastaların ‘psikolojiktir' şek-

linde değerlendirildiğini düşünüyorum”
diyen Dr. Dilek Yeşilbaş, sözlerine şöyle
devam etti: “Bu durum, hekimlerin konuya
daha bütüncül bir yaklaşım sergilemeleri ge-
rektiğini gösteriyor. Bir hastalığa psikolojik
demek için hastanın bütünüyle değerlendiril-
mesi, tüm organik ve genel tıbbi nedenlerin
elenmesi ve bir şey bulunamıyor ise psikiyat-
riye yönlendirilmesi gerekir. Öte yandan ruh-
sal rahatsızlığa sahip pek çok hasta, kronik

geçmeyen ağrılarla (fibromiyalji), sedef, eg-
zama, kronik ürtiker, geçmeyen kabızlık ve
ishal, çarpıntı, ölüm korkuları, kalp krizi en-
dişeleri, bel sırt omuz tutulmaları ağrılarıyla
farklı farklı kliniklerde sürünmektedir. Bağır-
saklarımızın ve cildimizin en duygusal or-
ganlarımız olduğunu hatırlatmak isterim.
Ellerinde poşet poşet tetkikler, defalarca ya-
pılan tahliller, çekilen MR'lar, filmlerle hasta-
nelerde dolaşanları görüyorum. Sizler de
belki bunlardan birisiniz. Lütfen bir de aklı-
nıza bütün bu uzun süredir geçmeyen ve bir
türlü de sebebi tespit edilemeyen durumların
psikolojik nedeni olabileceğini, bir de psiki-
yatriye görünmenizin iyi olabileceğini düşü-
nün olur mu?”

Tedbir alın 

Ruh sağlığını korumanın birtakım tedbirler
alarak mümkün olduğunu söyleyen Dr. Dilek
Yeşilbaş, “Bunlar daha çok sosyal destek
almak; sevdiğiniz, sizi seven, güvendiğiniz in-
sanlarla görüşmek; spor yapmak yani hareket
etmek (en basitinden yürüyüşler yapmak) ve
sağlıklı beslenmektir. Genellikle içe dönmek,
kabuğuna çekilmek, izole olmak sorunu daha
da derinleştirir. Dışa dönmek, paylaşmak, size
iyi gelen insanlarla iyi gelen aktiviteleri yap-
mak ise tedaviyi ve gidişatı olumlu yönde etki-
ler.  En öncelikli hedefimiz elbette hastalık
olmadan önlemini almak, elimizden geleni
yapmaktır” ifadelerini kullandı. 

PSİKOLOJİMİZ 
ÇOK BOZUK!

PSİKOLOJİMİZ 
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Bir diğer önemli hususun “hastalık yoktur, hasta vardır” ilkesi olduğunu ifade eden Dr.
Dilek Yeşilbaş, “Her insan biriciktir. Aynı hastalık her insanın biyolojik, genetik, çevre-
sel ve kişisel farklılıklarından dolayı farklı farklı seyir gösterebilir. Bu yüzden her has-
tanın tedavisi bir kuyumcu titizliğiyle ele alınmalı, ona uygun tedavi modalitesi
hassasiyetle geliştirilmelidir ki elimizdeki pırlantanın en hak ettiği tasarımı yapıla-
bilsin, gerçek değeri görünür olsun. Ayrıca sosyal medyanın hastalıklar üzerine

olumlu ve olumsuz etkileri olduğunu söylemeliyim. Pek çok hastamın yarım ya-
malak bilgilerle kendilerine teşhis koyup garip tedavi yolları peşinden gittiğini

görüyorum. Yarım hoca dinden, yarım doktor candan eder hesabı; ya yanlış
insanların peşinden gidip umut, para ve zaman kaybediyorlar ya da mev-

cut tedavilerini bırakma, kesintiye uğratma, bir tedaviyi bırakıp
diğerine başlama gibi yanlışlıklar yapıp nihayetinde şi-

faya giden yolu kendi kendilerine baltalıyorlar” şek-
linde konuşuyor. Psikiyatriye başvurmanın, bir
psikoterapi hizmeti almanın toplumda halen kabul
görmemesi sebebiyle insanların bundan geri dur-
duklarını söyleyen Dr. Dilek Yeşilbaş, “Maalesef
artan maliyetler de tedaviyi etkileyen önemli bir

nedendir. Ruhsal rahatsızlıklar bir günde veya
birkaç görüşmede çözülebilir durumlar de-

ğildir. Uzun soluklu takip ve tedavi ge-
rekir” dedi. 

HASTALIK YOKTUR
HASTA VARDIR!

AyŞe 
AdLI

HAber

DÜNYA Sağlık Örgütü ve
Uluslararası Körlüğü Önleme
Ajansı işbirliği ile düzenlenen

etkinlikler ve farkındalık artırma çalış-
malarıyla kutlanan Dünya Görme
Günü kapsamında göz hekimleri ve
uzmanlar, her bireyin göz sağlığını ko-
ruması için farkındalık ve bilinçlendirme
çalışmaları yürütüyor.  Prof. Dr. Huban
Atilla, Dünya Görme Günü’nün tüm dün-
yada göz hekimleri, uzmanlar ve gönüllü-
ler tarafından kutlandığını belirtti. Atilla,
dünyada neredeyse herkes yaşamı bo-
yunca bir göz sağlığı sorunu yaşıyor,
ancak dünya çapında bir milyardan fazla
insan, göz sağlığı veya tedavisi için gere-
ken hizmete erişemiyor. Herkes, gözlerini
sevmek ve korumak için gerekli bu 10 ku-
ralı uygulamalı ve çevresindekileri haber-
dar etmeli, diyerek önerilerini paylaştı. 

10 kurala uyun 

1. 20/20/20 kuralını uygulayın. Ekrana
bakarken, göz yorgunluğunu ve baş ağ-

rısını önlemek için her 20 dakikada
bir 20 saniye boyunca 6 metre uzak-
taki bir şeye bakın.
2. Dışarıda vakit geçirin. Çocuklar
günde en az iki saat dışarıda vakit
geçirmelidir. Bu gözlerinin sağlıklı
bir şekilde gelişmesine yardımcı olur

ve miyop olmalarını önler.
3. Dışarıda güneş gözlüğü takın. Güneş
ışınlarının gözlerinize zarar vermesini
önlemek için güneş gözlüklerinizin UVA
ve UVB koruması sağladığından emin
olun.
4. Gerekliyse numaralı gözlük takın. Net
görmek, göz yorgunluğunu ve baş ağrı-
sını önlemek için numaralı gözlükleri-
nizi takın.
5. Göz enfeksiyonlarını önlemek için
kozmetik ürünlerinizi kontrol edin. Göz
enfeksiyonlarına neden olabilecek bak-
teri oluşumunu önlemek için göz mak-
yajı malzemelerinizin son kullanma
tarihini kontrol edin ve fırçalarınızı dü-
zenli olarak değiştirin.

6. Düzenli egzersiz yapın. Düzenli eg-
zersiz yapmak, diyabet veya yüksek tan-
siyon gibi görme sağlığınızı olumsuz
etkileyebilecek durumların gelişme ris-
kini azaltır.
7. Sağlıklı beslenin. Dengeli beslenme,
sağlıklı gözleri korumak için gerekli olan
vitamin ve minerallere sahip olmanızı
sağlar.
8. Sigara içmeyin. Sigara içmek, ciddi
göz rahatsızlıkları ve kalıcı görme kaybı
geliştirme riskinizi artırır.
9. Sorunlar ortaya çıkmadan önce tespit
etmek için bir göz muayenesi yaptırın.
Göz muayenesi, gözdeki sorunları şika-
yetleriniz artmadan önce tespit edebilir,
bu nedenle gözlerinizde bir sorun olma-
dığını düşünüyorsanız bile muayene
olun.
10. Gözlerinize öncelik verin, tüm haya-
tınız boyunca onlara ihtiyacınız var.
Düzenli göz kontrolleri için takviminize
hatırlatıcılar koyun. 1-2 yıl aralarla göz-
lerinizi kontrol ettirin.
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Prof. Dr. Huban Atilla, 10 Ekim Dünya
Görme Günü nedeniyle önlenebilir 
körlük ve görme kusurları konusuna
dikkat çekti. Atilla, “Gözlerimizi ihmal
etmeden korumamız gerekiyor. 
Dünya Görme Günü’nde biz 
Türk hekimleri de göz sağlığı 
bilincini artırmak için 
çalışıyoruz” dedi

Hemofilide 
ayrıcalıklıyız
Prof. Dr. Bülent Zülfikar, hemofili
başta olmak üzere, kalıtsal kanama
bozukluklarında hastaların üllkemizde
ömür boyu ücretsiz tedavi alabilme
şansının önemli olduğunu vurguladı.
Zülfikar, “Bu hastalara sosyal 
güvenlik kapsamında ömür boyu
ücretsiz tedavi verebilen dünyada
ancak 10 ülke vardır. Bilgi düzeyimiz
Avrupa'nın da üzerinde” dedi

ULUSLARARASI Türkiye Hemofili
Kongresi'nde hemofili ve diğer kalıtsal
kanama bozukluklarına yönelik en

güncel tedavi yöntemleri ve hasta bakımı ele
alındı. Prof. Dr. Bülent Zülfikar, Türkiye'nin he-
mofili tedavisinde uluslararası hasta kabul eden
ülkeler arasında çok önemli bir rol edinebilece-
ğine işaret ederek, Türkiye'nin dünyadaki ka-
nama bozukluğu ve hemofili hastaları için,
özellikle cerrahiye ihtiyaç duyulan durumlarda
cazip bir destinasyon haline geldiğini söyledi.

Ücretsiz tedavi 

Türkiye'de 80 bin ve dünyada 1 milyonun üze-
rinde hemofili hastası olduğuna dikkat çeken
Prof. Dr. Zülfikar, “Bazı hastalıklar ömür boyu
sürdüğü için bedeli de çok yüksek oluyor. Teda-
viye ara verdiğinizde ise başa dönüyorsunuz.
Devletin kendi politikası olarak bütün vatan-
daşlarına ücretsiz ilaç veriyor olabilmesi Türki-
ye'nin farklılıklarından birisi. Bu konuda
dünyada buna benzer 10 tane ancak ülke var.
Bu hastalar sadece kanama tedavisi değil, ka-
nama olmasın diye koruma tedavisi de almak
zorunda. Bu tedavilerin hasta başı maliyeti 80-
100 bin dolar civarı. 'Sosyal güvenliğim yok, ai-
lemin imkanları yok, tedavime ara vermek
durumundayım' cümleleri bizim hastalarımız
için çok ağır. Çok şükür ülkemizde artık bu
cümleler kullanılmıyor. Çünkü sosyal güvenli-
ğin ömür boyu olduğu garantisi içerisinde has-
talarımız" dedi.

Ara veremezsiniz 

Kalıtsal kanama bozukluğu hastalarında, teda-
vide herhangi bir kesinti olması durumunda
hastanın yeni bir kanama riskiyle karşı karşıya
kalacağını ve tedavide en başa dönüleceğini de
ekleyen Prof. Dr. Zülfikar, “Bu kanama nede-
niyle hastanın kaybedilmesi ya da organların
içine kanadığı için sakatlık demek. Biz bu an-
lamdaki krizleri aştığımız için ülkemizde hasta-
larımız gerçekten daha güvende. Ayrıca bu
durum hemofili ve kanama bozukluğu hastala-
rının hayata dahil olmalarını sağladı. Artık
okullarını bitiriyorlar. Biz yıllar önce hastaları-
mızın en azından 2 yıllık yüksekokul okuyabil-
mesi için burs bulmaya çalışırdık. Şimdi 4 yıllık
okuyanlar, yüksek lisans, doktora yapanlar, iki
üniversite bitirenler var" diye konuştu.

Sağlık turizmi 

SMA veya diğer doğumsal genetik hastalıkların
doğumdan itibaren tespit edilmesine yönelik ta-
rama testlerinin henüz kalıtsal kanama bozuk-
luğu veya hemofili için uygulanamayacağına da
değinen Prof. Dr. Zülfikar, ülkemizin dünyadaki
diğer hastalar için bir cazibe merkezi olmaya
başladığına da dikkat çekerek sözlerini şöyle
noktaladı: “Daha hassas testler geliştiriliyor.
Biraz daha zamana ihtiyaç var, doğumsal tara-
malarla ortaya çıkarılabilmesi için. Ayrıca bizim
ülkemiz kalıtsal kanama bozukluklarının tedavi-
sinde, sağlık turizmi açısından da önemli bir
merkez olma yolunda gidiyor. Çünkü bilgi dü-
zeyimiz Avrupa'nın da üzerinde ama fiyatları-
mız uygun. Hemofilide hastanın alacağı
herhangi bir tedavi dünya ölçeğinde ama
bunun rakamsal karşılığı o düzeyde değil. Ör-
neğin bir hasta bir cerrahi operasyon için bize 1
milyon 200 bin TL ödüyorsa, Avrupa'da teda-
viye gittiğinde 1 milyon 200 bin Euro olarak
ödüyor." WFH Başkanı Cesar Garrido ise dün-
yada birkaç tane çok iyi uygulama yapan ülke
bulunduğunu ve Türkiye'nin de bunlardan birisi
olduğunu söyleyerek birçok ülkede hastaların
tedaviye ulaşamadığını çünkü çok limitli ekono-
mik kaynaklarıyla tedavilerin hastalar için çok
pahalı olduğunu belirtti. DHA



3GÜNCEL www.gazetedamga.com.tr 10 EKİM 2024 PERŞEMBE

Silivri'de TEM Otoyolu'nda
şoförünün direksiyon hakimi-
yetini kaybettiği tır bariyerlere

çarptı. Çarpmanın etkisiyle tırın dorsesi
yola devrildi. Kaza, Alipaşa Mahallesi,
TEM Otoyolu Ankara istikametinde
meydana geldi. İddiaya göre şoförünün
direksiyon hakimiyetini kaybettiği 34 EA
8439 plakalı hammadde taşıyan tır, bari-
yerlere çarptı. Çarpmanın etkisiyle tırın
dorsesi yola devrildi. Kazada ölen ya da
yaralanan olmazken, Ankara istikameti
trafiğe kapandı. Dorsenin yol kenarına
çekilmesinin ardından trafik normale
döndü. DHA

B ağlar ilçesi kırsal Tavşan-
tepe Mahallesi’nde 21
Ağustos’ta kaybolan ve

arama çalışmalarının 19’uncu gü-
nünde dere yatağında çuval içeri-
sinde üzeri taşlar örtülüp,
çalılıklarla gizlenmiş cansız bedeni
bulunan Narin Güran cinayetine
ilişkin soruşturma sürüyor. Diyar-
bakır Cumhuriyet Başsavcılığı tara-
fından yürütülen soruşturmada
otomobilinde Narin'e ait DNA iz-

leri bulunan amcası Salim Güran,
cesedi taşıdığını itiraf eden Nevzat
Bahtiyar, Narin’in annesi Yüksel
Güran ve ağabeyi Enes Güran’ın
da aralarında bulunduğu 12 kişi tu-
tuklandı. 

Yoğun önlem 

Soruşturma kapsamında otopsi
için İstanbul Adli Tıp Kurumu’na
gönderilen Narin’in cesediyle aynı
çuval içerisinde bulunan ve ona ait

kaval kemiği olduğu düşünülen
kemik ve diğer kemik parçaları ya-
pılan incelemenin ardından tekrar
Diyarbakır’a getirildi. Kemikler,
Büyükşehir Belediyesi’ne ait cenaze
aracıyla Tavşantepe Mahalle-
si’ndeki mezarlığa götürüldü.
Yoğun güvenlik önlemlerinin alın-
dığı mezarlıkta Narin’in defnedil-
diği mezar açılarak kemikler,
cenazenin yanına defnedildi. 
Açılan mezar tekrar kapatıldı. 

Direksiyonda
fenalaştı

Olay, Avcılar D-100 yan yol
Şükrübey Metrobüs Durağı
yakınlarında meydana geldi.

Avcılar Cihangir Mahallesi'ndeki ilk
duraktan hareket eden 34 HO 1857
plakalı İETT otobüsünün şoförü direk-
siyon başında fenalaştı. Şoför fenalaş-
ması üzerine otobüsü Şükrübey
Metrobüs Durağına yanaştırdı. Du-
rumu fark eden yolcular araçtan in-
meye başladı. Yolcular arsında bulunan
bir sağlık görevlisi ise şoföre müdahale

etti ve 112 Acil Çağrı Merkezi'nden am-
bulans istedi. İhbar üzerine olay yerine
gelen sağlık ekipleri, şoföre ilk müdaha-
leyi yaptıktan sonra ambulansla hasta-
neye kaldırdı. Yakınlarda iş yeri
bulunan Serdar Dalmış, "Otobüsün
durağa yanaşarak yolcuların panik içe-
risinde indiklerini gördüm. Kaza oldu-
ğunu sandım. Şoförün fenalaştığını
anlayınca ambulans çağırdık. Kısa sü-
rede ters yönden geldiler. Umarım sağ-
lık durumu iyidir" dedi. DHA

Olay, Şişli Nişantaşı’nda
meydana geldi. İddiaya
göre kız arkadaşı caddede

motosikletle seyreden Melik A.’nın
önündeki otomobil sinyal vermeden
bir anda durdu. Aniden duran araçtan
Libya uyruklu bir turist kapıyı açarak
indi. O sırada otomobilin sağ tarafın-
dan motosikletiyle geçmek isteyen
Melik A., açılan kapıya çarparak takla
attı. Melik A. ve motosiklette bulunan
kız arkadaşı çarpmanın etkisiyle yere
düştü.
Küfür yağdırdı 

Kazada kız arkadaşının dudağının ve
kaşının patladığını gören Melik A. ba-
ğırarak turiste küfür etmeye başladı.

İddiaya göre kaskıyla turiste vuran öf-
keli adam bir süre daha bağırmaya
devam etti. Vatandaşların "Kendine
gel, sakin ol" sözleriyle güçlükle sakin-
leştirmeye çalıştığı Melik A., "Kim
bunlar. Ben bunu öldüreceğim, doğra-
yacağım en sonunda" diyerek bir kez
daha turiste saldırmaya çalıştı. Çevre-
dekiler motosikletliyi sakinleştirmeye
çalışırken, turist uzun süre araçta bek-
ledi. Melik A.'nın kazada yaralanan
kız arkadaşına ve turiste çevredeki va-
tandaş ve esnaf müdahale etti. Polisle-
rin kontrol altına aldığı Melik A. bir
süre sonra sakinleşti. Polis ekipleri ka-
zayla ilgili tutanak tutarken, tarafların
birbirinden şikayetçi olmadığı öğre-
nildi. DHA

TIR devrildi 

şişli'de bir manavın girişinde
kadını taciz ettiği öne sürülen
şüpheli polisten kaçarken yakayı

ele verdi. Bir iş yerine saklanarak kaçmaya
çalışan tacizci, tutuklanarak cezaevine gön-
derildi. Olay,  Şişli Gülbahar Mahallesi’nde
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre öğle
saatlerinde R.B. (28) isimli kişi, manava
giren Zeynep C.’yi (28) taciz etti. Tacizin
ardından kadın polis ekiplerine ihbarda bu-
lundu. Kısa sürede gelen Şişli İlçe Emniyet
Müdürlüğüne bağlı motosikletli polis eki-
bini gören R.B. kaçmaya başladı. Cadde
üzerinde başlayan kovalamacada şüpheli,
saklanmak için bir işyerine girdi. Ancak iş-
yerinin girişinde oturan çalışan, koşmaya
devam eden polis memurlarını “bu tarafta"
diye uyararak içeriye yönlendirdi. Kaçacak
yer bulamayan şüpheli, polisin “yere yat"
uyarısı üzerine yere yattı. Şüphelinin önce
üst aramasını yapan polis ardından onu
kelepçeleyerek götürdü. Taciz edildiğini öne
süren Zeynep C. şikayetçi oldu. Emniyette
ifadesi alınarak adli işlemleri yapılan R.B.,
sevk edildiği adliyede çıkartıldığı mahke-
mece taciz suçundan tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. Film sahnelerini
aratmayan o anlar ise güvenlik kamerasına
saniye saniye yansıdı. DHA

Tacizci 
tutuklandı 

Başakşehir, Şahintepe
Mahallesinde 23 Eylül Pa-
zartesi günü otomobille

gelen şüpheliler sokakta oturan kişi-
lerin üzerine kurşun yağdırdı.
Olayda M.K. (46) adlı kadın yarala-
nırken, Emrah Özakyıldız (39) ha-
yatını kaybetti. Şüpheliler olay
yerinden kaçtı. Olaydan yaralı ola-
rak kurtulan M.K. "Eşim Aydın K.
ile birlikte teyzemin oğlunun evinde
oturuyorduk. Kızımın birlikte otur-
duğu eşinin kardeşleri sokağa oto-
mobille gelerek bize doğru ateş
ettiler" dedi. Küçükçekmece İlçe
Emniyet Müdürlüğü ekipleri olaya
karışan Selçuk G.'yi (31) 3 gün
sonra gözaltına aldı. Şüpheli tutuk-
landı.

Suç kaydı çıktı 

Cinayet Büro Amirliği tarafından
olayla ilgili başlatılan çalışmada ola-
yın aynı zamanda akraba olan iki
aile arasında yaşanan husumet so-
nucu meydana geldiğini belirledi.

Olayın firari şüphelilerinin Aslan G.
(41) Hikmet G. (47) adlı kardeşler
olduğu belirlendi. Polis olayla ilgili
başlattığı çalışmada şüphelilerden
Aslan G.'nin Küçükçekmece'de bir
evde saklandığını belirledi. Özel Ha-
rekât Polislerinin de katıldığı operas-
yonda şüpheli Aslan G. gözaltına
alındı. Evde bulunan Aslan G.'nin
birlikte saklandığı oğlu Polat G.'de
yakalandı. Şüpheli Aslan G.'nin
daha önceden 13 suç kaydı olduğu
belirlendi.

1 kişi aranıyor 

Asayiş şube müdürlüğünde sorgula-
maları yapılan şüpheliler, akrabalar
arasında çıkan dedikodular yüzün-
den aralarında bir husumet oluştu-
ğunu olay günü de korkutmak
amacıyla sokağa giderek ateş ettikle-
rini söyledi. Emniyette işlemleri ta-
mamlanan iki şüpheli adliyeye sevk
edildi. Polisin olayın firari şüpheli-
sini yakalamak için çalışmalarının
devam ettiği öğrenildi. DHA

Dedikodu cinayeti!

Diyarbakır’da kaybolduktan 19 gün sonra cansız bedeni bulunan 8 yaşın-
daki Narin Güran’ın otopsi için İstanbul’a gönderilen kemik parçaları, dün
işlemlerin ardından tekrar kente geri gönderilerek  mezarına defnedildi 

KEMIKLERI 

DEFNEDILDI

Ben bunu öldüreceğim
Şişli Nişantaşı’nda kız arkadaşıyla trafikte seyreden motosiklet sürücüsü, aniden önünde duran aracın açılan kapısına çarptı.
Kız arkadaşının yaralandığını gören motosikletli, turiste "Ben bunu öldüreceğim, doğrayacağım" diyerek tehditler savurdu 

Başakşehir'de aralarında husumet olan kişilere ateş açan ve
bir kişinin ölümüne sebep olan 2 şahıs yakalandı. Cinayetin,
iki aile arasında çıkan dedikodu yüzünden işlendiği öğrenildi 

Avcılar'da İETT otobüsünün şoförü direksiyon başında fenalaştı.
Şoförün otobüsü durağa yakınlaştırması üzerine yolcular indi
ve şoför sağlık ekipleri tarafından hastaneye kaldırıldı

YENIDEN 

Bekçiler 
kurtardı 
Arnavutköy’de tartıştığı kişinin otomobi-
linden inen kadın hızla yürürken, arka-
sından gelen kişi tarafından yumruklu
saldırıya uğradı. Kadını, yardım çığlıkla-
rını duyan bekçiler kurtardı  

Olay, gece geç
saatlerde  Ar-
navutköy Fatih

Caddesi Merkez Camii
önündeki meydana geldi.
Seyir halindeki otomo-
bilde bir kişiyle tartışan
kadın, araçtan indi. Ka-
dının otomobilden inme-
sine öfkelenen kişi,
peşinden koştu. Çevrede-
kilere aldırış etmeyen

saldırgan, kadının başına
yumruk atmaya başladı.
Yardım çığlıklarını duya-
rak koşan bekçiler kadını
kurtardı. O anlar cep te-
lefonu kamerasına yan-
sıdı. Polis merkezine
götürülen şüpheliden
darbedilen kadının şika-
yetçi olmadığı öğrenildi.
Şüpheli serbest bırakıldı.
DHA 
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Davacı SALİH YUSUF ile davalı Nüfus 
Müdürlüğü aleyhine açılan soyadı tashihi davası
sonunda;

Mahkememizden verilen 25/09/2024 tarih ve
yukarıda numarası yazılı kararı ile; -Davanın 
kabulüne, TRABZON ili, ARAKLI ilçesi, Cilt No:
25 Hane No:76 BSN:111'de kayıtlı, HASAN ve
FADİME olma, 16/02/1993 doğumlu, davacı
SALİH YUSUF'un YUSUF olan soyadının 
“YUSUFOĞLU” olarak düzeltilmesine karar ve-
rilmiş olup, hüküm ilan olunur. 08/10/2024

İ stinaf aşamasında Ekrem İmamoğlu ile
aynı durumdayız. Benim cezam İmamoğ-
lu’ndan bir ay fazla.

Hak, hukuk, adalet
Bay Oran ve Hamzaçebi’yi ikna etmeleri ve

İstinaf aşamasında davadan vaz geçtiklerini
beyan etmeleri için Turan Aydoğdu, Gökhan
Zeybek, Kemal Çebi, Gürsel Tekin aracılık edip,
“Biz aynı gemideyiz. Dava ettiğiniz arkadaşı-
mız bizim Beyoğlu Belediye Başkan adayımız
ve Kurultay üyemiz. Davanızdan vaz geçin” de-
melerine rağmen, U. Oran ve M.A. Hamzaçebi,
“Biz Mustafa Beyi’ tanıyoruz hatta eşinin cena-
zesine gidip taziyede de bulunduk. Ancak ga-
zete bize çok üzdü” diyerek davalarına devam
ettiler.

Dava şimdi üçüncü kez İstinaf mahkeme-
sinde ve en önemlisi mahkemede iddia maka-
mında oturan savcı yayınlanan haberler
içerisinde şu kelime ya da şu cümlelerle ilgili ki-
şilere hakaret edilip iftira atıldı diyemedi, Zaten
haber içeriğinde böylesi bir durum zaten yok.
Mahkemede tüm itirazımıza karşın Savcı başını
önüne eğip, “Ben mütalaa mı tekrarlıyorum”
dedi Daha önce bir beraat ve bir kez de ceza
veren Hakim, “İddianızda hakaret örneği yok
demeden” cezayı verdi. Böylece hak, hukuk,

adalet gerçekleşmiş oldu öyle mi? Hadi bakalım
İstinaf ve onay gelirse ki sanmıyorum sonra-
sında Yargıtay var.

Anayasa meselesi

Mevcut iktidar seçimden bu yana dikkatleri
başka yönlere çekmek, gündemde yokluk, yok-
sulluk, enflasyon, emekli ve memur maaşı, is-
raftan, çiftçinin toprağı ile küstüğünden,
ürününü değerlendiremediği den, her geçen gün
çoğalan cinayetler, çetelerin durumu, artan
uyuşturucudan bahsedilmesin diye şimdilerde
tutturdu bir anayasa değişikliği.

177 maddelik Anayasamız bildiğim kada-
rıyla 12 kez değiştirildi. Bu değişiklikler sıra-
sında değiştirilmesi istenen Anayasa maddeleri
neden gündeme gelmedi?

Mevcut anayasanın hükümlerini uygulama-
yan Anayasa Mahkemesinin kararlarını yok
hükmünde sayan, bu karara rağmen seçilmiş
milletvekilini hale hapislerde tutan, hatta hük-
met ortağının liderinin “Bu Anayasa kapatıl-
malıdır” denilmesine rağmen, hele, hele yine
iktidar partisi listelerinden milletvekili seçilen
parti liderinin Anayasanın değiştirilmeyecek
maddelerinin kaldırılmasını istemesi karşısında
nasıl bir anayasa isteniyor anlamakta zorlanıyo-

rum. O zaman vatandaş, “Mevcut Anayasanın
hükümlerini uygulamayanlar neden Anayasa
değişikliği istiyor ki? Sorusunu sormazlar mı.

Anayasa değişikliğine önerim, Hukukçular-
dan ve Anayasanın ne olduğunu ve önemini bi-
lenlerin bir araya gelerek Kurucu Meclisin
hazırladığı 1961 Anayasasını TBBM’ye getirin
oylayın ve kabul edin. Böylece Anayasa mese-
lesi de bitmiş olur. Aslında Anayasa değişikli-
ğinden önce Siyasi Partiler Kanununun
değiştirilip yenilenmesi ülkemizin geleceği için
daha önemlidir. Temenni ederim ki, bu konu
gündeme gelsin.

Teğmenler meselesi

Harp okulları kurulduğundan bu yana me-
zunların bir ağızdan yaptıkları bir yemin vardır.
Bu yemin diploma töreninde toplu halde edilir
bu bir gelenektir. Yemini törene katılan devlet
erkânı ve davetliler izler. Tören bittikten sonra
genç teğmenler kendi aralarında mutluluklarını
ve ideallerini belirtmek için yine gelenek haline
gelen bir başka söylemi mezun lider ile beraber

yaparlar. Buna kimi öğrenci katılır bazıları da
resmi tören bittiği için aileleri ile zaman geçirir.
İşte bu yemini yapan genç teğmenler sonra-
sında, “Mustafa Kemal'in Askerleriyiz” diye
slogan attılar. Bundan sonra Anadolumuz da
bir olay abartıldığında “Vay anan bundan sonra
at kaçtı torba düştü” denilen bir tabir vardır.
İşte ne olduysa bundan sonra oldu, “Burası
kendini bilmezlerin at oynattığı bir meydan
değil. Ülkemizi bunlara bırakmayız. Gereği ya-
pılacaktır” denildi. Neymiş efendim, Neden
Mustafa Kemal'in Askerleriyiz denilmiş. Beyler
bu ülkeyi ve Türk Ordusunu kuranın Mustafa
Kemal olduğunu biliyoruz değil mi? Peki bu
ocaktan yetişen teğmenlerimiz başka kimin as-
keri olsunlar ki? Eğer bu tür söylemlere soruş-
turma açılacaksa her hafta sonu Stadyumları
dolduran “Mustafa Kemal'in askerleriyiz” diye
haykıran yüzbinlerce vatandaşımıza da soruş-
turma açılması gerekmez mi?

Cumhurbaşkanımız mı
THY Genel Müdürü mü!

Merak eder dururum. Ülkemizde Cumhur-
başkanımızın mı yükü çok THY Genel Müdürü-
nün mü? Gece gündüz ülke sorunları ile
uğraşan beğenilsin, beğenilmesin aldığı karar-
ları uygulayan bir Cumhurbaşkanlığı Hükümet
Sisteminin başında bir Cumhurbaşkanımız var.

Peki, ülkemizin gurur duyduğu THY’nin ba-

şında bir genel Müdür var. Bunun bildiğim ka-
darıyla 8 yardımcısı, kendisine bağlı 41 Baş-
kanı, 53 Başkan Yardımcısı 100'lerle ifade
edilen müdürleri var.

Bunları şunun için yazıyorum. İş yoğunluğu
ve sorumlulukları sizlerin takdiri. Yaptıkları gö-
reve göre Cumhurbaşkanının 183 bin TL maaşı
ve emekli maaşı var. THY Genel Müdürü bir
milyon 820 bin TL aylık ücret aldığını duydum.
Yardımcıları olan 8 bürokrat 1 milyon 650 bin
lira Başkan ve Başkan yardımcıları 910 bin lira
alıyorlarmış yüzlerle ifade edilen müdürler ve
diğer amir, şef ve personel ne alıyor bileniniz
vardır. Bu durum değerlendirince işte başlıktaki
soru akla geliyor. Ücret yönüyle Cumhurbaş-
kanı mı olmak istersiniz, THY de yönetici mi?

Milletvekili maaşları

Bir başka husus mevcut milletvekillerimizin
durumu. Bana göre parlamento muzda 600
vekil fazla. Mevcutları günümüz koşullarında
maaş olarak 175 bin lira alıyorlar. İçlerinde
300 vekil ayrıca 110 bin lira emekli vekil maaşı
alıyor. Bu durum da benim mantığıma uygun
değil. Bana göre milletvekilliği bir meslek ol-
mayıp hizmet makamı olduğuna göre emekliliği
olmamalı. Çalıştıkları süre içerisinde aldıkları
maaş ve yolluklar halka hizmet vermeleri için
yeterli düzeyde olmalı ve bazı imkânlar da sağ-
lanmalıdır. Gündeme gelir mi bilmem!

Ülkemizde gündem (2)

HALKIN AVUKATI

Mustafa DOLU

mustafadolu49@gmail.com

Japonya’nın başkenti Tokyo’nun
Minato kentinin önceki Belediye
Başkanı ve Yüksek Mimar Keimi

Harada, Ataşehir Belediyesi’ni ziyaret ederek
Başkan Onursal Adıgüzel ile bir araya geldi.
Depreme karşı dayanıklı bir kent inşa etme ko-
nusunun görüşüldüğü buluşmada konuşan
Keimi Harada, “Burada olmak benim için çok
keyifli, sizlerle ve sayın Başkanla diyalog kur-
mak çok güzel. Bu bölgenin bu kadar hızlı ge-
liştiğini görmek, benim şehrimi hatırlatıyor.
Benim şehrim de böyle hızlı gelişti. Ben Baş-
kan olarak seçildiğimde 50 yaşındaydım. Fikir-
lerimi ve deneyimlerini sizlerle paylaşabilmek
benim için büyük bir onur olur” dedi. Dep-
reme karşı alınacak tedbirlerle ilgili de, dep-
reme karşı dayanıklılıklarının artırılması için
eski binaların güçlendirilip, yeni binaların da
depreme karşı dayanıklı inşa edilmesi gerekti-
ğini vurguladı.

Önemli bir tecrübesi var

Görüşme içeriğinin önemli maddelerinin dep-
rem ve kentlerin yeniden dizayn edilmesi oldu-
ğunu belirten Ataşehir Belediye Başkanı
Onursal Adıgüzel, “Deprem konusunda Ja-
ponya’nın ve sayın Keimi Harada’nın önemli
bir tecrübesi var. Bu tecrübeden faydalanmak
için, yaptığı Türkiye ziyaretinde kendisiyle ta-
nışmak istedik. Kendisinin mimarlık dünyasın-
daki engin tecrübeleri ve Ataşehir için ortak
geliştirebileceğimiz projeler hakkında verimli
bir toplantı gerçekleştirdik. Ataşehir’in gelecek
dönemindeki vizyonuna katkıları olacağına
eminim. ‘Birlikte neler yapılabiliriz’ konu-
sunda, önümüzdeki süreçte bilgi ve tecrübe
aktarımlarımız olacak” dedi. Keimi Harada zi-
yaret esnasında Başkan Onursal Adıgüzel’e
Tokyo’nun son yüzyılda tarihsel olarak nasıl
geliştiği ve geleneksel Japon mimarisi üzerine
belgeler sundu.
HABER MERKEZİ

DepReM 
konuşuldu

C HP Bakırköy İlçe Başkanlığı’nın
çağrısı ile özellikle son günlerde
artan kadın cinayetlerine yönelik

ses yükseltmek amacıyla Cumhuriyet
Meydanı’nda bir araya gelen kadınlı er-
kekli çok sayıda katılımcı, “Korkmuyo-
ruz, yılmıyoruz, itaat etmiyoruz” şeklinde
slogan attı. CHP yönetiminin tamamının
hazır bulunduğu basın açıklamasını okuyan
İlçe Başkanı Gizem Başaran Arsalan, geçmiş-
ten günümüze bu meydanda Emine Bulut,
Şule Çet, Özgecan Aslan, Pınar Gültekin,
Aleyna Çakır için, yine geçtiğimiz günlerde ci-
nayeti hala aydınlatılamayan Narin Güran’ın
‘nerede’ olduğunu sormak için, bugün ise ca-

nice katledilen kız kardeşlerimiz dediği Ay-
şenur ve İkbal için toplandıklarını söyleye-
rek, “Peki ya yarın? Aramızdan bir ya da
birkaç kadın için toplanmayacağımızın ga-
rantisi var mı?” diye sordu. 

Katliam destekleniyor!

Yaşadığımız ülkede cinayetlerin ve istismarla-
rın biteceğine dair bir garantinin olmadığını
ifade eden Arslan, “Bu ülkede apaçık destek-
lenen kadın katliamı var! Desteklenen diyo-
rum çünkü İstanbul Sözleşmesi’nden 1
gecede vazgeçtiniz, 6284 sayılı kanunu uygu-
lamıyorsunuz. Yargı sadece kravat takıp piş-
man olduğunu söyleyen caniye iyi hal

indirimi uyguluyor. Yargı Cinsel tacize, teca-
vüze uğrayan kadına bakire olup olmadığını,
küçücük çocuklara rızasının olup olmadığını
soruyor. Sizin Bakanlarınız ‘başı açık kadın,
perdesiz eve benzer’ diyor. Sizin bakanlarınız,
'Kadınsa o da iffetli olacak. Mahrem namah-
rem bilecek. Herkesin içinde kahkaha atma-
yacak. Bütün hareketlerinde caziibedar
olmayacak' diyor. Sizin belediye başkanlarınız
‘Annesi tecavüze uğruyorsa neden çocuk
ölsün, günahı ne annesi ölsün’ diyor. Ve bu
ülkenin Cumhurbaşkanı ‘Kadın ile erkek eşit
olamaz fıtrata aykırıdır’ diyor. Sizin milletve-
killeriniz ‘Tecavüzcü, kürtaj yaptıran tecavüz
kurbanından daha masumdur’ diyor. Çekin

ellerinizi üstümüzden, çekin ellerinizi kadınla-
rın üzerinden” ifadelerini kullandı. 

292 kadın katledildi

“Bu açıklamayı yaptığım sırada eğer bir kadın
ölmediyse 2024 yılından bugüne 292 kadın
katledildi” diyen Gizem Başaran Arslan, “Ay-
şenur ve İkbal’in katledildiği gün hepimiz İk-
bal’i konuştuk, Ayşenur’u tanımadık çünkü
onun ölümü toplum için yeterince sansasyo-
nel değildi. Onunda görülmesi gerekiyor.
Onlar sadece birer isim ya da rakam değiller.
Gülüşlerini yarım bırakanlar hesap verme-
dikçe bize huzur yok” açıklamasını yaptı.
Geçtiğimiz hafta CHP’nin Narin Güran cina-
yetinin araştırılması için verdiği önergenin,
Cumhur İttifakı oylarıyla reddedildiğini de
hatırlatan Arslan, “Narin için muhalefet vekil-
lerinin verdiği önerge AKP ve MHP oylarıyla
reddedildi. Neden? Çünkü araştırma önerge-
sini CHP verdi, vekillerimizin, ‘sizinde anne-
niz, eşiniz, kızınız var’ diyerek yalvarmasına
rağmen reddettiler. Bu vicdansızlığa son vere-
ceğiz. Kadınların adalete inancı tamamen
yok olmuştur. Bunun en önemli örneğini Be-
yoğlu'nda 2 erkek tarafından sokak ortasında
yere yatırılarak taciz edilen genç kadının ta-
cizcilerden şikayetçi olamamasıdır. Eğer ko-
runacağına inancı olsa böyle mi yapardı?
Bunları yaşatanlar cani, sapık, hasta değil ik-
tidarın önlemediği erkek şiddeti” diye 
konuştu. 

CHP Bakırköy İlçe Başkanlığı, son günlerde artan kadın
cinayetlerini protesto etmek amacıyla Cumhuriyet
Meydanı'nda basın açıklaması yaptı. Ak Parti özelinde
Cumhur İttifakı’na seslenen İlçe Başkanı Gizem Başaran
Arslan, “Çekin ellerinizi üstümüzden, çekin ellerinizi
kadınların üzerinden” diye konuştu

CHP Bakırköy İlçe Başkanı İlçe Başkanı Gizem Başaran Arslan, açıklamasının
sonunda, “Bu ülkede kadınlar katlediliyor ve failler serbest bırakılıyor. Tek bir kız
kardeşimizin katledilmesine daha tahammülümüz yok. Her gün kadınların katle-
dildiği bir yerde kadınların hangi şekilde doğum yaptıklarını konuşmanıza ta-
hammülümüz yok. Öfkeliyiz, artık yeter. Yaşamak istiyoruz” dedi.  İktidara
geldiklerinde İstanbul Sözleşmesi’ni yeniden hayata geçireceklerini ve 6284 Sa-
yılı Kanunu etkin şekilde uygulayacaklarını söyleyen Arslan, “Kadınlar öldürülür-
ken sizler o koltukta hala nasıl oturabiliyorsunuz?” diye sordu. Basın
açıklamasının ardından bir süre meydanda oturma eylemi yapan eylemciler,
“Güvende değiliz, yaşamak istiyoruz” yazılı pankartın etrafında “Rast gele bir
yere çiçek bıraksak bir kadının mezarına denk gelecek. Alo 112, acil İstanbul
Sözleşmesi. Öfkeni diri, başını dik, kardeşini sıkı tut. Anneden kıza kader değil
direniş kalacak. Tacize, tecavüze ve şiddete hayır. Balkondan düşersem inanma,
ben yaşamak istiyorum. Kadın cinayetleri politiktir” şekliğnde slogan attı. 

YAŞAMAK İSTİYORUZ!

SELVİ 
Sarıtaç

HABER

CEKIN ELINIZI
USTUMUZDEN!

Kadına şiddet teşvik ediliyor
Kadın avukatlar, Çağlayan Adliyesi önünde kadın cinayetlerine karşı eylem yaptı. Avukat Esra Bilen, "İstanbul Sözleşmesi'nden 
çekilme kararı ile hız kazanan süreç ile kadına karşı şiddet, politika üreticiler tarafından adeta teşvik edilir hale gelmiştir" dedi

İstanbul'da kadın avukatlar,
Çağlayan'daki İstanbul Adliyesi
önünde, kadın cinayetleri, taciz,

istismar olaylarına karşı bir araya gelerek
basın açıklaması yaptı.  Avukatlar adına
açıklama yapan avukat Esra Bilen, "İstan-
bul Sözleşmesi'nden çekilme kararı ile hız
kazanan süreç ile kadına karşı şiddet, poli-
tika üreticiler tarafından adeta teşvik edilir
hale gelmiştir" diyerek başladığı açıklama-
sında, Fatih'te 19 yaşlarında olan Ayşenur
Halil ile İkbal Uzuner'in katledilmesi ve Be-
yoğlu'nda bir kadının iki erkek tarafından
sokak ortasında cinsel saldırıya uğraması
olaylarının bu politikaların bir sonucu ol-
duğunu belirtti.

Vahşice öldürüldü

Avukat Bilen, "Kadın cinayetlerine engel
olmak isteseler katilleri, failleri saklamaz et-
kili bir soruşturma ve adil bir şekilde yargı-
lama ile engel olurlardı. Ancak Emniyet
Genel Müdürlüğü’nün açıklamasında bile
önce intihar eden erkeğe yer verilmiş, ka-

dınlar 'ikincil kayıplarmış' gibi sıralanmış
iradesi ortaya çıkmıştır. Kadınlar vahşice
öldürülmüştür. Bir başka kadın ise iki erkek
tarafından sokakta cinsel saldırıya uğra-
mıştır. Bu cinayetleri ve suçları sadece işle-
yenler değil görüp
engellemeyenler de suça katıl-
mışlardır. Bu suçun tek faili
yoktur. İşleyen kadar engelle-
meyenler de sorumludur, yar-
gılanmalıdır, ceza almalıdır"
dedi.

Takipçisi olacağız

Özellikle kadın ve çocuklara
karşı işlenen suçlarda, ancak
kamuoyu baskısı ile gereken
yaptırımların yapıldığını kay-
deden avukat Esra Bilen, "İşte
tam da bu nedenle İstanbul
Barosu'nun sorumluluğu daha
da artmaktadır. İstanbul Ba-
rosu kadınlara ve çocuklara
karşı işlenen suçların takipçisi

olacak ve faillerin cezasız bırakılmasına
engel olacak olan kamu oyunun gücü ile
süreci takip edecektir. İstanbul Barosu avu-
katları olarak toplumsal cinsiyet eşitliği için
mücadelemizi sürdüreceğiz, kadına karşı

şiddete karşı sessiz kalmayacağız, cezasız-
lıkla artan kadın cinayetlerinde payı olan
tüm sorumluların yargılanması için takip-
çisi olacağız" diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Minato Eski Belediye Başkanı ve
Dünya Mimarlar Odası Üyesi Prof. 
Dr. Keimi Harada’nın Ataşehir
Belediyesi’ne yaptığı ziyarette,
Japonya’nın deprem konusundaki
tecrübesinin Ataşehir’e 
aktarılması planlandı



T ürkiye Belediyeler Birliği (TBB)
ve İstanbul Büyükşehir Belediye
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu,

Yenikapı’daki Dr. Mimar Kadir Topbaş
Gösteri ve Sanat Merkezi’nde düzenle-
nen “İstanbul Turizm Fuarı”nın açılış
konuşmasını yaptı. İstanbul’u, tarihsel,
kültürel ve coğrafi anlamda “Bir dünya
başkenti” sözleriyle niteleyen İmamoğlu,
“İstanbul'un temelinde; insanı, doğayı,
tarihi ve kültürü bütüncül olarak ele al-
manın bir başarısı olarak görüyorum.
Göreve geldiğimiz günden itibaren, ke-
sinlikle bu kavramı çok özenle yönettiği-
mizi ve toplumla paylaştığımızı bütün
hemşehrilerimiz ve paydaşlarımız bili-
yorlar” dedi. Dünyanın en fazla bilinen
kentlerinden İstanbul’un marka değerini
arttıracak çalışmalar içinde olduklarını
kaydeden İmamoğlu, “Bize ne denli
güçlü bir miras olarak bırakıldığını, onu
güçlendirmenin, geliştirmenin yanı sıra,
korumanın da ne kadar önemli oldu-
ğunu bilen yöneticileriz. Elbette gelişme
önemli, güncel gereksinimler önemli,
ama bu şehrin muhafızlığını yapmak bir
o kadar önemli. Bu anlayışla, İstan-
bul'un turizm marka değerini, her yıl
daha da yukarıya artıracağımızdan emi-
nim” şeklinde konuştu.

Takdir ediliyor

“İstanbul, turizm anlamında sadece bir
ya da birkaç stratejiyle yorumlanacak bir
şehir değil” diyen İmamoğlu, kentin ev
sahipliğini yapacağı 2027 Avrupa Oyun-
ları ve 2036 olimpiyatları yolculuğunu
da bu kapsamda ele aldıklarını altını
çizdi. İstanbul birçok konuda dünya ta-
rafından takip ve takdir edildiğini kayde-
den İmamoğlu, “Elbette ödüller
kazanıyor. Ama özellikle dijital adımların
İstanbul'da yine güçlü bir şekilde atıldı-
ğını da görmekteyim. İstanbul'da yapılan
tarihin iyileştirilmesi, çevrenin iyileştiril-
mesi, özellikle doğaya verilen önem, İs-
tanbul'un tarihi alanlarını iyileştirme
konusunda İBB Miras gibi bir markanın
yaratılmış olması. Emeği geçen bütüncül
bu yolculuktaki arkadaşlarıma özenli bir
teşekkürü yapmam gerekiyor. Kültürde,
sanatta atılan ciddi adımlar ve uluslar-
arası düzeyde ivmelenen markalaşma
pozisyonları ve her açılan sergi ya da ya-
pılan etkinliklerin tıka basa dolu olması
da güçlü bir veri” ifadelerini kullandı.

Hepimizi tökezletebilir

Kendisini, ‘iyi bir turizm gözlemcisi’ ola-
rak tanımlayan İmamoğlu, süreci, TBB
Başkanı kimliğiyle de takip ettiğine vurgu
yaptı. “Turizmin, İstanbul başta olmak
üzere, tabii ki ağırlığı olan şehirler ola-
caktır” diyen İmamoğlu, “Turizmin
bütün Türkiye'ye yaygınlaştırılması, yay-
gınlaştırırken bir kalitenin, aynı zamanda
bir metodun, sistemin işletilmesi değerli.
Bu anlamda, bu tür ortamların eğer
güçlü bir şekilde oluşmasını istiyorsak,
merkezi kavramlarla değil, yerelde ve
fonksiyonel anlamda sektörlerin güçlen-
dirilmesiyle mümkün olduğunu ve ola-
cağını, demokrasiyi en güçlü şekilde
inanan bir kimlik olarak buradan özel-
likle tekrarlamak isterim. Kaldı ki, mer-
kezi kavramlarla güçlendiğini
düşündüğünüz bir sistemin kalıcı olma-
yacağını görüyoruz. Eğer siz damarlarını
güçlendiremez, damarlarını akılcı bir şe-
kilde çalışır hale getiremezseniz, bu iş
yürümez. Gerçekten tıkanır. Bir bakmış-
sınız ki, açıkçası tepetaklak düşebiliriz.
Bu bağlamda sivil toplum kuruluşları
çok güçlüyse, belediyeler çok güçlüyse,

sektörün temsilcileri çok güçlüyse, o
zaman bakanlık da güçlü olur, devlet de
güçlü olur, o sektör de geniş anlamda
çok güçlü olur. Bu anlamda ortak akıl
stratejisinin, her alanda olduğu gibi, tu-
rizmde de mutlak güçlü bir şekilde tartı-
şılıp ve ivmelendirilmesi lazım. Şu anda
hiçbir belediye başkanının turizm sektö-
ründeki bu büyük gelişmeden, bu büyük
sıçramadan şu anda bir fayda görmedi-
ğini, hiçbir lira dahi bir şekilde gelir elde
edemediğini ya da sektörün bir kısım
temsilcilerinin ya da sivil toplum kuru-
luşlarının bu ivmelenmeden faydalana-
madığını görmek, bugünkü güçlü
pozisyonumuzun aldatıcı tarafı olur ve
yarın hepimizi tökezletebilir” ifadelerini
kullandı. 

Yapılan güzel işler var

İBB Başkanı olarak, tanıtım ajansı top-
lantılarına 5 buçuk yılda yalnızca iki top-
lantıya davet edildiği bilgisini paylaşan
İmamoğlu, “Konuların her birisinin to-
parlanıp, Ankara’ya yönlendirilmesinin
doğru olmadığını, İstanbul'un örneğin
kendi içinde güçlü bir stratejiyle, model-
lemeyle dünyaya anlatılması gerektiğini,
Muğla'nın aynı şeyi yapması, Adana'nın
aynı şeyi yapması, Trabzon'un, Arda-
han’ın aynı şeyi yapabilmesini sağlama
ve orada, yerelde kabiliyetinin arttırıl-
ması, kalıcı bir turizm karakterini, kalıcı
bir sektör gücü karakterini bütün Türki-
ye’ye yaygınlaşacak bir biçimde kazandı-
rır. Bu kadar net. Onun dışında inanın
hiçbir konu, gerçek anlamda başarıya
kavuşmaz. Birtakım istatistiklerle bugün
övünebiliriz, ama kalıcı olmaz. Bu bağ-
lamda yapılan hiçbir iyi şeyi asla kenara
itmeden alkışlıyorum. Doğru bulduğum
şeyler var. Yapılan çok güzel işler var.
Ama bu tarafı ıskalanamaz. Iskalandığı
şekli nedir? Birtakım kaygılar, birtakım
kişisel, ortaya konan ihtiraslar ya da ta-
vırlar, bugünkü siyasi atmosfer; bütün
bunlar, aslında meseleyi tıkayan unsur-
lar. Bunları burada konuşmak zorunda-
yız. Yani turizmin
bu gerçek
yüzünü

konuşmazsak,
olmaz. Türki-
ye'deki siyasi
iklim. Bütün bun-
ları düzeltirsek,
yani gerçek an-
lamda kol kola ve-
rirsek, omuz omuza
verirsek, meselenin
gerçek sahibi olan sek-
tör temsilcilerine bu işi
teslim etmiş oluruz” dedi. 

Sorumlu olarak bakarım

“Üzerimize düşen vazife noktasında
kararlı bir yönetim olduğumuzu belirte-
yim” diyen İmamoğlu, “Elbette bu vazi-
feleri yerine getirirken, her kurumun
üzerine düşen vazife noktasında hassas
davranacağına olan inancımla, bir araya
gelmekle, hatta hızlı bir biçimde, ki hem
şehrimizde hem diğer şehirlerde bütün
yöneticilere bunu tavsiye ediyorum, hız-
lıca büyük şehirlerde bütüncül alınacak
tedbirlerin daha koordineli, daha hızlı,
daha pratik, ıskalanmış bir iş birliği varsa
onun da yerine getirildiği biçimde ele
alındığı toplantıların yapılması ve bu
toplantıların mutlaka her şehirdeki,
başta yaşayan kadınları, çocukları, yani
çocuklarımızı, gençlerimizi koruyan
daha güçlü bir çevreyi var eden pozis-
yona gelmesini sağlayan bir altyapıyı
oluşturma konusunda iş birliği toplantı-
larının yapılmasını öneriyorum. Bu ko-
nuda şehrimizdeki önerimizi de elbette ki
şehrimizin yöneticileriyle paylaşacağım.
Ama bütün ülkeye yaygınlaşmasını de-
ğerli buluyorum. Bir seferberlik gibi, bu
iklimi dağıtacağımıza, güveni, huzuru
tesis edeceğimize inanıyorum. Yoksa
ben, bir psikopatın gencecik insanları
katleden, yaşamdan koparan o kötü gö-
rüntüleri, ülkedeki politik ortamla ilişki-
lendirecek kadar basit bakmam
meseleye. Meseleye, hepimizin pozis-
yonu, hepimizin sorumlu olarak baka-
rım” ifadelerini kullandı. 

Kindarlık def edilmeli

Sevginin büyütülmesi gerektiğini belirten

İma-
moğlu,

“Ayrıştırıcı
dilden, kutuplaştı-

rıcı dilden toplumun uzaklaşması lazım.
Birbirini seven insanlar olduğumuzu,
birbirimize hatırlatmamız lazım. ‘Bizim
meydanlarımızda sevgi var’ diye bağır-
dıkça, bana ‘sevgi pıtırcığı’ dediler. Ha-
yatta en çok sevdiğim yakıştırmalardan
biri. Sevgi pıtırcığı olmaya devam ediyo-
rum. Yeter ki insanlar birbirini sevsin,
bütün sorunlar ortadan kalkar. Şunu
söylemem lazım: Özellikle kindarlığı, öf-
keyi, nefreti bu toplumun gündeminden
def etmemiz lazım. Bu dili kim kullanı-
yorsa, toplum ona cezasını verir. Top-
lum; sevgiyi, iyiliği, dayanışmayı,
kardeşliği vaat edenleri de sever. O bağ-
lamda, genel anlamda ve geniş anlamda,
böylesi dilin ve böylesi bir davranışın,
birbirine sevgiyle, saygıyla, hürmetle
bakan anlayışın Türkiye'mize ne kadar
iyi geldiğini ve geleceğini de hep birlikte
yaşayalım istiyorum. Turizmin sadece,
az önce bahsettiğimiz sektörel anlamla
bir bütüne kavuşamayacağını bilen birisi
olarak bu olaya da değindim. Çünkü ‘tu-
rizm’ demek; bana göre adalettir, özgür-
lüktür. Turizmde yükselmek demek;
demokrasidir, güvendir, huzurdur. Bun-
lar olmadan olur mu? Mümkün değil.
Çevreye, insana, doğaya, sokaktaki can-
lıya, ormana, denize, ırmağına, hava-
sına, suyuna özendir, saygıdır. Bütün
bunlar olursa, memleketin turizmi daha
kalıcı bir biçimde güçlenir ve en güçlü se-
viyeye yükselir” dedi.  
HABER MERKEZİ
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G ünümüz dünyasında sivil toplum kuruluşları
(STK), toplumun çeşitli kesimlerinin haklarını
savunma, sosyal sorunları çözme ve toplumsal

gelişimi destekleme misyonuyla faaliyet gösteren
önemli yapılar haline gelmiştir. Devlet ve özel sektör
arasındaki boşlukları doldurarak, bireylerin seslerini
duyurabilecekleri bir platform sunarlar. Bu yazıda,
STK'ların toplum için neden bu kadar önemli olduğunu
inceleyeceğiz.

Toplumsal katılımı artırır

STK'lar, bireylerin aktif vatandaşlık görevlerini ye-
rine getirmelerini sağlayan önemli araçlardır. Bireyle-
rin gönüllü olarak bir araya gelmesi, sivil katılımı
artırarak, demokrasinin güçlenmesine katkıda bulunur.
Birçok insan, yaşadığı toplumdaki sorunlara farkında-
lık kazandıkça, bu sorunların çözümünde rol almak
ister. STK'lar bu isteği organize eder ve bireylerin güç-
lerini birleştirerek etkili çözümler üretmelerine yar-
dımcı olur.

Hükümetleri denetler ve şeffaflığı sağlar

Birçok STK, hükümetlerin kararlarını eleştirir ve ge-
rektiğinde denetler. Bu, özellikle insan hakları, çevre,
eğitim, sağlık ve yolsuzlukla mücadele alanlarında
önem kazanır. STK'lar, hükümetlerin hesap verebilir ol-
masını sağlayarak, politikaların toplumsal faydayı gö-
zetip gözetmediğini sorgular. Bu, aynı zamanda,
toplumdaki demokratik süreçlerin sağlıklı işlemesine
yardımcı olur.

Sosyal adaleti ve eşitliği sağlar

Bir toplumda her birey aynı fırsatlara ve haklara
sahip olmayabilir. STK'lar, özellikle dezavantajlı grup-
ların haklarını savunma ve onların seslerini duyurma
konusunda önemli rol oynar. Kadın hakları, çocuk hak-
ları, mülteciler, engelliler ve diğer savunmasız gruplar
için yapılan çalışmalar, sosyal adaleti sağlamak adına
yapılan çabaların bir parçasıdır. Bu kuruluşlar, top-
lumda adil bir denge kurarak, fırsat eşitliğini destekler
ve sosyal barışı korur.

İnovasyonu ve yaratıcılığı teşvik eder

STK'lar genellikle toplumdaki sorunlara yenilikçi çö-
zümler getirir. Devletlerin ve büyük şirketlerin bazen
göz ardı edebileceği alanlarda, yerel sorunlara yaratıcı
yaklaşımlar geliştirirler. Örneğin, bir bölgedeki eğitim
sorunlarını çözmek için, o bölge halkının ihtiyaçlarına
göre özelleşmiş projeler geliştirebilirler. Bu, hem yerel
halkın hayatını iyileştirir hem de daha geniş çapta kul-
lanılabilecek yenilikçi yöntemlerin keşfedilmesine yol
açar.

Küresel ısınma, çevre kirliliği, doğal kaynakların tü-
kenmesi gibi sorunlar, dünyamızın geleceğini tehdit
eden konulardır. Birçok STK, çevreyi korumak adına
hem yerel hem de küresel ölçekte çalışmalar yapar.
Sivil toplum kuruluşları, çevresel farkındalığı artırarak
bireylerin daha bilinçli tüketim ve yaşam biçimlerine
yönelmelerini teşvik eder. Aynı zamanda, hükümetler ve
şirketler üzerinde baskı oluşturarak çevre dostu politi-
kaların benimsenmesine yardımcı olurlar.

İnsan hakları alanında faaliyet gösteren STK'lar,
dünya genelinde büyük bir sorumluluk taşır. Bu kuru-
luşlar, savaş mağdurları, mülteciler, azınlıklar ve diğer
savunmasız grupların haklarını korumak için çaba sarf
ederler. Uluslararası çapta, hükümetlerin ve diğer ak-
törlerin insan haklarını ihlal etmemesi için baskı uygu-
larlar. İnsan hakları savunuculuğu, dünya genelinde
adil ve eşit bir yaşamın tesis edilmesi adına hayati bir
rol oynar.

Eğitim, bir toplumun gelişimi için en önemli unsur-
lardan biridir. Birçok STK, eğitim olanaklarına erişimi
artırmak, eğitim kalitesini yükseltmek ve halkı önemli
konular hakkında bilinçlendirmek için projeler yürütür.
Bu kuruluşlar, özellikle kırsal bölgelerdeki çocukların
eğitime ulaşmasını sağlamak, yetişkin eğitimini destek-
lemek ve toplumu daha bilinçli bir hale getirmek için
çalışırlar.

Sivil toplum kuruluşları, toplumun iyiliği için çalı-
şan, sosyal sorunlara çözümler üreten ve bireylerin se-
sini duyurmasına aracılık eden hayati öneme sahip
yapılardır. Toplumsal gelişime katkıda bulunmaları, hü-
kümetlerin ve büyük şirketlerin etkilerini dengelemeleri
ve sosyal adaleti savunmaları, onları vazgeçilmez kılar.
STK'ların varlığı, toplumların daha demokratik, daha
eşit ve daha sürdürülebilir bir geleceğe ulaşmaları için
kritik bir role sahiptir.

STK'ların önemi

SIYASI 
BAKMAM!

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Devletin gücü, devleti yöneten
birkaç kişiden gelmez. Devletin gücü, o ülkenin 86 milyon insa-
nından gelir. Başka türlü güçlü bir devlet yaratılamaz. İşin özü
bu kadar basittir. Bu manada, ‘Sana çok güveniyorum Ekrem
Başkan...’ Ben diyorum, ‘Bana güvenmeyin, kendinize güve-
nin.’ Her insan, kendine güvenmeli. Her birey, kendine güven-
meli. Ancak öyle toplum güçlü olabilir, millet güçlü olabilir,
devlet güçlü olabilir. Mesela turizm, bu anlamda inanılmaz fır-
satlarla dolu. Nice deneyimler, tam karşımızda. Baktığınızda en

güçlü olduğumuz sahalardan birisi. Çok iyi eğitim almış in-
sanlar. İyi bir sermaye yönetimi var. Tek şey var: Bir araya
gelememek. Geleceğiz kardeşim. Gelmek zorundayız. Bu
memleket hepimizin. Yani Ankara bizim başkentimiz. Ama
Ankara, moderasyon yapacak. ‘Her şeyi ben bilirim, ben
yaparım’ demeyecek. Milletin aklına güvenecek. Sivil
toplumun aklına güvenecek. Bunun adı nedir biliyor mu-
sunuz? Bunun adı cumhuriyettir, demokrasidir. Başka
bir ismi yok” diye konuştu. 

BANA GÜVENMEYİN KENDİNİZE GÜVENİN

ŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNAŞiDDET KONUSUNA

İstanbul Turizm Fuarı
açılışında konuşan İBB Başkanı Ekrem

İmamoğlu, son günlerde gündeme oturan
şiddet olaylarına değindi. “Ben, bir psikopatın

gencecik insanları katleden, yaşamdan koparan o 
kötü görüntüleri, ülkedeki politik ortamla

ilişkilendirecek kadar basit bakmam meseleye” diyen
İmamoğlu, “Meseleye, sorumlu olarak bakarım. 

Elbette ayrıştırıcı dilden, kutuplaştırıcı dilden
toplumun uzaklaşması lazım. Özellikle
kindarlığı, öfkeyi, nefreti bu toplumun

gündeminden def etmemiz lazım”
ifadelerini kullandı

Ekrem İmamoğlu, “Tabii Türkiye’de ve İstanbul'da turizmi konuşur-
ken, ihmal etmeyeceğimiz bir mesele de özellikle son dönemde he-
pimizin canını sıkan ve bir şekilde bu konunun mutlak üstünün
örtülmemesi gerektiğini, tedbir almamızın gerektiğini, ama korkma-
mamız gerektiğini de hatırlatarak, güvenlik boyutundan da bahset-

mek istiyorum. Turizm, her şeyden önce biliyoruz ki
huzur ve güvenliği talep eder. Huzur ve güvenliğin

olduğu ortam bizleri mutlu eder ve insanlarımızı,
yani misafirlerimizi de iyi ağırlamamıza vesile
olur. O bakımdan, özellikle çocuk ve kadına
yönelik son dönemde gündeme oturan şidde-
tin önlenmesi, şehirlerin daha güvenli hale

gelmesi de bu açıdan önemli bir meseledir.
Güvenli şehirler, hukuk ve demokrasinin hakim

olduğu yaşam, elbette hepimiz için çok önemli bir nok-
tada. Hep birlikte bunu aşabileceğimizi de biliyorum. Niye? Az önce
bahsettiğim biçimiyle, devletin kurumlarıyla bir araya geldiğimizde,
aşamayacağımız hiçbir konu yok” dedi. 

TURiZM GÜVENLiK
VE HUZUR TALEP EDER 

TURiZM GÜVENLiK
VE HUZUR TALEP EDER 

TURiZM GÜVENLiK
VE HUZUR TALEP EDER 
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TURiZM GÜVENLiK
VE HUZUR TALEP EDER 
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Marketler
kazanıyor!

TürKiye Cumhuriyet Merkez Bankası
(TCMB) verilerinden derlediği bilgilere
göre, Türkiye genelinde banka ve kredi

kartlarıyla yapılan işlem tutarı 2024'ün ocak-eylül
döneminde 10 trilyon 627,3 milyar lira olarak ger-
çekleşti.  Banka ve kredi kartlarıyla yapılan ödeme-
lerin sektörel dağılımları incelendiğinde, en fazla
harcama 1 trilyon 863,2 milyar ile market ve alışve-
riş merkezleri kategorisinde yapıldı. İkinci sırada
742,4 milyar lirayla çeşitli gıda kategorisi yer alır-
ken, onu 739,9 milyar liralık tutarla giyim ve akse-
suar takip etti.Söz konusu dönemde banka ve kredi
kartlarıyla elektrik, elektronik eşya kategorisinde
710,5 milyar, hizmet sektörleri kategorisinde ise
695,4 milyar liralık ödeme yapıldı.

Benzin takip ettti

Bu dönemde banka ve kredi kartlarıyla benzin ve
yakıt istasyonlarında 663,9 milyar liralık ödeme ya-
pılırken, yemek harcamaları 629,7 milyar lira ve
diğer ödemeler 555,2 milyar lira olarak gerçekleşti.
Ocak-eylül aralığında sigorta ödemeleri 506,1 mil-
yar lira, kamu/vergi ödemeleri 462,6 milyar lira,
araç kiralama-satış, servis ve yedek parça ödemeleri
431,6 milyar lira oldu.
Eğitim, kırtasiye ve ofis malzemelerinde 307,1 mil-
yar liralık ödeme yapıldı. Aynı dönemde yapı mal-
zemeleri, hırdavat ve nalburiyeye 409,9 milyar lira
ödeme yapılırken, sağlık, sağlık ürünleri, kozmetik
alanında 375,3 milyar, eğitim, kırtasiye ve ofis mal-
zemelerinde 307,1 milyar, mobilya dekorasyonda
297,3 milyar liralık kartlı ödeme gerçekleştirildi.

İnternetten harcıyoruz 

Bu dönemde banka ve kredi kartıyla yapılan alış-
verişlerin 3 trilyon 91 milyar liralık kısmı internet
üzerinden yapıldı.İnternetten yapılan harcamaların
toplam içerisindeki payı yüzde 29 olarak hesap-
landı.Yılın 9 ayında mektup ve telefonla yapılan
alışverişler 504,5 milyar, gümrük vergisi ödemeleri
de 13,4 milyar lira olarak gerçekleşti.  AA

Banka ve kredi kartlarıyla yapılan
ödemelerin sektörel dağılımları
incelendiğinde, en fazla harcama
1 trilyon 863,2 milyar ile 
market ve alışveriş merkezleri 
kategorisinde yapıldığı açıklandı

Y ılbaşından bu yana net 17 bin 2 lira
olarak uygulanan asgari ücrete Ocak
2025'te ne kadar zam yapılacağı  mil-

yonlarca çalışan tarafından merak ediliyor.
Ekim ayı itibarıyla yurttaş, uzmanların ön-
görülerine ve siyaset kulislerinde konuşulan-
lara kulak veriyor. Alman bankacılık devi
Deutsche Bank yetkilileri, geçen hafta yap-
tıkları Türkiye ziyaretinin ardından dikkat
çeken notlarını yayımlamıştı. Bu notlarda
asgari ücretle ilgili de bir öngörü yer alı-
yordu. Buna göre; hükümet Ocak 2025’te
asgari ücret yüzde 25-30 aralığında bir zam
yapılacak. 

Yüzde 36-37 olabilir

Ocak 2025’te uygulanacak asgari ücret
zammına ilişkin Ankara'da siyaset kulislerin-
den yansıyan yeni bir bilgi geldi. Gazete Du-
var'dan Nergis Demirkaya'nın aktardığına
göre; iktidar kulislerinde Ocak 2025 asgari
ücreti için konuşulan oran yüzde 36-37 do-
laylarında. Net 17 bin 2 lira olarak uygula-

nan asgari ücrete kulislerden gelen oranlar
eklenirse artış 6 bin lira civarında olacak.

İşte tahminler 

Orta Vadeli Program’a (OVP) göre, 2024 yıl
sonu enflasyon tahmini %41,5 olarak öngö-
rülüyor. Bu tahmine dayanarak, 2025 net
asgari ücretin 24.058 TL seviyelerinde ol-
ması bekleniyor. Anadolu Ajansı’nın enflas-
yon tahmini %42,64, Reuters Anketi’ne göre
ise %42,95 olarak öngörülüyor. Bu tahmin-
lere dayanarak, net asgari ücretin sırasıyla
24.251,83 TL ve 24.304,54 TL seviyelerinde
olacağı hesaplanıyor. 

Sınırın altında 

TÜRK-İŞ'in eylül ayı araştırmasına göre, 4
kişilik bir ailenin açlık sınırı 19 bin 830 liraya,
yoksulluk sınırı 64 bin 595 liraya yükseldi.
Bekar bir çalışanın yaşama maliyeti ise aylık
25 bin 706 liraya ulaştı. Bu verilere göre
ocak 2023'ten bu yana uygulanan asgari
ücret açlık sınırının altında kalıyor. 
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2024 yılını ara zamsız bir şekilde tamamlayan asgari ücretliler, yeni yıldan itibaren  gelecek zam miktarına kilitlendi. İktidar 
kulislerinde, yeni asgari ücret zammının yüzde 36-37 dolaylarında olduğu ve 6 bin lira vicarında bir yükselişin konuşulduğu öğrenildi 

ASGARI UCRET NE 
KADAR OLACAK?

Devrimci İşçi Sendikaları konfede-
rasyonu (DİSk) Genel Başkanı
arzu Çerkezoğlu asgari ücrette
temmuzda zam yapılmamasını
''Ücretler artarsa enflasyon artar
dediler. Temmuzda asgari ücreti
artırmadılar. 1 Ocak'tan beri ücret-
lerimiz artmadı. Enflasyon düştü
mü arkadaşlar? Çarşıda, pazarda,
enflasyonun düştüğünü gören var
mı? O zaman bu kocaman yalanın
arkasından bizi yoksulluğa mah-
kum eden bu politikalara asla tes-
lim olmayacağız. Başka ne var
orta vadeli programda? Güvence-
siz çalışma kullan at işçiliği var.
Başka ne var orta vadeli prog-
ramda sosyal güvenliği ayrılan
payın azaltılması var. Yani emekli
olmak daha da zorlaşacak. Emekli-
likteki bütün mağduriyetler devam
edecek'' ifadeleriyle eleştirmişti. 

YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!
YOKSULLUĞA 
MAHKUMUZ!

Ticaret Bakanı 
Ömer Bolat, ihracat
pazarlarında talep
koşullarındaki 
güçlenmenin üst üste
9'uncu ayda devam
ettiğini açıkladı. Bakan
Polat, kararlılıkla yola
devam ettiklerini söyledi
ve “Politikalarımız
sayesinde refah artışını
sağlayacağız” dedi

Bakan Bolat, sosyal medya
hesabından yaptığı açıkla-
mada, ihracat rakamları hak-

kında bilgi verdi. Bakan Polat,
paylaşımında geçmiş ay ve yıllarla karşı-
laştırma yaparak "İhracat pazarlarında
talep koşullarındaki güçlenme üst üste
9'uncu ayda devam etti. İstanbul Sanayi
Odası Türkiye imalat sektörü ihracat ik-
limi endeksi, eylül ayında 50,5 olarak
gerçekleşerek eşik değer 50'nin üzerinde
seyretmeye devam etti. Endeks, ihracat
pazarlarındaki talep koşullarında ılımlı
bir iyileşmeye işaret etti. Son günlerde
artarak devam eden jeopolitik gerginlik-
ler ve avro bölgesi talebindeki yavaşla-
maya karşın ihracatımız güçlü duruşunu
korumaktadır. 2024 yılı 3'üncü çeyre-
ğinde bir önceki çeyreğe göre ihracat
yüzde 6,5 oranında bir önceki yılın aynı
çeyreğine göre ise yüzde 4,4 oranında
artarak 66 milyar 551 milyon dolar ol-
muştur. 2024 yılı Ocak-Eylül döneminde
ihracatımız geçen yılın aynı dönemine
göre yüzde 3,2 oranında artarak 192,8
milyar dolara yükselmiştir. Eylül ayı itiba-
riyle son 12 aylık ihracatımız yüzde 3,4
oranında artarak 261,6 milyar dolar ol-
muştur" dedi.

İhracat yüzyılı 

İhracata yönelik uygulanan etkin des-
tekler ve güçlü ticaret diplomasisi faali-

yetleri ile ihracatçıların her
daim yanında olduklarını akta-
ran Bolat, "İnovasyon temel-
lerinde sağlayacağımız
dönüşümler ile ihracat ve
üretim kapasitemiz güçle-
necek ve ekonomimiz her
türlü şoka karşı daha da-
yanaklı hale gelecektir.
Bu kapsamda 'Türkiye
Yüzyılı'nı aynı zamanda
'İhracat Yüzyılı' yap-
mak üzere var gücü-
müzle çalışıyoruz.
Hükümet olarak, 
yatırım-inovasyon-
üretim-istihdam-ih-
racat-adil
bölüşüm öncelik-
lerimiz ile karar-
lılıkla hayata
koyduğumuz
politikalar ne-
ticesinde sür-
dürülebilir
refah artı-
şını sağla-
yacağız"
açıklama-
sında bu-
lundu.
DHa

REFAHI
artıracağız 
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, ihracat pazarlarında talep
koşullarındaki güçlenmenin üst üste 9'uncu ayda devam ettiğini
açıkladı. Bakan Polat, kararlılıkla yola devam ettiklerini söyledi ve
“Politikalarımız sayesinde refah artışını sağlayacağız” dedi

Türk tapusuna 
güvenİyorlar!
Kıbrıs, son yıllarda sadece yatırımcıların değil, 

savaşın ve gerginliğin pençesinden kaçanların da
sığındığı güvenli bir bölge olarak öne çıktı. Türk

vatandaşlarına 3 daire alma hakkının da
tanınmasının ardından yatırımcılar yeniden

Türk tapusunun olduğu Kıbrıs'a yöneldi 

Kıbrıs gün geç-
tikçe lokasyon

olarak yatırımcı-
ların uğrak noktası

oluyor. Orta
Doğu’da yaşanan

savaşlar ve Rusya ile
Ukrayna arasında

yaşanan gerginlikler-
den kaçanlar Kıbrıs’ı

güvenli liman olarak
tercih ediyor. Birçok ya-

tırımcının da güvenli lo-
kasyon olarak gördüğü

Kıbrıs yatırımcı çekmeye
devam ediyor. Son dö-

nemde Türkiye ve Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti

(KKTC), gayrimenkul yatı-
rımlarında büyük bir ivme ya-

kaladı. Yatırımcılar, özellikle
güvenli tapu türlerine ve mülki-

yet güvencelerine önem veriyor.
KKTC’de Türk tapulu projeler,

bu anlamda güvenli ve kârlı bir
alternatif olarak öne çıkıyor. Ay-

rıca savaştan kaçan, gergin ortam-
dan uzak durmak isteyen yabancı

uyruklu vatandaşlarında birleşme

noktası Kıbrıs oldu.

Güvenli bölge 

Kıbrıs’ın son 2 yılda çok fazla yatı-
rımcıyı bölgeye çektiğini belirten Fe-
nercioğlu A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı Aycan Fenercioğlu, “Kıbrıs,
son dönemde Türkiye’de gündemde
olan önemli bir lokasyon. Kıbrıs eski-
den tarihimizin bütünleştiği bir ada.
Geçtiğimiz 2 yıl boyunca birçok in-
şaat firması Kıbrıs’a yatırım yapmaya
başladı. Yatırımları yapmamızın en
büyük nedeni Kıbrıs’ın güvenilir
bölge olması. Kıbrıs, yaklaşık yılın
300 günü denize girebileceğimiz insa-
nın huzurlu yaşayabileceği bir bölge.
Bundan dolayı dünyanın birçok nok-
tasından yatırımcı çekebiliyor. Kısa
bir dönemde Kıbrıs’a olan yatırımla-
rın artacağını düşünüyorum” dedi.

Kıbrısta buluşuyorlar 

Savaştan kaçan insanların Kıbrıs’ı
güvenli liman olarak seçtiklerini belir-
ten Fenercioğlu, “Geçtiğimiz 2 hafta
içerisinde Kıbrıs’a ciddi bir talep
oluştu. Bunun sebebi Orta Doğu’da
yaşanan gerginlikler. Kuzey Kıbrıs,
bölgedeki en güvenli lokasyonlardan
bir tanesi. Bu gerginlikten ve savaştan
uzaklaşmak isteyen vatandaşlar Kıb-

rıs’ı tercih ediyor. Aynı şekilde Rus,
Ukraynalı ve İranlı vatandaşlar da
Kıbrıs’ı tercih ediyor. Kuzey Kıbrıs
hem ada olduğu için hem de güveni-
lir bir lokasyon olduğu için ilgi çeken
bir yer” şeklinde konuştu.

Türk tapusu güvenilir

Türk tapusunun en güvenli ve tercih
edilen tapu çeşidi olduğunu belirten
Fenercioğlu, “Kıbrıs’ta 3 çeşit tapu
cinsi var. Bunlardan bir tanesi Türk
tapusu. Bizim en güvenilir bulduğu-
muz tapu cinsi. Bu tapu şeklini aça-
cak olursak; 1974 Kıbrıs Barış
Harekatı’ndan öncede Türklerin
sahip olduğu Osmanlıdan gelen Türk
tapuları. Türk tapusu, hiçbir mah-
keme ya da yasaya konu olmayacak
güvenilir tapu demek. Sonrasında
2’nci olarak eş değer tapular var.
Bunlarda harekattan sonra karşı du-
rumlarda takas edilmiş, eş değer de-
diğimiz karşılığı verilmiş tapular. Bu
tarz tapularda da bir sorun oluşmu-
yor. 3’üncü olarak tahsis tapuları bu-
lunuyor. Bunlarda son dönemde
gündeme sıkça geldi. Yatırımcılarımı-
zın çok tercih etmediği tapu çeşitleri.
Çünkü Kıbrıs’ta bu tapulardan çok
sıkıntılar yaşandı” ifadelerini kul-
landı. HABER MERKEZİ 
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C umhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK
Parti TBMM Grup Toplantısı'nda

yaptığı konuşmada, TBMM'nin 28. Dönem
3. Yasama Yılı'nın, siyasi partilere, milletve-
killerine ve Meclis çalışanlarına hayırlı olma-
sını diledi. Bosna Hersek'te yaşanan selde
hayatını kaybedenlere Allah'tan rahmet, ya-
ralılara acil şifa dileyen Erdoğan, AFAD, Kı-
zılay ve TİKA'nın harekete geçtiğini, yaraların
sarılması için gerekenin yapıldığını ve yapıla-
cağını belirtti.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Ura-
loğlu'nun Bosna Hersek'e gittiğini hatırlatan
Erdoğan, "Bosnalı kardeşlerimizi bugüne
kadar olduğu gibi Allah'ın izniyle bundan
sonra da yalnız bırakmayacağız. Merhum
Aliya'nın son nefesini vermeden hemen önce
hastane odasında elimizi tutarak bizlere bı-
raktığı emanete en güzel şekilde sahip çık-
mayı sürdüreceğiz." değerlendirmesinde
bulundu. Erdoğan, hayatını kaybeden Saadet
Partisi Kurucu Genel Başkanı Recai Ku-
tan'ın, Türkiye'ye ve Türk milletine kıymetli
hizmetler yaptığını, Milli Görüş Hareketi'nin
çınarlarından olduğunu ifade etti. Beyefendi
kişiliği, mütevazi tavrı, alicenaplığı, çalışkan-
lığı ve davasına olan sarsılmaz bağlılığıyla
Kutan'ın her zaman hayırla anılacağını söyle-
yen Erdoğan, Kutan'ı, özlemle ve şükranla
yad edeceklerini dile getirdi.

100 yıl geçse unutmayız

“Dün, 6-8 Ekim olaylarının 10'uncu yıl dö-

nümüydü. Kobani bahanesiyle kışkırtılan bu
menfur olaylarda 2 emniyet görevlimiz şehit
oldu, 35 kişi hayatını kaybetti, 435'i sivil,
326'sı güvenlik görevlisi 761 insanımız da ya-
ralandı” diyen Erdoğan, “Bugün malum çev-
reler tarafından hala demokratik bir eylem
gibi lanse edilen olaylar sonucunda çok sa-
yıda ev, iş yeri, okul, Kur'an kursu, kütüp-
hane, kültür merkezi, müze ve yurt binası
zarar gördü. Bilhassa ihtiyaç sahiplerine kur-
ban eti dağıtırken katledilen 16 yaşındaki
Yasin Börü ve arkadaşlarına yapılan canilik-
leri, değil üzerinden 10 yıl, yüzyıl geçse bile
unutmayız. Şunu da biliyoruz; ciğer paresini
kaybetmiş bir annenin yürek yangınını ancak
adaletin tecellisi söndürebilir. 6-8 Ekim olay-
larında rolü olanlar bağımsız Türk mahke-
meleri önünde, işledikleri suçların hesabını
vermiş, hak ettikleri cezalara çarptırılmıştır”
ifadelerini kullandı. 

Hala yüzleşemediler!

Daha sonra Suriye'de yaşananların ve mah-
keme sürecinin 6-8 Ekim olaylarının nasıl bir
tertip olduğunu ortaya çıkardığını vurgula-
yan Erdoğan, "Fakat, o dönem emperyalistle-
rin bölgesel planlarına alet olanlar bu
olaylarla yüzleşme cesaretini halen göstere-
medi. Keza 6-8 Ekim olaylarına sırf oy uğ-
runa şaşı bakan devrin CHP yönetimi de
bundan dolayı henüz nedamet getirmedi.
Lafa her başladıklarında 'Biz Türkiye partisi-
yiz' diyenlerin her fırsatta Türkiyelileştirme
iddiasında bulunanların, ülkemizi uçurumun

kenarına kadar getiren bu trav-
mayla mutlaka hesaplaşması ge-
rektiğine inanıyoruz" diye
konuştu. Erdoğan, demokratik
siyasette şiddete ve teröre asla
yer olmadığını herkesin anla-
ması gerektiğinin altını çizdi.

Elde silah siyaset olmaz

"Bir elinde silah tutarak siyaset
yapılmaz" diyen Erdoğan, şidde-
tin hak arama yolu olarak görül-
mesiyle de siyaset
yapılamayacağını belirterek,
"Türkiye Yüzyılı'nda, şiddetle
arasına mesafe koyan anlayışa

elbette yer vardır ama sırtını dağa yaslayan
terör siyasetine asla ve asla yer yoktur. Tekrar
ediyorum; Kobani olaylarının hukuki açıdan
hesabı sorulmuştur. 10 yılık gecikmeyle bile
olsa, 6-8 Ekim olaylarına dair samimi bir
muhasebenin yapılmasını da önemsiyoruz.
Böyle bir tavrın sergilenmesinin siyasette inşa
etmeye çalıştığımız yumuşama iklimine katkı
sunacağı açıktır." şeklinde konuştu.

Diyalogdan kaçınmayız

Erdoğan, yeni yasama yılında siyasette farklı
bir üslup ve söylem görmeyi istediklerine dik-
kati çekerek, “Bölgemizin de içinde bulun-
duğu atmosferi düşünerek, daha fazla
konuşmaya, daha fazla uzlaşıya, diyalog ze-
minini daha fazla genişletmeye ihtiyacımız
olduğu kanaatindeyiz. Milletin faydasına
olacak hiçbir konuda diyalogdan kaçınmayız.
Cumhur İttifakı olarak yeni dönemde ülke-

mizin meselelerini mümkün olan en geniş
mutabakatla çözmeyi arzu ve temenni ediyo-
ruz. MHP Genel Başkanı Sayın Devlet Bah-
çeli'nin gerek Meclis'in ilk günü, gerekse dün
yaptığı açıklamaları takdirle karşılıyor, Türk
demokrasisi ve 85 milyonun kardeşliği adına
çok kıymetli buluyoruz. Cumhur İttifakı'nın
uzattığı elin değerinin muhatapları tarafın-
dan da layıkıyla anlaşılmasını ümit ediyoruz.
Beklentimiz, hiçbir ayrım yapmadan Mec-
lis'teki tüm siyasi partilerin de bu anlayış
içinde hareket etmeleridir” dedi. 

50 bin kişi şehit edildi

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 7 Ekim 2023'te İs-
rail'in Gazze'ye başlattığı saldırıların birinci
yıl dönümünü geride bıraktıkları söyledi.
İsrail'in 7 Ekim'den beri Gazze, Batı
Şeria ve son olarak Lübnan'da ger-
çekleştirdiği katliamlarda 50 bin ki-
şinin şehit edildiğini; Gazze'de 1,9
milyon, Lübnan'da da 1,3 mil-
yon insanın yerlerinden edildi-
ğini belirten Erdoğan, "Gün
geçtikçe katliamın maddi ve
manevi faturası kabarıyor. Sa-
vaşın bölgemizdeki diğer ülke-
lere yayılma tehlikesi büyüyor.
İsrail'in artan saldırılarına
komşumuz İran'ın geçen hafta
mukabelede bulunması bölge-
sel çatışma riskini hiç olmadığı
kadar yükseltmiştir. Hemen
her gün yeni bir eşiğin aşıl-
dığı bu gerilimi çok yakın-
dan takip ediyor,
devletimizin ve milletimizin
güvenliği için tüm tedbirleri
alıyoruz” diye konuştu.

Ucuz polemik peşinde

"Netanyahu ve cinayet şe-
bekesi ham hayaller gör-
mekte ve çok tehlikeli bir
maceraya atılmaktadır." ifa-
desini kullanan Erdoğan,
“Türkiye ne yapılmak isten-
diğinin gayet farkındadır. Nihai hedefin ne-
resi olduğunu da çok net görebiliyoruz. Dün
Dışişleri ve Savunma Bakanlarımız Mec-
lis'imizin kapalı oturumunda bu konuyla ilgili
milletvekillerimize detaylı bilgi verdi. Her iki
bakanımız da idrak kapıları açık olanlar için
fotoğrafı tüm netliğiyle ortaya koydu. Top-
lantı sonrası CHP Genel Başkanı'nın yaptığı
açıklamaları esefle karşıladık. Tüm bölgemiz
bir ateş çemberinden geçiyor ama bakıyorsu-
nuz CHP Genel Başkanı ucuz polemik pe-
şinde koşuyor. Açıkçası Sayın Özel'den ülke
güvenliğine dair meselelerde daha olgun bir
tavır beklerdik. Bununla birlikte daha düne
kadar bölücü örgütün Suriye uzantısı PYD
ile ilgili çok iyimser cümleler kuranlara ne ya-
parsak yapalım bazı gerçekleri anlatamaya-
cağımızın bilincindeyiz. Varsın onlar kendi
hayal dünyalarında yaşamaya devam etsin.
Biz Türkiye'nin güvenliğinden kesinlikle taviz
vermeyeceğiz. Ne pahasına olursa olsun böl-
gemiz ve topraklarımız üzerinde ameliyat ya-
pılmasına müsaade etmeyeceğiz. Türkiye

yayılmacı hevesleri, vatan topraklarına diki-
len kem gözleri, kabaran işgalci niyetleri kur-
saklarda bırakacak kudrete ziyadesiyle
sahiptir. Açık ve net söylüyorum, vadedilmiş
topraklar hezeyanının varacağı yer büyük bir
hüsran ve hezimet olacaktır” dedi. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti'yi kur-
dukları günden itibaren TBMM çatısı altında
ülkeye ve millete hizmet mücadelesi verdikle-
rini anlatarak, Meclis'te Türkiye'nin sorunla-
rını çözmek, milletin taleplerini karşılamak ve
ülkede ekonomiyi, demokrasiyi, kardeşliği
büyütmek için
gayret

sarf ettiklerini söyledi. Bir toplumun huzurlu
ve mutlu bir şekilde varlığını sürdürebilmesi-
nin en başta gelen şartının, devletin, her bire-
yin güven, adalet ve ekonomik refah
ihtiyacını karşılayabilmesi olduğunu ifade
eden Erdoğan, “Tarih boyunca Türk devletle-
rini güçlü yapan; hakimiyetleri altındaki farklı
kesimlerden insanları asırlarca barış içinde
yönetebilmelerini sağlayan en önemli husus
işte bu ilkelere olan bağlılıklarıdır. Cumhuri-
yet tarihi boyunca da kimi dönemlerdeki sı-
kıntılı uygulamalara rağmen Demokrat Parti
iktidarıyla birlikte bu ilkeler daima gözetil-
miştir. 14 Ağustos 2001'de AK Parti'yi kurar-
ken partimizin ismini bile bu ilkelere göre
belirleyerek, milletimize güvenliği, adaleti ve
ekonomik kalkınmayı en üst seviyeye çıkarma
sözü verdik” diye konuştu.

Millet tereddüte düştü

Cumhurbaşkanı Erdoğan, her zaman kendi
iç muhasebesini cesaretle yapan, nerede eksik
varsa üzerine kararlılıkla giden bir kadro ol-

duklarını vurgulayarak, toplumun nabzını
tutma, millete kulak verme noktasında da ra-
kiplerine göre birkaç adım önde olduklarını
kaydetti. Erdoğan, “Siyaset kurumunun asli
görevi de zamanla ortaya çıkan yeni mesele-
lere çözüm bulmaktır. Son dönemde yaşanan
kimi cinayetler ve müessif hadiseler üzülerek
görüyoruz ki milletimizin kendini güvende
hissetme ve adaletin tecellisi konusunda te-
reddüde düşmesine sebebiyet vermiştir. Ülke-
mizin 2018 yılından beri küresel siyasi
gerilimlerin, Kovid salgınının yol açtığı çok
boyutlu krizlerin ve bölgemizde süregelen ça-
tışmaların etkisiyle yaşadığı ekonomik sıkıntı-
lar da bu tablonun bir parçasıdır. Milletin,

ülkeyi yönetme sorumluluğu yüklediği
Cumhurbaşkanı olarak kabinesiyle,

Meclis grubuyla, parti yönetimiyle
karşımızdaki bu fotoğrafı doğru

okumak ve gereken tedbirleri
almak en başta gelen vazifemiz-
dir” dedi. 

Müdahalede 
bulunacağız

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
uyguladıkları ekonomi prog-
ramıyla 6 yılın birikimi olan
sıkıntıları çözme yolunda
önemli mesafe katettiklerini
vurgulayarak, “İnşallah sene

başından itibaren rahatlama,
insanımızın günlük haya-
tına da net bir şekilde
yansımaya başlayacaktır.
Sınır güvenliğimiz konu-
sunda hem terör örgütle-
riyle mücadele hem
komşu ülkelerle ilişkiler
hususunda gayet iyi bir
seviyeye geldik. Top-
lumda güvenlik ve asayi-
şin temini noktasında
geçmişe ve birçok Avrupa
ülkesine kıyasla çok iyi bir
yerdeyiz. Ancak son dö-
nemde ardı ardına gelen,

bir polis memurumuzun şehit edilmesinden
genç kızlarımızın vahşice katledilmelerine
kadar bir dizi hadise, milletimizde haklı bir
tepkiye yol açmıştır. Onlarca suç kaydı olan
kriminal tiplerin ellerini kollarını sallayarak
ortalıkta dolaşması herkes gibi bizi de rahat-
sız ediyor. Pazartesi günü yaptığımız Merkez
Yürütme Kurulu toplantımızda bu olayları
enine boyuna değerlendirdik. Milletimizin se-
sine kulak vererek bu çerçevede bazı önemli
adımlar atma kararı aldık. İnsanlarımızın so-
kakta, evinde, iş yerinde hiçbir endişe duyma-
dan hayatını güvenle sürdürebilmesini
sağlamak için ne gerekiyorsa yapacağız. Em-
niyet teşkilatımız içinde bir zafiyet varsa neş-
teri vurup bunu gidereceğiz. Adalet
sistemimizde tıkanıklık, yanlışlık varsa neşteri
vurup Allah'ın izniyle onu da çözüme kavuş-
turacağız. Medyada ve sosyal medyada suça
özendirme, suçu teşvik etmede sorun varsa
gerekli müdahalede bulunacağız” açıklama-
sını yaptı. 
HABER MERKEZİ
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, partisinin grup toplantısında konuştu. “Son dönemde ardı
ardına gelen, bir polis memurumuzun şehit edilmesinden genç kızlarımızın vahşice
katledilmelerine kadar bir dizi hadise, milletimizde haklı bir tepkiye yol açmıştır”
diyen Erdoğan, “Onlarca suç kaydı olan kriminal tiplerin ellerini kollarını sallayarak
ortalıkta dolaşması, herkes gibi bizi de rahatsız ediyor. Milletimizin sesine 
kulak vererek bu çerçevede bazı önemli adımlar atma kararı aldık. Emniyet
teşkilatımız içinde bir zafiyet varsa, adalet sistemimizde tıkanıklık, yanlışlık 
varsa neşteri vurup çözüme kavuşturacağız" ifadelerini kullandı
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, 6 yıldan daha az ceza alanların hiç ceza-
evine girmeden hayatını sürdürmesinin toplumda infiale neden oldu-
ğunu belirtti. Erdoğan, “Bu durumun önüne geçmek için yine belirli
suçlarda infaz hükümlerinin ancak mesela alınan cezanın yüzde 10'u
cezaevinde geçirildikten sonra işlemeye başlaması sağlanacaktır.
Örneğin 3 yıl ceza almış bir kişi yaklaşık 3,5 ay cezaevinde kalma-
dan serbest kalmasıyla neticelenecek hükümlerden yararlanamaya-
caktır. Böylece suç işlemeye teşebbüs edecek kişilerin her
halükarda cezaevine gireceğini bilerek kendini kontrol etmesi sağla-
nacak ve pervasızca etrafa saldırmasının önüne geçilecektir” diye

konuştu. Erdoğan, Adalet Bakanlığı ve Meclis Grubundan
bu düzenlemelerin teknik çalışmalarını Cumhur İttifakı'yla
beraber istişare ederek süratle tamamlamalarını istedi. Er-
doğan, iyice kontrolden çıkan bir riske de dikkat çekmek
istediğini söyleyerek, “Son dönemde medya organlarımız
özellikle reyting kaygısıyla basın ilkelerini umursamayan
son derece sorunlu bir yayın politikası izlemeye başladı.
İfade tutanaklarından polis kayıtlarına, kaynağı belirsiz id-
dialardan önü sonu belli olmayan videolara kadar her türlü
bilgi, belge ekranlarda çarşaf çarşaf yayınlanıyor, haber ve

tartışma programlarının saatlerce konusu oluyor. Habercilik adına,
üzülerek söylüyorum, mağdurlar tekrar mağdur ediliyor. Cinayet va-
kaları insanımızın ailecek televizyon izlediği saatlerde en ince deta-
yına kadar anlatılıyor. Bu tür olaylarda meselenin sosyal öğrenme
boyutu ne yazık ki göz ardı ediliyor. Bunu kabul etmemiz, buna rıza
göstermemiz söz konusu olamaz. Basınımız, medyamız elbette
özgür olmalıdır ama bu bilhassa toplumsal olaylarda sorumlu yayın-
cılık yapmaya mani değildir. Radyo Televizyon Üst Kurulumuz bu ko-
nuları daha hassas takip etmelidir” dedi. 

DÜZENLEMEYE 
iHTiYAÇ VAR!
“Suçu önlemeden suçla ve suçlularla mücade-
leye, yargılamalardan infaz ve ıslah sistemimize,
nerede boşluk varsa mutlaka hal yoluna koyaca-
ğız" diyen Cumhurbaşkanı Erdoğan Erdoğan, bu
sorunların çözümü için bir dizi düzenlemeye ihti-
yaç duyulduğunu söyledi. Mevcut durumda seri
suç işleyen kişilerle ilgili açılan onlarca dava ol-
masına rağmen bunların sonuçlanmadan kayıt-
larda görünmediğine işaret eden Erdoğan, “İlk
derece mahkemesi, istinaf, Yargıtay derken bir
cezanın kesinleşmesi 5 hatta 7 yıla kadar uzaya-
biliyor. Bu süreçte suçlu kişi, yeni işlediği cürüm-
lerde herhangi bir sabıka kaydı olmadığı için
tutuklama olmadan yargılanabiliyor. Özellikle
suçu geçim kaynağı haline getirenler ile suçta
kibirlenenlerin, sistemin bu yönünü istismar et-
tiklerini görüyoruz” ifadelerini kullandı. Kanunla-
rın suçlu lehine işlemesi anlamına gelen bu
çarpıklığı düzeltmek için iki önemli adım atmayı
planladıklarını açıklayan Erdoğan, “Bunlardan il-
kinin kurumsal düzenlemeye, ikincisinin seri suç
işleyenlerin tutuklanabilmesi uygulamasının ko-
laylaştırılmasına yönelik olduğunu” bildirdi. Er-
doğan, yargı erkini güçlendirmek amacıyla
Adalet Bakanlığı bünyesinde kurulacak bir biri-
min, farklı mahkemelerdeki davaları, düzenlenen
iddianameleri hatta emniyet kayıtlarını toparla-
yıp bunlarla ilgili gerekli incelemeleri yaptıktan
sonra savcıların ve hakimlerin dikkatine sunaca-
ğını kaydederek, “Gereken kanuni düzenlemeleri
yaparak, mesela 5 suç kaydı olan birinin diğer
davalarının bitip sabıka kaydına işlenmesi bek-
lenmeden, yeni suçlar işleme eğilimi dikkate alı-
narak, tutuklu yargılanabilmesinin önü açılacak.
Tutukluluk süresi, kişinin işlediği suçlar ve ala-
cağı cezalarla orantılı bir şekilde belirlenecektir.
Elbette bu husus, toplum vicdanını yaralayan be-
lirli suçlar için geçerli olacaktır” diye konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, organlarının bağımsız, tarafsız ve objektif faaliyet
yürütmesinin yanı sıra toplumda adalet duygusunun güçlendirilmesi için bugüne

kadar hiçbir fedakarlıktan kaçmadıklarını, hatta her türlü desteği sağladıklarının al-
tını çizdi. Teknolojiyle beraber ortaya çıkan yeni sınamalar karşısında mülkün temeli

olan adaletin tesisinin en öncelikli mesele olduğunu belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Her ne sebeple ortaya çıkarsa çıksın cezasızlık algısını ortadan kaldırmak, toplumun

güvenlik ve adalet konusundaki kaygılarını süratle gidermek boynumuzun borcudur. Aksi
takdirde hep birlikte milletimize karşı sorumluluğumuzun gereğini yerine getirmemiş
oluruz. Böyle bir vebalin altına da giremeyiz. Adalet hizmetlerinin iyileştirilmesi nokta-
sında 22 yılda yaptığımız onca reforma, onca başarımıza, onca emeğimize kendini bil-

mezlerin gölge düşürmesine eyvallah etmeyeceğiz. Yapacağımız bu düzenlemelere
muhalefetin de destek vereceğini ümit ediyorum” ifadelerini kullandı.

CEZASIZLIK ALGISINI 
ORTADAN KALDIRACAĞIZ

ÇARŞAF ÇARŞAF 
YAYINLANIYOR
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KURU GIDA, ŞARKÜTERİ, SÜT VE SÜT ÜRÜNLERİ, İÇECEK ÜRÜNLERİ VB
GRUPLARINDA MAL ALIM İŞİ

ESENYURT BELEDİYESİ SOSYAL YARDIM İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

Kuru Gıda, Şarküteri, Süt ve Süt ürünleri, İçecek ürünleri vb gruplarında mal alım işi mal
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin
ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/1350971
1-İdarenin
a) Adı :ESENYURT BELEDİYESİ SOSYAL YARDIM 

İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :Yenikent Mah. Doğan Araslı Cad. 

ESENYURT/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :2125960464 -
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Kuru Gıda, Şarküteri, Süt ve Süt ürünleri, İçecek 

ürünleri vb gruplarında mal alım işi
b) Niteliği, türü ve miktarı :84 Kalem Kuru Gıda, Şarküteri, Süt ve Süt ürünleri, 

İçecek ürünleri vb. gruplarında mal alımAyrıntılı bilgiye
EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari 
şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü Aşevine Teslim 
Edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşme imzalandıktan sonra ihtiyaca binaen sipariş
tarihinden itibaren peyderpey 40 (kırk) gün içerisinde 
Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü Aşevine Teslim 
teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasını takip eden günden 
itibaren 5 gün içerisinde

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :01.11.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :Zafer Mah. Doğan Araslı Cad. No:79 Kat: 5 Toplantı 

Salonu Esenyurt/İSTANBUL
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

B eyoğlu Belediyesi, Kasımpa-
şa’da Beyoğlu Kaymakam-
lığı ile birlikte kullandığı

Cezayirli Gazi Hasan Paşa Kışlası
olarak bilinen binadan 20 Eylül tari-
hinde tahliye edildi. Belediyeye ait
ofisler boşaltıldı ve personelin binaya gi-
rişine izin verilmedi. Belediyenin kullan-
dığı binadan 'Beyoğlu Belediyesi' yazılı
tabela söküldü. Büyük tartışmalara
neden olan tahliye sonrası gazeteci Fatih
Altaylı'ya konuk olan Belediye Başkanı
İnan Güney, tahliye süreci ve bilinme-
yenleri anlattı. 

Siteden kaldırdılar!

“Öncelikle Beyoğlu halkının uğradığı bu
kaksızlığı açıklama fırsatı verdiğiniz için
teşekkür ederim” diyerek sözlerine başla-
yan Güney, “31 Mart yerel seçimlerinde
30 yıllık yerel iktidarı değiştirdik. Beyoğlu
halkının ciddi bir hizmet beklentisi vardı.
Beyoğlu halkı ulaşılabileceği bir belediye
başkanı istiyordu. Hizmet aşkımız dolayı-
sıyla aday olduk. Bu şevkle hizmet etmeye
başladık. Beyoğlu halkının bizi siyaset
üstü üstlenmesiyle seçimi kazandık. Halkı-
mız mahallesinin evladına sahip çıkarak
kazanmamızı sağladı” ifadelerini kullandı.
Göreve geldikten sonra Kulaksız'da bele-
diyeye tahsis edilen yeri talep üzerine em-
niyete verdiklerini ifade eden Güney,
“Daha sonra Kaymakamlık binasını bo-
şaltmamız istendi. Burası Kaymakamlıkla
paylaştığımız bir binaydı. Seçimden önce
15 Ocak 2021 tarihinde sözleşme imza-
lanmış. Sözleşme gereği bu binanın 7 bin
metrekaresi Kaymakamlığa, bin metreka-
resi Beyoğlu Belediyesi'ne tahsis edilmiş.
Kaymakamlığın internet sitesinin tarihçe-
sinde de bu binanın bir kısmının Beyoğlu
Belediyesi'ne tahsis edildiği yazıyor. Gün-
deme getirdikten sonra bu yazıyı siteden
kaldırdılar” açıklamasını yaptı. 

Vatandaş kandırıldı!

Devlet kurumları ile kavga etmek gibi bir
niyetlerinin olmadığını belirten Güney,
“Boşaltılan binada 5 müdürlüğümüz
vardı. 140 personelimiz çalışıyordu. Defa-
atle söyledim; Beyoğlu'nda belediyenin
hizmet binası yok. Varsa boş bir bina talep
ettim. Bizim bu binaya ihtiyacımız var. 19
Eylül akşamı saat 16:30'da yazılı tebligat
geldi. 20'sine kadar süre verilmiş. Sabah
ise boşaltma işlemi yapıldı” dedi. Beyoğ-
lu'nda partiler üstü bir hizmet verdiklerini
dile getiren Güney, “Orası benim şahsi şir-
ketim değil. Beyoğlu halkına hizmet nok-
tasıydı. Seçim sürecinde mevcut belediye
başkanı 'söz verdik yaptık Kasımpaşa'da
belediyemize hizmet binası kazandırdık'

diye propaganda yaptı. Biz geldikten
sonra işler değişti. Vatandaş kandırıla-
rak seçimlere gidildi” eleştirisinde bu-
lundu. 

Dava reddedildi

Binadan tahliye edildikten sonra önüne
çadır kurduklarını ifade eden Güney,
“Hizmetlermizi devam ettiriyoruz. Bu
çadırlara gelen vatandaşlarımız yapıla-
nın haksızlık olduğunu ifade eidyor. Bu
millet sağcı da olur solcu da olur; ama
bu milletin öyle bir vicdanı var ki her
zaman mazluma sahip çıkar. Boşaltma
işlemi yapıldıktan sonra yürütmeyi dur-
durma davası açtık. Beş gün sonra bu
dava reddedildi. Şimdi Dolapdere'deki
kütüphanemizi kapatarak bazı birimleri-
mizi oraya taşıdık” dedi. 

Vinçlerle kaldırdılar!

İnan Güney konuşmasının devamında, Ye-
şilçam Sokağı'na kurulan Kadın El Emeği
Pazarı'ndan da söz ederek, “Bu pazar 340
kadının ürettiği ürünlerin satılması için ku-
ruldu. Bu sokağı da hareketlendirelim dedik.
2023 yılında aynı sokakta bir önceki yöne-
tim tarafından bu pazar açılmış. Biz de 1 yıl
sonra açtık. Kaymakamlığı bilgilendirdik.
Pazarı açtık. 2 saat sonra güvenlik gerekçe-
siyle pazar kaldırılmak istendi. Geçen yıl
aynı yerde açıldığını söyledik. Maalesef
sabah 04'te standlar vinçlerle kaldırıldı. Tali-
matı yine Kaymakamlık verdi. 340 kadının
ev ekonomisine katkı vermesinin ne sakın-
cası olabilir?” diye sordu.

Pankartımız indirildi

Bütün yaşananlardan sonra neden rahatsız
olduklarını merak ettiğini belirten Güney,
“Ben Beyoğlu halkının vicdanına güveniyo-
rum. Bugün halkın önüne bir sandık koy-
sunlar yüzde 60 ile kazanırız. İnsanlar o
samimiyeti görüyorlar” diye konuştu. Dev-
let okullarında son zamanlarda temizlik sı-
kıntısı olduğunu ifade eden Güney, “Seçim
döneminde devlet okullarına hizmet edece-
ğimizi söyledik. 42 tane okula hayırseverler
sayesinde 70 milyon bir bütçe oluşturduk.
Bütün okullarımızı baştan aşağı yeniledik.
Kendi binalarımız bakımsızken okullarımızı
yeniledik. Bu süreçte  Kaymakam Bey ile de
görüştük. Sonuçta Kaymakam izin verme-
den biz okulları yapamazdık.  Okullarımıza
da yeni eğitim ve öğretim yılını kutlayan
pankartlar astık. Pazartesi sabahı bütün
pankartlarımızı indirdiler. Bu da bizim içi-
mizi acıtan konulardan biridir” dedi. 

Yürütme durduruldu

Beyoğlu Kaymakamlığı'nın, belediyeden ki-
racı olduğu Terra Santa Manastırı'ndaki bi-

rimlerinin de tahliyesini istemesi hakkında
konuşan İnan Güney, “Terra Santa Ma-
nastırı ile ilgili 2022 yılında Vakıflar Genel
Müdürlüğü ile protokol yapılmış. Burası
Kültürel Sanat ve Gençlik Merkezi olarak
Beyoğlu Belediyesi'ne tahsis edilmiş. Vakıf-
lar Meclisi'nin kararı ile bu tahsis 10 yıl ola-
rak kayda geçmiş. Biz görevi
devraldığımızda bir tane sanatsal etkinlik
yoktu. Bizden 8 ay önce bir kütüphane, bir
mescit, bir tane de sosyal tesis yapılmıştı.
31 Mart geldi seçimi kazandık. 7. ayda bir
tebligat geldi. 10 yıllık tahsis sözleşmesi ol-
masına rağmen 2'inci yılında Terra Santa
Manastırı'nı boşaltmamız istendi. Gerekçe-
sinde ise tahsis şartlarına uygun hareket
edilmediği idddia ediliyor. Bizden 8 ay önce
açılan yerlerin gerekçeye uygun olmadığı
belirtiliyor. Ayrıca sözleşmeye göre her-
hangi bir tahliye için 1 ay önceden haber
verilmesi gerekiyor. Bizden önce yapılmış 3
işi gerekçe olarak gösterdiler. Bütün bu ya-
şananları üst üste koyduğumuzda biz de
rahatsız olduk. Gerçekten devlet aklı mı tu-
tuldu? Şaşırıyoruz. Biz yürütmeyi dur-
durma talep ettik. Kabul edildi. Ben bu
davayı kazanacağımıza inanıyorum. Terra
Santa Manastırı'nın 4 binası bize tahsis
edilmiş. Binaları boş bıraktığımız iddia edi-
liyor. Biz orada çok sayıda toplantı düzen-
ledik. Aslında kültür sanat maksatlı
kullanılıyor” ifadelerini kullandı. 

TRT BİZDEN 10 MİLYON ECRİMİSİL İSTEDİ!
“Bir de TRT binası konusu var. Tepe-
başı'ndaki TRT binasını kullanıyoruz”
didyerek konuşmasını sürdüren Be-
lediye Başkanı İmna Güney, “Bu
bina önceden İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'ne aitti. 2018 yılında İBB
ile TRT arasında takas yapılmış. Bu
bina TRT'ye kalmış. Beyoğlu Beledi-
yesi burayı yıllardan beri kullanıyor.
Bugüne kadar hiçbir şey talep edil-
memiş. Göreve geldiğimiz gibi TRT
bizden 9 milyon 900 bin lira ecrimisil
talep etti. Bizden önce 12 yıl kullanıl-

mış bir kuruş istememiş” dedi. Yap-
tıkları hizmetlerin birilerine rahatsız-
lık verdiğini dile getiren Güney, “2
bin 96 çocuğumuzun beslenmesi her
gün evine gidiyor. Hiçbir logo yok
isim yok. Benim için bundan daha
büyük bir mutluluk yok. Emekliler evi
açtık. Hergün emeklilerimiz 1 liraya
çay içiyor. Biz emekli ablamız bana
'başkanım sayenizde biz birbirimize
çay ısmarlamayı hatırladık' dedi.
Bundan daha büyük bir mutluluk
olabilir mi?” diye sordu. 

SIMDI SECIM OLSUN Beyoğlu Belediye 
Başkanı İnan Güney, 
29 Mart seçimlerinde
başkan seçildikten
sonra çok sayıda engel
ile karşılaştığını ifade
etti. Kaymakamlık 
binasından 
çıkarıldıklarını, 
TRT binası için 
kendilerinden 
ecrimisil istendiğini ve
Yeşilçam Sokağı'na 
açılan kadın 
pazarının apar topar
kaldırıldığını 
belirten Güney, 
“Gerçekten devlet 
aklı mı tutuldu? 
Bütün bu olanlara 
şaşırıyoruz. Bugün 
halkın önüne bir 
sandık koysunlar 
seçimi yüzde 60 ile 
kazanırız” dedi

KAMUYA TAHSİS EDİLEN
ÇOK SAYIDA YERİMİZ VAR

Beyoğlu Belediye Başkanı
İnan Güney, ilçede 3-4 tane
akşam yaşayan nüfusun geç-
tiği cadde olduğunu belirte-
rek, “Bunlardan bir tanesi
Fatih Sultan Caddesi. 22 yıl-
dır asfalt görmemişti. Bir de
Etibank Caddesi var. Etibank
Caddesi'ni 17-18 yıl sonra as-
faltladık. Fermeneciler'in alt
yapı sorununu İBB çözüyor,
üst yapısını biz yapıyoruz.
Tophane ile Taksim arasında
dönen bir ringimiz var. Vatan-
daşın hayatını kolaylaştırmak
için sosyal odaklı bir belediye-
cilik yapıyoruz. Bizim bölgede
kent lokantası yok. Ama aca-
cağız. Şimdi yer arıyoruz. En
büyük sorun yer. En kısa za-
manda açacağız. Ben Beyoğ-
lu'nda hizmeti vatandaş

odaklı yaptım. İntikam hır-
sıyla hareket etseydim, Be-
yoğlu Belediyesi'nin de
kamuya tahsis ettiği yerler var.
AKM'nin arazisinin yarısı
bizim. 13 sağlık ocağı beledi-
yenin arazilerinde hizmet 
veriyor. Böyle tahsis ettiğimiz
birçok yer var. Ama biz hiçbir
zaman intikam hırsıyla hare-
ket etmedik. Çünkü ben 
biliyorum ki bu yerlerde va-
tandaşlarımıza hizmet edili-
yor. Siz benim yerlerimi
aldınız ben de sizin yerlerinizi
alıyorum dersem, burada va-
tandaşı cezalandırmış oluruz.
Biz bürokrasi ile kavga etme
niyetinde değiliz. Ama Beyoğlu
halkının hakkını savunmaktan
da geri durmayacağım” 
ifadelerini kullandı.

TAYLAN
DAŞDÖĞEN

haber

YUZDE 60 OY ALIRIZ!
Belediyenin kullandığı
binadan 'Beyoğlu
Belediyesi' yazılı 
tabela söküldü. 
Büyük tartışmalara
neden olan tahliye 
sonrası gazeteci Fatih 
Altaylı'ya konuk olan 
Belediye Başkanı İnan
Güney, tahliye süreci ve 
bilinmeyenleri anlattı



M HP Bakırköy İlçe Başkanı
Turgut İnan, yönetimiyle bir-
likte, geçmiş dönem meclis

üyesi MHP İl Yönetim Kurulu Üyesi
Ahmet Altun’un da hazır bulunduğu
toplantıda basın mensuplarıyla bir araya
geldi. MHP’nin kurucusu ve ilk genel
başkanı Alparslan Türkeş'in SHP Hükü-
meti kurulduğunda güvenoyu verdiğini ha-
tırlatarak konuşmasına başlayan İnan, “O
zaman da neden güven oyu verdin demiş-
lerdi ve sonuçta halk seçti diyerek onayla-
mıştı. Kurucu Genel Başkanımız Başbuğ
Alparslan Türkeş sürece bakarak eleştirmek
gerektiğini söylemişti” ifadeleri ile seçim
sonrası geçen 6 ayın süreci değerlendirmek
için iyi bir zaman olduğunu söyledi. Ülke
gündeminin çok karışık olduğunu ancak
kendilerinin asıl gündemini Bakırköy oldu-
ğunu belirten İnan, Belediye Başkanı Ayşe-
gül Özdemir Ovalıoğlu’nun seçim
döneminde verdiği sözlerle yapılan çalışma-
ların doğru orantılı olmadığını belirtti. 

Yol yapmak görevi

Bakırköy’ün muhtelif alanlarında gördüğü
bilboardlarda, yapıldığı söylenen çalışma-
larla ilgili sloganlaşan ifadeler kurulduğunu
ancak içeriklerinin boş olduğunu belirten
İnan, “Bir imam çıkıpta 'ben beş vakit

namaz kıldırıyorum’ diyemez, çünkü
onun asli görevi zaten namaz kıldır-
maktır. Belediye de tıpkı imam gibi, ben
yol yaptım, kaldırım yaptım, şu kadar
çöp topladım gibi şeyler söyleyemez
çünkü bu da onun asli görevidir” dedi.
Öncelikle büyük Marmara Depremi’nin

konuşulduğu, Bakırköy’ün de deprem riski
yüksek ilçelerden biri olduğu gerçeği ile be-
lediyenin en önemli asli görevlerinden biri-
nin de imar olduğunu belirterek, “Kaldı ki
hem yaş ortalaması yüksek hem de yapı
stoğu eski olan ilçemizin en büyük sorunu
kentsel dönüşümdür. 20 yıldır CHP tarafın-
dan yönetilen Bakırköy’de dönüşüme dair
doğru bir çalışma yapılmadı” diye konuştu. 

hükümete mi suçu atacağız?

Geçmişte İBB’nin Ak Parti’de olmasını ge-
rekçe gösteren Bakırköy Belediyesi’nin, şim-
dilerde ikinci dönemine giren CHP’li
İBB’den de aynı sonucu aldığını belirten
Turgut İnan, “Şimdi de hükümete mi suçu
atacağız” diye sordu. İnan, “Vatandaşın
beklentisini yükselttiler, şimdi de zemin
uygun değil diyorlar. Peki öncesinde verilen
artı bir kat, hangi rapora göre verilmişti.
Öncesinde verilen rapora göre demek ki
zemin uygunmuş. Bu veri İBB’nin kendi ve-
risi. Şimdi ise parsel bazlı birleşme olsa

dahi artı bir kat verilmiyor, dolayısı ile veri-
len hak geri alınmış oluyor. Ayrıca dubleks
dairelerde arsa payı normal dairelerden
daha fazladır. O zaman vatandaşın arsa
payını belediye olarak satın almanız lazım.
Bu durumda arsa payı hakkı üzerinden
daire sahibi mahkemeye giderse kazanır. Bu
tür konuları doktor olan başkanımız bilmi-
yor. Planları bilmediği gibi, imarla ilgili te-
rimleri de bilmiyor. Danışmanı ne söylerse
onu söylüyor ama net bir sonuç söyleyeme-
dikleri gibi televizyonlara çıkıp +1 kat ver-
dik diyor. Kendi sitelerinde de bu yazıyor.
Vatandaşta dolayısıyla şimdi çıkıp hakkı-
mızı geri verin diyor” ifadelerini kullandı.  

herkes şikayetçi!

Bakırköy Belediyesi dönüşüm konusundaki
beklentiyi doğru yönetemediğini belirten
İnan, “Şeffaf bir şekilde çıkıp vatandaşa
açıklanması gerekiyor. Çatı piyesleri ayrıca
küçük olur. Yüzde doksanı ise olduğundan
yüksek. Belediye bunun için 300-500 bin
lira para talep ediyor. Zemin katı çıkmak
için de kot alıyorlar ve para topluyorlar.
Bunların kaldırılması lazım. Vatandaş ni-
zami bir proje ile ruhsat almaya gidiyor
ama belediyeye zorunlu bağış yaptırılıyor.
Kentsel dönüşümden dolayı gelen vatan-
daştan zorunlu bağış alınmasın. Vatandaş

destek beklerken zorunlu bağışla karşılaşı-
yor. Bu iş gölge etme başka ihsan istemeze
döndü. Biz bu senaryoları Bülent Kerimoğ-
lu’ndan biliyoruz. Yeniden güncelleme ve
yeni havuz. Şimdilerde herkes şikayetçi”
dedi. 

Kime verecek belli değil!

Bakırköy Belediyesi’nin algı ve billboard
üzerinden reklam belediyeciliği yaptığını,
vatandaşa sunulan bir şey olmadığını belir-
ten MHP Bakırköy İlçe Başkanı Turgut
İnan, belediyenin bazı sosyal medya hesap-
larını takip ettiğini, gündem olan şikayetlere
anında müdahale ettiğini, bunun adının da
‘Pansuman Belediyeciliği’ olduğunu söyle-
yerek, emeklilere ve öğrencilere verilecek
destekle ilgili eleştirilerde bulundu. İnan,
“Öğrenciye yardımı kaç kişiye vereceği belli
değil. Başvurulara komisyon karar verecek.
Kime verecek, kaç kişiye verecek belli değil.
Geçtiğimiz dönem de inceledim bu parala-
rın verildiğinden şüphem var. Bilborda var,
uygulamada yok. Kime veriliyor söylenmesi
lazım.  Yine bilboardlarda okulların yeni-
lendiği yazıyor. Bakırköy’de 40’a yakın okul
var. Toplam 10 okulun ikisinde gözle görü-
lür çalışma yapılmış, gerisinde peçetelik de-
ğiştirilmiş boya badana yapılmış”
eleştirisinde bulundu. 
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T rafikte uyardığı kişiler tarafından öldürülen
Samet Özgül’ü, Balıkesir’de sipariş teslim et-
meye gittiğinde tam altı suçtan sabıkalı bir kişi

tarafından öldürülen Ata Emre Akman’ı; İzmir’de üşü-
mesin diye aracına aldığı yolcunun öldürdüğü taksici
Oğuz Erge’yi unutamadık. 

Ama toplumun tüm kesimlerini sarsan şiddet dön-
güsü durmak nedir bilmiyor. Bugün ülke olarak aile içi
şiddet ile canından olan Narin Güran’ın, istismara uğ-
rayan iki yaşındaki Sıla bebeğin, Fatih’te erkek şidde-
tiyle vücut bütünlüğü bozularak katledilen İkbal Uzuner
ve Ayşenur Halil’in yasını tutuyoruz. 

Kadına, çocuğa, hayvana, insan olana yönelik şiddet
olayları ne yazık ki çok fazla sayıda. Hepsini yazmak
mümkün değil ama biliyoruz ki toplumsal şiddet futbol
sahasında, evde, iş yerinde, trafikte, okulda, sokakta,
mecliste ve ekranda.  

İnsan sosyal bir varlık ve insan bozulunca toplum bo-
zuluyor. İnsanı uyuşturucu madde bozuyor, yoksulluk,
ekonomik sorunlar, eğitimsizlik, işsizlik, psikolojik so-
runlar bozuyor. Ama şiddet faili olmayı sadece bu ge-
rekçelerle açıklamak şiddeti meşrulaştırmak demek.
Gündemde rutin olarak yer alan şiddet içerikli olayların
çok önemli bir gerekçesi var: Cezasızlık. 

Ceza alınmayacağı algısı, şiddetin hayatın her ala-
nına sirayet etmesinin temel nedenleri arasında bulunu-
yor. Beyoğlu’nda sokak ortasında bir kadına cinsel
saldırıda bulunan iki erkeğin serbest bırakılması bu ce-
zasızlığın şimdilik son örneğiydi. Sosyal ağ kullanıcıla-
rının tepkisi, saldırganların tekrar gözaltına
alınmalarını ve tutuklu yargılanmalarını sağladı. 

Şiddet, hukuk karşısında eşit konuma sahip insanın,
başka insan/lara güç ve baskı uygulaması, sert davran-
ması olarak tanımlanabilir. Öldüren şiddet, fiziksel şid-
det, cinsel şiddet gibi şiddet türleri, bir kişinin/grubun
fiziksel güç kullanarak toplumsal güveni zedelediği,
yaşam tarzının zarar gördüğü adeta çürüdüğü bir top-
lum yaratıyor. Toplumsal çürüme ise etik değerlerin
yozlaşması demek. Adalet, erdem, vicdan, iyilik, kötü-
lük gibi kavramlar bir araya gelerek davranışlara temel
olduğunda etikten bahsedebiliyoruz. Yani etik, bir dav-
ranışı nasıl yapmamız gerektiğini ortaya koyarken de-
ğerler çatıştığında yapılması mümkün olan bir şeyi
yapmaktan kaçınmayı sağlıyor. Kararların alınmasına
yansıyan etik değerlerin çürümesi ise yozlaşmaya, bi-
reysel ve toplumsal ahlak anlayışının çıkar odaklılığa
evrilmesine yol açıyor. Toplumdaki güç ilişkileri yozlaş-
tıkça şiddet daha görünür bir hal alıyor.

Artan toplumsal şiddet olayları nedeniyle bireylerin
kendini güvende hissetmesi çok zor. Güvensizlik, kor-
kuyu ve baskıyı körüklüyor. Geriye suç ile karşı karşıya
bir toplum kalıyor. Toplumsal şiddetten en fazla etkile-
nenler ise kadınlar oluyor. 

Şiddet mağduru kadınların sayısı her geçen gün artı-
yor. 2024 yılında Ekim ayına kadar erkek şiddeti so-
nucu hayatını kaybeden kadın sayısı resmi rakamlara
göre 296. Ve 184 şüpheli kadın ölümü bulunuyor. Meta
olarak görülen kadın üzerinde otorite kurma, itaat et-
mesini sağlama isteği şiddeti körüklüyor. Erkekler oto-
rite altına alamadıkları kadınlara karşı
saldırganlaşıyor. 

Kadınlar fiziksel, sosyal ve psikolojik olduğu kadar
dijital zorbalığa da maruz kalıyor. Özellikle sanal or-
tamda kadın düşmanlığı bir hareket haline geldi. Birey-
sel faktörlerin etkisiyle kadınlarla ilişki kuramayan,
hakimiyet kuramayan Incel yani “istemsiz bekar” deni-
len erkekler, kadınları  küçümsüyor ve sosyal medyada
kadınları hedef alıyor.

Kadının toplumdaki bu şiddete maruz kalma du-
rumu geleneksel medyaya da yansıyor. Televizyon ha-
berlerinde kadın hep mağdur, kurban ya da aşk
nedeniyle hayatını kaybeden olarak sunuluyor. Dizi-
lerde, reklamlarda ya cinsel obje ya da erkek desteğine
muhtaç olarak yer buluyor. Medya sektöründe çalışan
kadınlar için de durum iç açıcı değil. Sektörde aynı işi
yaptığı erkekten daha düşük alan çok fazla kadın 
bulunuyor. 

Medyanın kadına yönelik tutumunun değişmesi top-
lumun değişmesi için güçlü bir adım olacak. 

Politik varlık: İnsan 

Aristoteles insanın politik bir varlık olduğunu söyler.
Siyasi faaliyetlerde dürüstlüğün önemini vurgular.
Prens kitabında Machiavelli politika başka şey ahlak
başka şey der. Amaç her şeyi mümkün kılar diyerek bir
anlamda ahlakı siyaset için feda eder. Oysa, ahlak ve si-
yaset toplumdan ve birbirlerinden ayrı sistemler değil-
dir. O halde bu sorunu siyasetten ayırarak değil, aksine
siyasetten başlayarak kalıcı çözümler üreterek yenmek
mümkün.  

Ancak daha birkaç gün önce siyasette etik değerlerin
nasıl göz ardı edildiğini gördük. Bir kadın siyasetçi psi-
kolojik ve sosyal şiddete maruz kaldı. CHP Manisa
Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşay Durbay ve CHP
Genel Başkanı Özgür Özel ile ilgili asılsız dedikodular
sosyal medyada yayıldı. Siyasi bir mücadele uğruna
erkek siyasetçiye zarar vermek için genç bir kadın siya-
setçi hedef alındı. Bu olay kadınların yaş, eğitim, statü
fark etmeksizin şiddetin her türlüsüne maruz kaldığını
tekrar gösterdi. Bu şiddete video yayınlayarak yanıt
veren Durbay, açık ve net bir iletişim diliyle hem ka-
muoyuna açıklama yaptı hem de kararlı ve güçlü bir
kadının nasıl olması gerektiğini gösterdi.

Toplumsal şiddet davranışı ile zedelenen güvenin
onarılması evrensel hukuk normlarının uygulanmasını,
toplumsal değerlerin benimsetilmesini gerektiriyor.
Medyaya ise çok önemli bir görev düşüyor. Toplum
böyle istiyor dememek ve değişmek. Medya değişmeden
bu şiddet sarmalının yok olması mümkün görünmüyor. 

Toplumsal Şiddet 
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MHP Bakırköy İlçe Başkanlığı seçimin üzerinden geçen 6 ayın ardından
ilçe belediyesinin yaptığı çalışmalar hakkında değerlendirme toplantısı
yaptı. İlçe Başkanı Turgut İnan, seçim sürecinde verilen vaatlere karşılık
şimdilerde yapılanların ayyuka çıkan sorunlara pansuman yaparak algı
belediyeciliği yaptığını iddia etti. İnan, “Biz bu senaryoları Bülent
Kerimoğlu’ndan biliyoruz. Yeniden güncelleme ve yeni havuz” dedi

ilknurdogu@gmail.com

İletİşİmİn Öz'ü

İlknur Doğu Öztürk
Doç. Dr.

Derneğin olağan genel kurul toplantısının
26/10/2024 tarihinde saat 14:00'de Dizdariye Ma-
hallesi, Yeni Mahalle Sokak, No: 2/A adresinde,
feshi ve tasfiyesi için aşağıdaki gündeme göre yapıl-
masına, çoğunluk sağlanamadığı takdirde ertelen-
mesi halinde ikinci toplantının 02/11/2024 tarihinde
aynı yer, aynı saat ve gündem ile yapılmasına karar
verilmiş olup, tüm üyelere duyurulur. 

Gündem:
1- Açılış ve yoklama
2- Divan Başkanlığı seçimi
3- Derneğin feshi ve tasfiyesi
4- Dilek ve temenniler
5- Kapanış

TASFİYE HALİNDE BÜYÜKÇEKMECE 
GÜVERCİN SEVENLER DERNEĞİ 

YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞINDAN 
GENEL KURUL 

İLANI

SELVİ 
SARITAÇ

haber

Bağcılar 
Belediyesi’nin

desteğiyle 
düzenlenen

“TÜBİTAK 4007
Bağcılar Bilim

Şenliği”nin açılışı
yapıldı. 4 gün sürecek
olan şenlikte ilkokul, 

ortaokul, lise ve
üniversite öğrencileri

projelerinin
sunumlarını yapacak

Bağcılar Beledi-
yesi, Bağcılar Kay-
makamlığı, İlçe Milli

Eğitim Müdürlüğü, Altınbaş
Üniversitesi ve İstanbul Aydın
Üniversitesi ortaklığında “TÜ-
BİTAK 4007 Bağcılar Bilim
Şenliği” düzenleniyor. Kadın ve
Aile Kültür Sanat Merkezi’nde
gerçekleşen Bilim Şenliği’nin
açılışında konuşan Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir, “Bilim Şenliği’ne 4
gün boyunca “Kadın ve Aile
Kültür Sanat Merkezi ile Fuat
Sezgin Bilim Merkezi” ev sahip-
liği yapacak.  Yine, etkinliklerde
35 farklı proje tanıtımı yapılacak
ve 4 seminer düzenlenecek. 
İlkokul, ortaokul, lise, üniversite
olmak üzere 107 okul ve her
yaştan ve her kesimden 7800’e
yakın komşumuzun katılım 
sağlayacağı Şenliğimizin ilçemi-
zin bilimsel alandaki çalışmala-

rına büyük katkı sunacağına
inanıyorum. Bilim şenliğimize
emeği geçen herkese bir kez
daha çok teşekkür ediyorum”
dedi.

Yeteneklerini sergilediler

Konuşmaların ardından davet-
liler, ilkokul, ortaokul, lise ve
üniversite öğrencilerinin stantla-
rını ziyaret ederek yaptıkları su-
numları izledi. Gençler, hayata
geçirdikleri projeleri anlatarak
yeteneklerini sergileme fırsatı
buldu. İlk günden itibaren ilgi
gören şenlikte sergilenen proje-
ler arasında “Ressam robot”,
“Yer fıstığından elde edilmiş ka-
feinsiz kahve üretimi”, “Çevre
dostu binalar” gibi çok farklı
içerikte renkli tasarımlar yer alı-
yor.Şenliğe; Bağcılar Kayma-
kamı Abdullah Uçgun ile İlçe
Milli Eğitim Müdürü Mehmet
Sansar da katıldı.

Metrelerce 
yukarı fışkırdı
Kağıthane'de çalışma yapan İSKİ 
ekibinin kepçeyle kazı yaptığı sırada
patlattığı borudan sızan tazyikli su
metrelerce yukarı fışkırdı

Olay, önceki gün saat 14.00 sıralarında
Çağlayan'da meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, İstanbul Su ve Kanalizasyon

İdaresi (İSKİ) ekipleri, caddede kepçeyle isale borusu
değiştirme çalışması başlattı. Kazı yapan kepçe ope-
ratörün su borusuna vurdu. Patlayan borudan sızan
tazyikli su bir anda metrelerce yükselmeye başladı.
Olayın ardından ekipler, isale borusuna akış sağlayan
vanayı kapattı. yaklaşık yarım saat süren olayın ar-
dından yükselen su azalarak durdu. Tazyikli suyun
bina boyuna ulaştığı anlar ise çevredekilerin cep te-
lefonu kamerasına yansıdı. İSKİ ekibinin tamir çalış-
ması başlattığı öğrenildi. Olayla ilgili konuşan esnaf,
“Bir anda baktım buralara su geliyor. Kepçe takmış
herhalde. Sonra tıpayı yaptılar, İSKİ'yi arayıp suyu
ana vanadan kestiler. Herhalde şaşırdık, panik olduk.
Ben ilk kez böyle bir şeyle karşılaştım" dedi. DHa

Bağcılarlı gençler 
Bilimle Buluştu

MHP Bakırköy 
İlçe Başkanı 
Turgut İnan
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ŞEHİR İÇİ ŞEHİRLER 
ARASI TAŞIMACILIK

AMBALAJLI AMBALAJSIZ 
EŞYA TAŞIMACILIĞI

MARANGOZLU 
TAŞIMACILIK

FABRİKA
TAŞIMACILIĞI

BANKA ŞUBESİ
TAŞIMACILIĞI
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Y ÖK, üniversiteleri 'Eğitim ve Öğretim',
'Araştırma-Geliştirme, Proje ve Yayın',
'Uluslararasılaşma', 'Sürdürülebilirlik' ve

'Topluma Hizmet ve Sosyal Sorumluluk' başlıkla-
rında değerlendirerek, yükseköğretime yaptıkları
katkı ve sağladıkları gelişmeleri ortaya koyan 'Üni-
versite İzleme ve Değerlendirme Genel Raporu-
2024'ü hazırladı. Başta Yükseköğretim Bilişim
Sistemi (YÖKSİS) veri tabanı olmak üzere kamu
ve bağımsız kaynaklardan alınan veriler kullanıla-
rak hazırlanan raporda, Türkiye'deki 201 üniver-
site 64 göstergeye göre değerlendirildi. Buna göre;
Türkiye'deki üniversitelerden mezun olan öğrenci-
lerin yurt içi ilk iş bulma süresi ortalaması 2023
yılında 4 buçuk ay olarak gerçekleşti. Bu süre
2022 yılında 6,4 ay olarak hesaplanmıştı. Üniver-
sitelerin doktora programlarından mezun sayısı
ise önemli bir artış göstererek 11 bin 290'dan
2023'te 13 bin 561'e ulaştı.

Eleman sayısı arttı

2022 yılında Times Higher Education (THE)
sıralamasında Türkiye'den 58 üniversite yer alır-
ken, 2023 yılında bu sayı 75'e yükseldi. Quacqua-
relli Symonds (QS) sıralama sisteminde ise
2022'de 24 üniversite bulunurken, 2023'te 25 üni-
versite sıralamada yer aldı. Ayrıca, THE'da 3,
QS'te ise 2 Türk üniversite, dünyanın ilk 500 üni-
versitesi arasına girme başarısını gösterdi. Türki-
ye'deki üniversitelerde uluslararası öğrenci ve
öğretim elemanı sayısında artış kaydedildi. Ulus-
lararası öğrenci oranı yüzde 6,23'ten yüzde 7,1'e
yükselirken, değişim programları kapsamında
Türkiye'ye gelen öğretim elemanı sayısı da arttı.
Değişim programları kapsamında üniversite ba-
şına düşen uluslararası öğretim elemanı oranı,
2023 yılında 13,2'den 16,6'ya çıktı.

Akredite yükselişi 

Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırmalar
Kurumu (TÜBİTAK) tarafından desteklenerek

öğrenci, öğretim elemanı ve araştırmacılara veri-
len ulusal ve uluslararası proje sayısı ise 35 bin
519 olarak kaydedildi. TÜBİTAK tarafından des-
teklenerek öğrenci, öğretim elemanı ve araştırma-
cılara lisans, lisansüstü ve doktora sonrası verilen
ulusal ve uluslararası eğitim ve araştırma bursu
sayısı ise 28 bin 911 olarak gerçekleşti. 2023 Yük-
seköğretim Kurulu Kılavuzu'nda yer alan bilgilere
göre, Yükseköğretim Kalite Kurulu tarafından ta-
nınan veya yetkilendirilen akreditasyon kuruluşla-
rınca akredite edilen lisans programı sayısı 965'ten
1209'a yükseldi.

Sorumluluk projeleri 

Toplamda 4 bin 827 sosyal sorumluluk projesi
ile sosyal entegrasyon ve kapsayıcılığa yönelik 8
bin 763 faaliyet gerçekleştirilirken, öğrenciler tara-
fından 10 bin 75 sosyal sorumluluk projesi yürü-
tüldü. Yaklaşık 2 milyon öğrenci, Türkiye'deki
üniversite kulüplerinde aktif olarak görev aldı.
Toplamda 15 bin 194 öğrenci, kulübü ile öğrenci-
ler sosyal sorumluluk projelerine katılarak top-
luma katkı sağladı. 98 üniversiteden 337 öğrenci
topluluğu, uluslararası kuruluşlara üyelikleri ile de
global düzeyde etkileşimde bulundu.

Kaliteye önem 

Yükseköğretim Kurulu Başkanı Erol Özvar, ra-
porun sunuş yazısında yükseköğretimin önümüz-
deki dönemde çözüm arayacağı konular arasında
hızla gelişen teknoloji, iklim ve çevre sorunları, kü-
resel çatışmalar, toplumsal ihtiyaçlarda yaşanan
değişim, istihdam ve ekonomik krizler gibi pek çok
meselenin olduğunu belirtti. Özvar, şu değerlen-
dirmede bulundu: "Yükseköğretim değişimin, dö-
nüşümün, yeniliğin ve rekabetin yoğun olduğu
son derece dinamik bir alandır. Bu dinamik alanın
unsurları olan eğitimde, araştırmada ve her türlü
hizmette mükemmeliyetin sağlanması Yükseköğ-
retim Kurulu olarak başta gelen hedeflerimiz ara-
sındadır. Bu anlayışla, üniversitelerimizin kalite

süreçlerine büyük önem veriyoruz ve açık, ölçüle-
bilir ve kanıta dayalı kriterlerle gelişimlerini yakın-
dan takip ediyoruz. Yükseköğretim sistemimizin
mevcut durumunu ve kapasitesini değerlendirir-
ken bir yandan da gelecekte karşımıza çıkacak her
türlü sınamaya hazır olmak için çalışıyoruz. Önü-
müzdeki dönem için stratejik hedefler arasında
yer alan uluslararasılaşma konusunda önemli ge-
lişmeler yaşanmaya devam etmektedir.” 2024-
2025 eğitim öğretim yılında 73 ön lisans ve lisans
programı açıldığının ve öğrenci alındığının bilgi-
sini paylaşan Özvar, "Bu programlar belirlenirken
istihdam odaklı bir anlayışla geleceğin meslekleri
dikkate alınarak bir planlama yapılmıştır. Öğren-
ciler tarafından yoğun ilgiyle karşılanan bu prog-
ramlar, ülkemize yapay zeka alanındaki küresel
rekabette güç katacaktır" dedi. DHA
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Jazz günleri baslıyor
ElitE World İstanbul Taksim
bünyesindeki Jazz Company,
şehri caz müzikle buluşturan et-
kinlikleriyle sezonu açıyor. Jazz
Company, müziğin etkileyici dün-
yasını sinemanın büyülü atmosfe-
riyle birleştirecek unutulmaz bir
etkinliğe ev sahipliği yapmaya ha-
zırlanıyor. Elite World İstanbul,
“Sinemada Caz (Jazz in the Mo-
vies)” etkinliğiyle caz severleri si-
nemanın ikonik müzikleri
eşliğinde unutulmaz bir geceye
davet ediyor. 18 Ekim Cuma
günü 22.00 ile 00.00 saatleri ara-
sında Elite World İstanbul Taksim
içindeki Jazz Company’de gerçek-
leştirilecek etkinlikte, Türkiye'nin

önde gelen caz müzisyenlerinden
besteci, piyanist, şarkıcı Kubilay
Kan sahne alacak. Kan, özenle
seçilmiş film müziği eserlerini pi-
yano ve vokal performansı, bas ve
davuldan oluşan triosuyla izleyici-
lere sunarak, unutulmaz bir ge-
ceye ev sahipliği yapacak.
Sinemanın büyülü dünyasını Ku-
bilay Kan’ın önderliğindeki eşsiz
caz yorumuyla birleştirecek bu
müzikal yolculuk, katılımcılara
unutulmaz bir gece vadediyor.
Elite World İstanbul Taksim, mü-
zikseverler ile sinema tutkunlarını,
unutulmaz bir deneyim yaşamak
için bu özel geceye davet ediyor.
HABER MERKEZİ 
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UsaMe Bin Ladin’in oğlu Ömer Bin
Ladin, yıllardır yaşadığı Fransa’dan
sınır dışı edildi.  Fransa İçişleri Bakanı

Bruno Retailleau, Usame Bin Ladin'in oğlu
Ömer Bin Ladin'in ülkeden sınır dışı edildiğini
duyurdu.  Retailleau, konuya ilişkin açıklama-
sında, “Bugün uluslararası terörist Usame Bin
Ladin'in en büyük oğlu olan Bay Ömer Bin La-
din'e idari yasak getiriyorum. Birkaç yıldır bir İn-
giliz vatandaşının eşi olarak Orne'de yaşayan Bay
Bin Ladin, 2023'te sosyal medya ağlarında terö-
rizm için özür niteliğinde yorumlar yayınladı.
Mahkemeler, ulusal güvenlik için alınan bu kara-
rın düzenliliğini doğruladı. Bölgedeki idari yasak,
Bay Bin Ladin'in hiçbir nedenle Fransa'ya geri
dönemeyeceğini garanti ediyor” dedi. DHA

Ömer Bin Ladin 
sınır dışı edildi

İsrail, fanatik yahu-
dilere yer açmak için
Harem-i İbrahim
Camisi'ni 4 gün 
süreyle kapatacak.
Camide dans ve 
eğlence eşliğinde
Talmudik tören 
yapılacağı öğrenildi

Çin Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Mao
Ning, Çin’in Orta Doğu’daki gerilimden
endişe duyduğunu ve gerilimi tırmandı-

ran girişimlere karşı çıktığını duyurdu. Çin Dışiş-
leri Bakanlığı Sözcüsü Mao Ning, Orta
Doğu’daki son duruma ilişkin konuştu. Mao
Ning, bir gazetecinin, İsrail’in İran’a karşı geniş
çaplı operasyon planladığını ve İran’ın, İsrail’in
saldırı girişimine karşılık vereceğini açıkladığını
hatırlatarak, Çin’in bunu nasıl değerlendireceğine
ilişkin sorusunu yanıtladı. Sözcü Mao, Çin’in
Orta Doğu’daki gerilimden endişe duyduğunu ve
gerilimi tırmandıran girişimlere karşı çıktığını be-
lirtti. Tüm taraflara bölgenin barışı ve istikrarının
korunması için rasyonel ve sorumlu şekilde hare-
ket etmeleri çağrısında bulunduklarını söyleyen
Mao Ning, “Uluslararası toplum ve özellikle et-
kili büyük ülkeler gerilimin daha da tırmanmasını
önlemek için yapıcı rol oynamalı” dedi. DHA

Endişe duyuyoruz!

Dışişleri bakanlığı ve Milli Savunma Bakanlığı koordinesinde, İsrail
saldırılarını sürdürdüğü Lübnan'a Deniz Kuvvetleri Komutanlığının
amfibi gemileri 300 ton insani yardım malzemesi ulaştırdı 

ISRAIL CAMI
KAPATIYOR!
İ brahim Camisi Müdürü Mutaz Ebu

Senine,Yahudilerin Sukot ve Yom Kip-
pur bayramları sebebiyle İsrailli yet-

kililerin camiyi kapatma kararı aldığını
belirtti. İsrail'in İbrahim Camisi'ni kapata-
rak tüm bölümlerini fanatik Yahudilere
açtığını ifade eden Ebu Senine, "Cami
içerisinde dans ve eğlence eşliğinde Tal-
mudik törenler yapıyorlar. Cami, cumar-
tesi akşamına (12 Ekim) kadar kapalı
kalacak." dedi.

Baskı artabilir 

Yahudilerin bugün  başlayacak Yom Kip-

pur bayramı süresince, Harem-i İbrahim
Camisinin yanı sıra işgal altındaki Doğu
Kudüs'te bulunan Mescid-i Aksa ve diğer
kutsal mekanlara yönelik ihlaller ve bas-
kınların artması bekleniyor. İşgal altın-
daki Doğu Kudüs'te bulunan Mescid-i
Aksa'nın çevresi olarak kabul edilen El
Halilkentindeki Harem-i İbrahim, Mek-
ke'deki Mescid-i Haram ve Medine'deki
Mescid-i Nebevi ile Mescid-i Aksa'dan
sonra en kutsal dördüncü cami kabul
ediliyor. Caminin altında yer alan mağa-
rada Hazreti İbrahimve eşinin kabirleri-
nin yanı sıra Hazreti İshak, Hazreti

Yakup, Hazreti Yusuf ve eşlerinin mezar-
ları bulunuyor.

İkiye bölünmüştü 

İsrail'in 1967'den beri işgal altında tut-
tuğu Batı Şeria'nın El Halil kentinde bu-
lunan cami, 25 Şubat 1994'te sabah
namazını kılan Müslümanların üzerine
ateş açan Baruch Goldstein adlı Yahudi
fanatiğin eyleminden sonra kapatılmış
ve yeniden açıldığında ise yarısından
fazlası Yahudilere tahsis edilmiş şekilde
ikiye bölünmüştü. Tarihe "El Halil Camii
(Harem-i İbrahim) Katliamı" olarak

geçen saldırıda 29 Filistinli hayatını kay-
betmiş, 150'den fazla kişi
yaralanmıştı.Caminin bölünmesinin ar-
dından, Hazreti İshak ve eşinin bulun-
duğu kabirler Müslümanlara ayrılan
kısımda kalmış, diğerleri ise Yahudilere
ayrılan ve sinagoga çevrilen bölümlerde
bırakılmıştı. Bölünmüş kısımlar yılda
onar gün karşılıklı olarak Müslüman ve
Yahudi ziyaretçilere açılıyor. Buna göre,
Yahudilerin dini bayramlarında cami olan
kısım Yahudilere, Müslümanların dini
bayramlarında da sinagog kısmı Müslü-
manlara tahsis ediliyor. AA

türkiye'nin yardımları 

aFad koordinesinde toplanan gıda,
battaniye ve çadırdan oluşan 300 ton
insani yardım malzemesi, Mersin'de
Sahil Güvenlik Akdeniz Bölge Ko-
mutanlığı'ndaki amfibi gemiler TCG
Sancaktar ve TCG Bayraktar'a yük-
lendi. Beyrut Büyükelçisi Ulusoy,
Lübnan'daki tahliye operasyonu ve
yardımlar hakkında bilgi verdi. Lüb-
nan Tahliye Görevi Grup Komutanı
Tümamiral Nihat Baran, seyir önce-
sinde gemi personeline konuşma ya-

parak başarılı görev temennisinde
bulundu. Limandan demir alan
TCG Sancaktar ve TCG Bayraktar,
2 fırkateyn ve 2 karakol gemisi eşli-
ğinde Beyrut Limanı'na ulaştı.

Sivilleri getirecek

Yerli amfibi gemilerindeki insani yar-
dım malzemeleri, işlemlerin ardın-
dan yanaşacağı Beyrut Limanı'na
indirilecek.Limana insani yardımla-
rın indirilmesinin ardından çoğu

Türk vatandaşı olan sivillerin tahliye-
sine başlanacak. Türk makamların-
dan talepte bulunan farklı ülkelerin
vatandaşlarının da aralarında bulun-
duğu siviller, bomba imha ve narko-
tik eğitimli köpeklerin de yer aldığı
arama noktasından geçirilerek TCG
Sancaktar ve TCG Bayraktar'a bin-
dirilecek. İki amfibi gemisine bindiri-
len siviller, 2 fırkateyn ve 2 karakol
gemisi eşliğinde Mersin'e getirilecek.
AA

LUbnan’a ULaştı

Beyrut Büyükelçisi Ulusoy, Lübnan'daki tahliye operasyonu ve yardımlar hakkında bilgi verdi. Lübnan Tahliye Görevi Grup
Komutanı Tümamiral Nihat Baran, seyir öncesinde gemi personeline konuşma yaparak başarılı görev temennisinde bulundu.

Haniye'nin ailesi
İstanbul'a geliyor

İstanbul, Uluslararası Özgür
Filistin Kongresi'ne ev sahip-
liği yapmaya hazırlanıyor.
Kongreye İran'da şehit edi-
len İsmail Haniye'nin çocuk-
larıda  katılarak önemli
isimlerle bir araya gelecekler 

Medya Platformu'nun
düzenlediği ve Başkanlı-
ğını Mustafa Açıkgöz'ün,

Koordinatörlüğünü akademisyen
Adem Palabıyık'ın, düzenleme he-
yetinde Ahmed Durkaya, Selda
Ercaner, Metin Sakınç, Fatih
Çiçek, Hatice Başak Çınar, Harun
Reşit Çınar ve Turgut Özmuta-
foğlu nun bulunduğu, Uluslar-
arası Özgür Filistin Kongresi, 12
Ekim'de İstanbul'da gerçekleştiri-
lecek. Kongreye, İran'da şehit edi-
len İsmail Heniye'nin çocukları
Katar'dan gelerek önemli isimlerle
bir araya gelecekler. Kongrede,
Gazze katliamı, Avrupa liderleri-
nin sessizliği, medyanın Gazze tu-
tumu, protest duruş ve Doğu

Türkistan gibi konular ele alına-
cak. Ayrıca, İsrail’in kaçırdığı ço-
cuklar ve Lübnan saldırısına dair
analizler de sunulacak.

Dünyaya mesaj

Kongre Başkanı Mustafa Açıkgöz,
duyarlı vatandaşları ve akademis-
yenleri kongreye davet ederek,
"Gazze’de yaşananları tüm yönle-
riyle akademik, sanat ve medya
dünyasının bakış açısıyla ele al-
mayı ve dünyaya duyurmayı
amaçlıyoruz. Kongre sonrasında
ABD Konsolosluğu önünde basın
açıklamamıza tüm halkımızı davet
ediyoruz" dedi. Koordinatör
Adem Palabıyık ise, "İsrail’in işgal
ve katliam sürecini her boyutu ile

ele alacağız. Bununla birlikte He-
niye'nin çocuklarının ilk defa bir
kongrede yer alması dünyaya
önemli bir mesaj olacaktır. Kongre
sonuç taslağı, kongre sonrasında
ABD Konsolosluğu önünde açık-
lanacaktır" ifadelerini kullandı.
Kongreye, Türkiye'den, Filis-
tin'den ve yurtdışından önemli
akademisyenler ve fikir insanları
katılacak. Katılımcı isimler ara-
sında Nilhan Osmanoğlu (2. Ab-
dülhamit Torunu), Abdülhamit
Kayıhan Osmanoğlu (2. Abdülha-
mit Torunu), Abdussalam Haniye,
Hammam Haniye'nin yanı sıra
yurt içi ve yurt dışından bir çok
doktor ve öğretim görevlilileri de
katılacak. DHA 

Zirveye ev sahibi Rusya
Devlet Başkanı Vladimir
Putin'in yanı sıra Azerbay-

can Cumhurbaşkanı İlham Aliyev,
Kazakistan Cumhurbaşkanı Kasım
Cömert Tokayev, Kırgızistan Cum-
hurbaşkanı Sadır Caparov, Türkme-
nistan Devlet Başkanı Serdar
Berdimuhamedov, Özbekistan Cum-
hurbaşkanı Şevket Mirziyoyev, Bela-

rus Cumhurbaşkanı Aleksandr Luka-
şenko, Tacikistan Cumhurbaşkanı
İmamali Rahman, Ermenistan Baş-
bakanı Nikol Paşinyan ve BDT Genel
Sekreteri Sergey Lebedev katıldı. Top-
lantının açılışını yapan Rusya Devlet
Başkanı Vladimir Putin, BDT için-
deki ekonomik iş birliğinin önemini
belirterek, "Ortak çabalarla sürdürüle-
bilir ve dış etkilerden bağımsız 

finansal altyapılar oluşturuluyor"
dedi. Zirvede 11 belge imzalandı.
BDT ülkelerinin liderleri, gelecek yıl
kutlanacak Sovyetler Birliği'nin 2.
Dünya Savaşı'nda Nazi Almanya’sını
mağlup etmesinin 80'inci yıl dönümü
dolayısıyla ortak mesaj yayımladı.
Ortak mesajda, BDT ülkelerinin halk-
ları ile dünyadaki halklara, faşizm ve
Nazizm'in yeniden canlanmasına izin
verilmemesi, yeni bir dünya savaşını
başlatma yönündeki girişimlerin en-
gellenmesi çağrısı yapıldı. DHA

Liderlerden savaş çağrısı 
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TV
HAZIRLAYAN: 

AYNUR CİHAN / NEŞE MERT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

03:00 Dürüye'nin 
Güğümleri
05:00 Söz
07:00 Güne Başlarken
09:45 Sana Değer
13:00 Zahide Yetiş ile Yeniden
Başlasak
16:15 Söz
19:00 Star Haber
20:00 Hababam Sınıfı Sınıfta
Kaldı
22:15 Sucu Kamil

10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
15:30 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem
18:45 Haberin İçinden
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Gündem Özel
23:00 Bugünden Yarına

02:30 Güllerin Savaşı
04:30 Poyraz Karayel
07:00 Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Ayazın Sonu Güneş
17:15 Bizi Birleştiren Hayat
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Taş Kağıt Makas

03:00 Kuruluş
Osman
05:50 Benim İçin
Üzülme
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat Karadeniz
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kuruluş Osman

04:45 Yasak Elma
06:00 Fatih Ürek 
ile Gelin Görümce
07:30 İlk Bakış
08:00 İlker Karagöz İle Çalar
Saat
10:45 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:30 Hudutsuz Sevda
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Fatih Ürek ile Gelin
Görümce
19:00 Selçuk Tepeli ile NOW Ana
Haber

02:30 Aramızda 
Kalmasın
04:30 Gazete Magazin
06:00 Dizi
07:15 Ebru ile 8'de Sağlık
08:30 Aramızda Kalmasın
11:00 Gazete Magazin
13:30 MasterChef Türkiye
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 MasterChef Türkiye

04:00 Haber Bülteni
06:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk Manşet
16:00 HT 360
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Enine Boyuna
23:00 Daha Daha

04:45 Haber Bülteni
05:15 Gün'den Kalan
06:00 Gün Uyanıyor
07:00 Cansu Canan ile Hayata
Dair
09:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Haberin İçinden
16:00 Osman Kenan Çapoğlu
ile Başlıklar
18:00 Kübra Par ile Ana
Haber Bülteni
19:45 Alfapetek
20:45 Taksim Meydanı

02:45 Siyah Kalp
05:00 Kızılcık Şerbeti
08:00 Ebru & Murat 
ile Bu Sabah
10:00 Siyah Kalp
12:30 Ezgi Sertel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Siyah Kalp

03:55 Gönül Dağı
06:25 Şehrime 
Hoş Geldiniz
07:00 Kalk Gidelim
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
14:30 Gönül Dağı
17:45 Lingo Türkiye
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Teşkilat
23:15 Sherlock Holmes

07:00 Güne Başlarken
09:30 Geri Sayım
11:00 Haber Merkezi
11:35 Piyasalar
11:40 Laf Aramızda
11:45 Spor
12:00 Haber Merkezi
12:30 Piyasalar
12:35 Piyasa Ekranı
12:50 Paranın Nabzı
13:00 Öğle Bülteni
13:50 Piyasalar
13:55 Hava Durumu
14:00 Öğle Bülteni

Ç alışmalarıyla kültür ve sanatta
da öncü olan Beylikdüzü Bele-
diyesi, 2024-2025 kültür sanat

sezonunun ilk sergisini sanatseverlerle
buluşturdu. Sanat yaşamında kırk yılı ge-
ride bırakan grafik sanatçısı Gürbüz
Doğan Ekşioğlu’nun 60’a yakın eseriyle
14. edisyonunu sunduğu “Benim Kedile-
rim” adlı resim sergisi, Beylikdüzü Ata-
türk Kültür Merkezi Galeri Bedri Rahmi
Sergi Salonu’nda kapılarını açtı. Serginin
açılışına; Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık’ın yanı sıra çok sa-
yıda sanat öğrencisi ve sanatsever de ka-
tıldı.  Açılışıa katılan Beylikdüzü Belediye

Başkanı Mehmet Murat Çalık yaptığı
konuşmada, “Sanatın iyileştirici tarafının
hayatımızda yer almasını sağladığımız
an bu milletin kurtuluşudur. Bu toprak-
ları yarınların güzellikleriyle buluşturacak
olan da sanattır. Sanat ve sanatçının her
daim yanında olarak üzerimize düşeni
fazlasıyla yapmaya gayret ediyoruz.
Sokak hayvanlarıyla ilgili bir gündem
maddesi de varken bu serginin burada
açılmış olması çok özel. Bu güzel eserleri
Beylikdüzümüz ile paylaşma imkânı ver-
diği için üstada yürekten teşekkür ediyo-
rum. Beylikdüzü her daim kültür ve
sanatın konuşulmaya devam edeceği

bir kent olacak” ifadelerini kullandı. 

8 Kasım'a kadar açık 

Sanatçı Gürbüz Doğan Ekşioğlu ise
“Açmış olduğum 14. kedi resimleri sergisi.
Keşke imkân olsa da bu sergiyi Türki-
ye’nin her yerinde açabilsem ve daha çok
çocuk görebilse. Kedileri farklı göstererek
çocukların daha çok hayal kurmasını ve
farklı şekilde düşünmelerini sağlamak is-
terdim. Beylikdüzü Belediyesi’ne beni
davet ettikleri ve bana bu imkânı verdikleri
için teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.
Sergi, 8 Kasım 2024 tarihine kadar ziya-
rete açık olacak. HABER MERKEZİ 

Benim
Kedilerim 
Benim
Kedilerim 
Benim
Kedilerim 

Benim
Kedilerim 
Benim
Kedilerim 
Benim
Kedilerim 

13

Bu dönemde
eğlenemem!

Grafik sanatçısı Gürbüz Doğan Ekşioğlu’nun “Benim Kedile-
rim” isimli resim sergisi, Beylikdüzü Atatürk Kültür Merkezi’nde
sanatseverlerin beğenisine sunuldu. Daha ilk günden çocuklar-
dan yoğun ilgi gören sergi, 8 Kasım'a kadar açık olacak 

TÜRKÇEmüziğin yeni nesil po-
püler yıldızı Blok3 yeni albümü
‘Obsesif’in başarısını 13 Ekim’de
Volkswagen Arena’da vereceği
lansman konseriyle taçlandır-
maya hazırlanıyordu. Blok3 hay-
ranlarının heyecanla beklediği
konserin biletleri de çoktan tü-
kenmişti.

Biletler iade edilecek 

Ancak Blok3’ten sürpriz bir
hamle geldi. Toplumsal mesele-
lere duyarlılığıyla bilinen müzis-
yen İlkbal Uzuner ve Ayşenur
Halil cinayetlerinin ardından

konserini iptal ettiğini duyurdu.
“Böyle bir dönemde eğlenmeyi
kendime yakıştırmıyorum” diyen
Blok3 sosyal medyadan yaptığı
açıklamada şöyle dedi: “Ben ka-
riyerime bir kadına şarkı yazarak
başladım. Bu sebeple ülkemde
bu tür sapkın olayların olması
ciddi derecede psikolojimi
bozdu. Şükürler olsun ki “Anne-
niz sizin başınızın tacı o ne derse
desin, siz onun kalbini sakın kır-
mayın” diyen bir aile tarafından
yetiştirildim. Benim kız kardeşim
yok, maalesef daha doğarken
onu kaybettik. Bu yüzden kız ye-

ğenlerime fazla düşkünümdür.
Onların bir dediğini ikiletme-
meye çalışırım. Bu konular ile
alakalı elimden ne gelir bilmiyo-
rum ama eğer ufacık da olsa bir
şeyler varsa, gücümün yettiği
yere kadar ne yapılması gereki-
yorsa onu yaparım, yapacağım.
13 Ekim’de ilk albümüm OBSE-
SİF’in lansman konserini yapa-
caktım (Biletler bitmiş, ilginiz
için teşekkür ederim). Fakat
böyle bir dönemde eğlenmeyi
kendime yakıştırmıyorum. Bütün
biletler iade edilecektir, anlayışı-
nız için teşekkür ederim.”

Blok3 sahne adıyla ünlenen rap yıldızı Hakan Aydın, kadın
cinayetlerine duyarsız kalmadı ve 13 Ekim'de yapılacak kon-
serini iptal etti. Başarılı solist, “Psikolojim çok bozuldu. Böyle
bir dönemde eğlenmeyi kendime yakıştıramıyorum” dedi

Kağıthane'de Sivas Günleri 
HER yıl Yenikapı’da düzenlenen Sivas Tanıtım Gün-
leri bu yıl Kâğıthane’de gerçekleşecek. Sivas’ın kül-
türel zenginlikleri ve yerel lezzetleri 11-13 Ekim
tarihlerinde Hasbahçe’de olacak. Kâğıthane Beledi-
yesi ile Sivas Platformu ve İstanbul Sivas Konfede-

rasyonu tarafından düzenlenen, Sivas’ın tarihinden
kültürel zenginliklerine, turizm potansiyelinden yerel
lezzetlerine kadar birçok unsurun yer alacağı etkinlik
Sivas’ı yakından tanıma fırsatı sunacak. Bu yıl 15’in-
cisi gerçekleştirilecek olan tanıtım günleri Sivas’ın

zengin tarihini, kültürünü, turizmini ve damak zev-
kini İstanbul halkı ile buluşturacak. Katılımcılar Si-
vas’a özgü el sanatlarından yemeklerine, folklor
gösterilerinden turistik tanıtımlara kadar birçok
farklı aktiviteyi deneyimleme fırsatı bulacak. 
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G alatasaray Divan Kurulu ekim ayı olağan top-
lantısı, Ali Sami Yen Spor Kompleksi RAMS
Park  Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda

yapıldı. Toplantıda konuşan Galatasaray Başkanı Dur-
sun Özbek, “Geçtiğimiz hafta sonu lisemizde kulübü-
müzün 119. kuruluş yıl dönümünü hep birlikte
kutladık. Kurucumuz Ali Sami Yen ve arkadaşlarının
koydukları hedefin izinde Galatasaray'ımızı daha iyi
günlere taşımak için çalışmaya devam ediyoruz. Kuru-
luş töreninde kupalarımızı sergiledik ve başarılarımızla
gurur duyduk. 2023-2024 sezonunda 2 bin 26 sporcu-
muzla birlikte toplam 94 kupa, 424 madalya kazandık.
Bu büyük başarıda pay sahibi olan sporcu kardeşleri-
mize, hocalarına, kulüp personeline, yöneticilerine te-
şekkür ediyorum” dedi.

Hedef 5.yıldız 

Başkan Özbek ayrıca yüzme, yelken, su topu, kürek, at-
letizm, judo, e-spor, briç, satranç, voleybol, basketbol
ve futbol branşları hakkında da bilgiler verdi. Erkek fut-
bol takımının iki sezonu Trendyol Süper Lig’de şampi-
yon olarak tamamladığı hatırlatan Dursun Özbek,
"Geçtiğimiz sezon bu şampiyonluk belki de uzun süre
tekrarı olmayacak puan rekoruyla geldi. Bunun ya-
nında Süper Kupa’yı da müzemize götürdük. Bu sezon
hedefimiz Avrupa’da artık özlediğimiz başarılara ulaş-
mak ve Türkiye’de 25. şampiyonluğu kazanıp, gerçek 5.
yıldızı formamıza takmak. Başta Okan hocamız olmak
üzere, tüm ekibimizle, yönetici arkadaşlarımızla hep
birlikte çalışıyoruz. Hiç kimse merak etmesin, mayıslar
bizimdir, yine bizim olacak” şeklinde konuştu.

Engellemeye çalışıyorlar 

Galatasaray’ın mücadele ettiği her branşta en iyisini
yapmak için çalışmaya devam ettiklerini vurgulayan
Özbek, “Sizin desteğinizle daha da büyük başarılarının
çok yakında olduğuna inanıyorum. Son dönemde bizi
yapmak istediklerimizden alıkoymaya çalışan rakipleri-
miz olduğunun farkındayım. Ne olursa olsun biz aynı
hedefle çalışmaya ve size söz verdiklerimizi yapmaya
devam edeceğiz. Cumartesi yapılacak mali genel kuru-
lumuza tüm üyelerimizin katılımını rica ediyorum” ifa-
delerini kullandı. 

Galatasaray ekim ayı olağan toplantısı, Ali Sami Yen Spor 
Kompleksi RAMS Park'ta yapıldı. Toplantıda konuşan Galatasaray
Başkanı Dursun Özbek, “Mayıslar bizimdir, yine bizim olacak. 
Hedefimiz Avrupa'da özlediğimiz başarıya ulaşmak” dedi

Galatasaray ekim ayı olağan toplantısı, Ali Sami Yen Spor 
Kompleksi RAMS Park'ta yapıldı. Toplantıda konuşan Galatasaray
Başkanı Dursun Özbek, “Mayıslar bizimdir, yine bizim olacak. 
Hedefimiz Avrupa'da özlediğimiz başarıya ulaşmak” dedi
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TSF’ye
yenİ
kan 
Türkiye Satranç Federasyonu’nun
Ankara’da yapılan 6'ncı 
Olağan Genel Kurulu'nda Fethi
Apaydın başkan seçildi 

Türkiye Satranç Federasyonu’nun 6'ncı Olağan
Genel Kurulu, dün Ankara’da gerçekleştirildi. Eski
Başkan Gülkız Tulay’ın tekrar aday olmadığı Tür-
kiye Satranç Federasyonu başkanlık seçimine tek
aday olarak giren Apaydın, başkanlık seçimine ka-
tılım gösteren delegelerin çoğunluğunun oyunu
alarak 4 yıllığına başkan seçildi. Yönetim kurulu
ve mali raporların ibra edildiği genel kurula 199
delegeden 149’u katıldı. 14 oyun geçersiz olduğu
seçimde 135 oy alan Fethi Apaydın, Türkiye Sat-
ranç Federasyonu'nun yeni başkanı oldu. Fethi
Apaydın’ın yönetiminde Ömer Asım Ötegen, Tur-
gay Seçkin Serpil, Alper Efe Ataman, Berk İpek,
Kadir Açıkbaşlar, Ferat Bilgin, Mehmet Faruk
Bülbül, İnanç Dinçsoy, Bülent Mert Dikeç ve
Cesur Küçük yer aldı.  DHA

SAMiMiYETSiZ!
GALAtASArAy başkanı Dursun
Özbek, katıldığı bir televizyon
programında sarı-kırmızılı kulübe
yönelik ifadeler kullanan Fener-
bahçe Asbaşkanı Acun Ilıcalı’ya
sert tepki gösterdi. yazılı bir açık-
lama yapan Özbek, "Ülkemizin
birlik ve beraberliğe en ihtiyaç
duyduğu zamanlarda kardeşi
kardeşe düşman etmeye, top-
lumu germeye, kaos yaratmaya
çalışan, buradan kendine çıkar
sağlamayı uman bu zihniyetin
bundan önce de karşısında
olduk, yine karşısında olacağız”
ifadelerini kullandı. 

Karşılarında olacağız 

Kulüp başkanı Dursun Özbek'in
açıklamaları şu şekilde: "Dün,
türkiye Futbol Federasyonu baş-
kanı Sayın ibrahim Hacıosma-
noğlu'nun davetiyle beşiktaş,
Fenerbahçe ve trabzonspor ku-

lüplerinin başkanlarıyla bir araya
geldik. bu görüşmede tüm baş-
kanlar olarak bir kardeşlik iklimi
oluşturmak adına bundan sonra
yapacağımız açıklamalarda daha
dikkatli olacağımıza dair bir
karar aldık. Kararımızdan daha
24 saat geçmeden bu toplantıda
bulunan kulüplerden birinin yö-
neticisi bir televizyon progra-
mında yine aynı algılarla
kulübümüzü hedef göstermeye
çalışan açıklamalar yaptı. bu sa-
mimiyetsizliğe rağmen biz, verdi-
ğimiz sözün arkasında durmaya
devam ediyoruz. Ülkemizin birlik
ve beraberliğe en ihtiyaç duy-
duğu zamanlarda kardeşi kar-
deşe düşman etmeye, toplumu
germeye, kaos yaratmaya çalı-
şan, buradan kendine çıkar sağ-
lamayı uman bu zihniyetin
bundan önce de karşısında
olduk, yine karşısında olacağız.” 

MAYISLAR 
BIZIMDIR!

AnTALyA’dA
hazırklık maçı
FenerbAHÇe Asbaşkanı Acun Ilıca-
lı’nın sahibi olduğu ingiltere Cham-
pionship ekibi Hull City, liglere
verilen milli arada kamp için Antal-
ya’nın belek bölgesine geldi. 7
ekim’de kamp için Antalya’ya gelen
turuncu-siyahlılar, 11 ekim Cuma
günü Alanyaspor ile oynayacak
maça kadar hazırlıklarına Kaya Pa-
lazzo resort’ta devam edecek. GAin
Park Stadyumu’nda oynanacak mü-
cadele sonrasına Hull City, Antalya
kampını tamamlayacak.

Joao Pedro kadroda 

Öte yandan ingiliz ekibinin 

kadrosuna kattığı Fenerbahçeli
Joao Pedro da Antalya kampının
kadrosunda yer aldı. Hull City,
geçtiğimiz haftalarda Joao Pedro
ile 1+1 yıllık sözleşme imzala-
mıştı. brezilyalı forvet oyuncusu,
Championship’te takımıyla 1
maçta görev aldı. Antalya kam-
pında takıma adapte olup, birey-
sel performansını arttırmak
isteyen tecrübeli futbolcu, milli
aranın ardından takımın vazgeçil-
mez isimlerin arasında yer almak
istiyor. DHA 
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istiyor. DHA 

Klopp’a
YENI
görev 
Son olarak İngiltere Premier Lig Ekibi
Lıverpool'un teknik direktörlüğünü yapan 
Jurgen Klopp, Red Bull'un global futbol
direktörlüğüne getirildi. Klopp'un yeni görevi
1 Ocak 2025 tarihinde başlayacağı belirtildi
AlmAn futbol adamının, Red Bull'un sahibi olduğu
RB Leipzig (Almanya), Red Bull Salzburg (Avus-
turya), New York Red Bulls (ABD) ve Red Bull Bra-
gantino (Brezilya) takımlarına oyun felsefesi, transfer
stratejisi ve sportif direktörlük ile antrenörlük gelişimi
konularında danışmanlık yapacağı aktarıldı. 

Tutku hala aynı 

Jürgen Klopp, yeni görevi dolayısıyla yaptığı açıkla-
mada, "Yaklaşık 25 yıl saha kenarında görev yaptık-
tan sonra böyle bir projede yer almaktan daha fazla
heyecan duyamazdım. Görevim değişmiş olabilir
ama futbola ve futbolu bu hale getirenlere duydu-
ğum tutku hala aynı. Elimizdeki inanılmaz futbol ye-
teneklerini geliştirmek ve desteklemek istiyorum."
ifadelerini kullandı. Klopp, 2015-2024 yıllarında
görev yaptığı Liverpool ile 2 kez İngiltere Lig Kupası,
birer defa da UEFA Şampiyonlar Ligi, İngiltere Pre-
mier Lig, İngiltere Federasyon Kupası, Community
Shield, UEFA Süper Kupa ve FIFA Kulüpler Dünya
Kupası zaferleri yaşadı. Teknik direktörlük kariyerine
2001'de başlayan 57 yaşındaki çalıştırıcı, ülkesinin
Mainz ve Borussia Dortmund takımlarında da
görev yaptı. Jürgen Klopp, Borussia Dortmund
ile 2 kez lig şampiyonluğu da elde etti.  DHA

16 kulübe 1 milyon 278 bin TL
Zeytinburnu belediyesi birçok
farklı spor branşında hizmet veren
yaz ve spor okullarında çocuklar ve
gençlere spor alışkanlığı kazandır-
maya devam ediyor. bu branşlardan
futbolu, ilçede faaliyet gösteren köklü
amatör kulüplere teslim eden Zeytin-
burnu belediyesi, her sezon kulüple-
rin ihtiyaçlarını karşılamaya devam
ediyor. Zeytinburnu belediyesi yeni
sezonda 16 amatör spor kulübüne
toplam 1 milyon 278
bin tL tutarında
nakdi malzeme yar-
dımı yaptı. Zeytin-
burnu Merkezefendi
Spor tesisleri’nde
düzenlenen yardım
törenine katılan Zey-
tinburnu belediye
başkanı Ömer Arı-
soy, amatör kulüple-

rin yönetim kadrosu, futbolcular ve
çok sayıda futbolsever vatandaş ile
bir araya gelerek, yeni sezonda ta-
kımlara başarılar diledi. 

Kulüplerine teslim ettik

Zeytinburnu Amatör Futbol Kulüpleri
yeni sezon açılışına katılan Zeytin-
burnu belediye başkanı Ömer Arısoy,
spora gönül veren Zeytinburnulu
gençlere teşekkür ederek, “biz ilçe-

mizde futbolu işinden emin olduğu-
muz köklü amatör kulüplerine teslim
ettik. Her yıl olduğu gibi bu yıl da sa-
dece işin nakdi yardım kısmında yer
alıyoruz. başarıların devam edece-
ğinden şüphemiz yok. Zeytinbur-
nu’muzda sporu tüm tabana yaymak
adına çok çalıştığımızı hepiniz biliyor-
sunuz. 10 branşta eğitim veren yaz -
Kış Spor Okullarımız, Futbol kulüple-
rimiz, buz pateni bunların en öne

çıkan örnekleridir. Ço-
cuklarımızın erken yaş-
larda futbolun veya
sporun herhangi bir
branşıyla taşıması ve
ilgi alanındaki bir dalda
eğitim alması için eli-
mizdeki imkânları en iyi
şekilde çocuklarımıza
sunma gayreti içerisin-
deyiz” dedi.

İngiltere 
Championship

ekiplerinden Hull
City, Süper Lig
ekiplerinden

Alanyaspor ile
hazırlık maçında

karşı karşıya
gelecek 
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G üreş  Federasyonu başkanlık
seçimine az bir süre kala 5
dünya şampiyonluğu olan ve

güreşte toplam 13 altın, 3 gümüş ve 4
tane bronz madalya kazanan eski milli
sporcu Selçuk Çebi hedeflerini ve izle-
diği yolu açıkladı. 9 Kasım’da gerçek-
leşecek olan Türkiye Güreş
Federasyonu başkanlığı seçimi için ko-
nuşan Türkiye Güreş Federasyonu
başkan adayı Selçuk Çebi, “Bizim dö-
nemimizde  sporcularda ve kulüplerde
turnuvalara gidebilecek miyim, milli
takıma girebilecek miyim soru işaret-
leri olmayacak. Çünkü bizim dönemi-
mizde milli takıma girme kriterlerimiz
net olacak” dedi.

Seyircisi çok 

Çebi, tüm adayların seçimi kazanmak
için yarıştığını ve seçim sürecinin
güzel ilerlediğine dikkat çekerek, “Her
camia için kendi seçimi her zaman en
önemlisidir. Herkes için en zor branş
kendi yaptığı branştır, o branşın zorlu-
ğunu en iyi siz bilirsiniz. Bütün branş-
ların aslında en zor olayı ailesinden ve
sevdiklerinden uzak kalmasıdır. Yaptığı
antrenmanlar bizim için zor değildir.
Güreş bizim ülkemizin ata sporudur.
Özellikle Anadolu bölgelerimizde gü-
reşe katkı ve destek çok fazla. Aynı za-
manda seyircisi de çok fazla. Şu anda
herhalde 5-6 arkadaş varız aday olan.

Her biri birinden değerli kardeşimiz.
Tabii ki şu an rakibiz ancak bizim rakip
anlayışımız şudur; “ülke bayrağını en
iyi şekilde temsil etme adına rakipliği-
miz vardır.” Her birimiz tabii ki kazan-
mak için mücadele vereceğiz. Biz hep
bu kültürde büyüdük ve bu şekilde
devam ettiriyoruz. Biz bir aileyiz. Biz
ortamı germeden, kırmadan, dökme-
den bir seçim süreci yürütüyoruz. 1
aya yakın bir zamanımız kaldı. Bu sü-
reci tüm başkan adayları elinden ne
geliyorsa güzel bir şekilde yürütmeye
çalışıyor. Bizim Güreş olarak tesisleri-
miz var ancak bir Federasyon binamız
yok. Biz sayın Bakanlarımız Mehmet
Kasapoğlu ve Osman Aşkın Bak ile bu
konularla görüştük ve aslında bir proje
yapılmıştı. Kur belirsizliğinden dolayı
firma yapmaktan vazgeçti. Ardından
yine ekonomik problemlerden dolayı
ihaleye giren olmadı ve proje durdu.
Ama yine sayın bakanlarımız yapıl-
ması adına tekrardan bunu iletti. Biz
bunun takipçisi olacağız ve çözeceğiz”
diye konuştu.

Antrenörleri olacak

Sporcuların kendi antrenörleri ile çalı-
şamama problemi sorusuna Çebi,
“Sporcular büyükler kategorisine gel-
diğinde kendi antrenörü ile çalışmak
ister. Bunun birkaç sebebi vardır. Ken-
dini daha iyi hisseder veya eski antre-

nörü onu iyi tanır. Antrenörlük farklı bir
meziyettir. Başarılı olmak için ana et-
kenlerden bir tanesi kaliteli bir antre-
nöre sahip olmaktır. Sporcuyu en iyi
bilen antrenör onu yetiştirmiş olan an-
trenördür. Sporcunun psikolojisini bili-
yor, nerede ne yapacağını en iyi o
biliyor. Tabii ki milli takım antrenörleri-
miz olacak. Aynı zamanda oyuncu milli
takım kamplarında milli
takım hocaları ile çalı-
şırken kendisi ye-
tiştiren hoca ile
o kamplarda
özel çalışma
alanı olacak.
Müsabaka-
larda sporcu-
nun yanında
kendi an-
trenörü
olacak”
ifadele-
rini kul-
landı.
DHA

Süper Lig'de 6. sezonunu
geçiren ve 8. hafta sonrası al-
dığı 5 puan ile 16. sırada bu-
lunan Gaziantep temsilcisi,
bu alanda da lige kötü bir
başlangıç yaptı. Ligde 4. haf-
tayı maç yapmadan geçen
Güneydoğu temsilcisi, oyna-
dığı 7 karşılaşmanın tama-
mında kart gördü. Gaziantep
FK, bu karşılaşmalarda 23
sarı kart ve 1 kırmızı kart gö-
rerek ligin en hırçın takımla-
rından biri oldu.

Kozlowski sarardı 

Sezon başında İngiltere'nin
Brighton takımından transfer
edilen 20 yaşındaki genç orta
saha oyuncusu Kacper Koz-
lowski, oynadığı tüm maç-
larda ilk 11'de sahaya çıktı.
Teknik direktör Selçuk
İnan'ın orta alanda en çok
güvendiği isimlerden biri
olan Kozlowski, ligde oyna-
dığı 6 karşılaşmada top-
lamda 5 sarı kart görerek
agresif bir grafik çizdi.

Kozlowski, ligin 7. haftasında
iç sahada oynanan Trab-
zonspor karşılaşmasında
dördüncü sarı kartını görerek
cezalı duruma düştü ve takı-
mını ligin 8. haftasında ikas
Eyüpspor karşısında yalnız
bıraktı. Kırmızı-beyazlı ekipte
Saborit 3; Ndiaye, Lungoyi,
Maxim ve Sorescu ikişer;
Ömürcan Artan, Da Silva,
Furkan Soyalp, Arda Kızıl-
dağ, Mandouki, Kenan
Kodro ile Ertuğrul Ersoy da
birer kez sarı kart gördü.

Daubin formayı kaybetti

Sezon başında Fransa 2. lig
takımlarından Caen'den
transfer edilen 28 yaşındaki
tecrübeli ön libero Quentin
Daubin, ligin ilk haftasında
Sipay Bodrum FK karşısında
kırmızı kart gördü.
Takımın tek kırmızı kart
gören oyuncusu konumunda
olan Daubin, devam eden
haftalarda hiç süre alamadı.
AA
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Gaziantep 
karta doymadı!
Trendyol Süper Lig 2024-2025 sezonun 
geride kalan 8 haftasında karşılaşmanın
hakemleri futbolculara toplamda 341 sarı
ve kırmızı kart gösterdi.  Ligde 4. haftayı
maç yapmadan geçen Gaziantep FK, oyna-
dığı 7 karşılaşmanın tamamında kart gördü 

eSaT Murat Molva seçime
tek aday olarak girdi. Genel
kurula 200 delegeden, 81’i
katıldı. 3 geçersiz oyun ol-
duğu seçimde 62 oy alan
Esat Murat Molva, Türkiye
Briç Federasyonu
yeni başkanı
oldu. Öte yandan
bir önceki yöne-
tim kurulu ve
mali raporlar ibra
edildi. Başkan se-
çilen Esat Murat
Molva, “Önü-
müzdeki 4 sene
bizim için ol-
dukça zorlu ola-
cak ama son

derece motive bir şekilde ve
şevkle önümüzdeki görevleri
yapmak üzere çaba göstere-
ceğiz. Sizlerin de destekleri-
nizle başarılı olacağımıza
inanıyorum, tekrar çok teşek-

kür ediyorum” ifa-
delerini kullandı.
Molva'nın yönetim
kurulunda Aykut
Aksu, Samet Kara-
göz, Can Berktaş,
Sevinç Atay, Kaan
Aydın, Burhan
Poshoroğlu, Uğur
Öncel, Hacı Ali
Çelik, Talip Çan-
kırı, Tuncer Şen-
göz yer aldı. DHA 

Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’nın ardından
3 ay içerisinde kanunen yapılması zorunlu
olan Türkiye Briç Federasyonu Olağan Mali
Kurulu,  dün Ankara’da gerçekleştirildi. Tür-
kiye Briç Federasyonu Olağan Mali Kuru-
lu'nda Esat Murat Molva, başkan seçildi 

KIRMADAN 

ILERLIYoRUZ

Sezona galibiyet ile başlayan iki
takım, ilk hafta oynadıkları müsa-
baklarda hata yapmadı. EuroLea-
gue'de yeni sezona deplasmanda
Virtus Segafredo Bologna'yı 76-67
yenerek başlayan lacivert-beyazlı-
lar, geçen seneki inişli çıkışlı grafiği
bu sezon taraftarlarına yaşatma-
mak istiyor. Sezonun ilk maçında
evinde Yunanistan temsilcisi
Olympiacos'u 82-71 mağlup eden
sarı-lacivertliler ise Ülker Spor ve
Etkinlik Salonu'nu dolduran taraf-
tarını galibiyetle sevindirdi. Geride
kalan sezonda Final Four oynayan
Fenerbahçe Beko, bu sezon daha
ileriyi hedefliyor.
Evde ilk maç 

2024-2025 sezonuna hizmete yeni
giren Basketbol Gelişim Merke-
zi'nde başlayan Anadolu Efes, ta-
rihi zaferler elde ettiği Sinan
Erdem Spor Salonu'na veda etti.
Bu sezon maçlarını Basketbol Geli-
şim Merkezi'nde oynayacak laci-
vert-beyazlılar, bu salonda
yapacağı ilk EuroLeague müsaba-
kasında da Fenerbahçe Beko'yu
konuk edecek. İki ekip arasındaki
derbilere artık taraftarlar Basketbol
Gelişim Merkezi'nde tanık olacak.
Efes kazanmıştı 

Sezonun ilk derbisinde Basketbol
Gelişim Merkezi'nde 37'nci Erkek-
ler Cumhurbaşkanlığı Kupası'nda
karşı karşıya gelen iki takımın çe-
kişmeli geçen zorlu randevusunda
gülen taraf, 83-82'lik skorla Ana-
dolu Efes olmuştu. Basketbol Geli-
şim Merkezi'nin hizmete açıldığı ilk
gün (29 Eylül) ve salondaki ilk maç
olma özelliği taşıyan zorlu kupa
mücadelesinde rakibi Fenerbahçe
Beko'yu yenen lacivert-beyazlılar,
14'üncü kez Cumhurbaşkanlığı
Kupası'nı müzesine götürme başa-
rısı göstermişti.
Wılbekin yok 

Sarı-lacivertli ekipte forma giyen
Scottie Wilbekin, Olympiacos ma-
çında yaşadığı sakatlığın ardından
sahalarda uzun süre ayrı kalacak.
Yunan ekibiyle oynanan mücadele-
nin ilk çeyreğinde sağ diz bölgesin-
den sakatlık yaşayan tecrübeli
oyun kurucunun, ön çapraz ba-
ğında yırtık tespit edilmişti. Fener-

bahçe Beko kaptanı Melih Mah-
mutoğlu, Anadolu Efes karşısında
forma giyip 12 sayı bulduğu tak-
dirde Turkish Airlines EuroLea-
gue'de bin sayıya ulaşacak. 2013
yılından bu yana formasını giydiği
Fenerbahçe'de EuroLeague şampi-
yonluğu da dahil birçok başarıya
imza atan deneyimli oyuncunun
organizasyonda 988 sayısı bulunu-
yor. Melih Mahmutoğlu, Efes kar-
şısında 12 sayı daha bularak bin
sayıya ulaşmayı hedefliyor.
Fenerbahçe önde 

Türk derbisinde karşı karşıya gele-
cek iki ekibin 2013 yılından bu
yana oynadığı 22 müsabakada Fe-
nerbahçe Beko'nun 14 galibiyeti
bulunuyor. Anadolu Efes ise bu
müsabakalarda 8 galibiyet elde etti.
Geçen yıl normal sezonda oyna-
nan maçlarda iki ekip de deplas-
manda galip gelerek birer
galibiyete imza atmıştı. Mücadeleyi
Miguel Angel Perez, Damir Javor
ve Ioannis Foufis hakem üçlüsü
yönetecek. DHA

Devler kapışıyor!Devler kapışıyor!Devler kapışıyor!Devler kapışıyor!Devler kapışıyor!Devler kapışıyor!
Basketbolda  

Turkish Airlines
EuroLeague'in

2'nci haftasındaki
Türk derbisinde
bugün Anadolu
Efes, Fenerbahçe
Beko'yu konuk

edecek. Mücade-
leyi Miguel Angel

Perez, Damir
Javor ve Ioannis
Foufis hakem 

üçlüsü yönetecek

Büyük başarı 

Türkiye Okçuluk Federasyonu ta-
rafından 07-08 Ekim 2024 tarihle-
rinde Para Okçuluk Türkiye
Şampiyonası düzenlendi. 20 kulüp-
ten 46 sporcunun katıldığı turnu-
vada Bağcılar Belediyesi Para
Okçuluk takımı da yerini aldı. Murat
Öz antrenörlüğündeki takımda yer
alan Bircan Çiçek ve Kadir Çapan
birincilik için ter döktü.

Yeni başarıların habercisi 

İki gün süren mücadelenin sonu-
cunda Bağcılarlı sporcular, Makaralı

Yay Karışık Takım kategorisinde
3’üncü olarak bronz madalya elde
etti. Başarılı sporcuları tebrik eden
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah
Özdemir, “Bizlere bu gururu yaşatan
okçularımızı kutluyorum. Bizlerin,
ailelerinin ve hocalarının verdikleri
emeklerin karşılığın en güzel şekilde
verdiler. İnşallah, aldıkları bu madal-
yanın gelecekteki başarıların bir ha-
bercisi olacaktır. Bizler de onları her
zaman destek vermeye devam ede-
ceğiz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Molva başkan seçildi 

Bağcılar Belediyesi Para Okçuluk takımı, Antal-
ya’da düzenlenen Türkiye Şampiyonası’nda
büyük bir başarı elde etti. Bağcılarlı sporcular,
Makaralı Yay Karışık Takım kategorisinde Tür-
kiye 3’üncüsü olarak bronz madalya kazandı

Kazanmak istiyorum

Türkiye Güreş Federas-
yonu Başkan adayı, eski
milli sporcu Selçuk Çebi,
başkanlık seçimlerine

kısa bir zaman ala hedef-
lerini anlattı ve “Ortamı
germeden, kırmadan,
dökmeden bir seçim 

süreci yürütüyoruz” dediDoKMEDENDoKMEDENDoKMEDENDoKMEDENDoKMEDENDoKMEDEN

U20 Milli Takımı bugün İs-
tanbul'da Portekiz ile U20
Elit Lig maçı oynayacak.
Trabzonspor'da forma giyen
20 yaşındaki genç savun-
macı Ali Şahin Yılmaz,
Zorlu rakiplerle oynayacak-
larını ifade ederek "Zorlu ra-
kiplerimiz var ama onlarla
karşılaşmak seviyemizi gör-
mek açısından çok iyi.
Çünkü ne kadar çok maç
oynarsak o kadar gelişim
gösterirsin. Milli maçlarda
da farklı futbol kültüründen
rakiplerle karşılaşıyorsun ve
kendini değerlendirmek
daha iyi oluyor. Tabii maçlar
çok zorlu. Ama bu seviyede
iyi oyunlar bizi hedefe taşı-
yacaktır" diye konuştu. Milli
takımda olmanın, formayı
giymenin çok özel olduğunu

aktaran Ali Şahin Yılmaz,
"Ben birçok maça çıktım
ama her zaman özel duygu-
lar yaşadım. Tabii ki Ümit
Milli Takım, A Milli Takım
çok önemli yerler. Zaten A
Milli Takım bir hedef. Bay-
rak için oynamak, kazan-
mak istiyorum ama hangi
seviye olursa olsun milli ta-
kımla mücadele etmek özel
bir duygu" değerlendirme-
sinde bulundu.



E senyurt Belediye Başkanı Prof. Dr.
Ahmet Özer, Tele1 ekranlarında
yayınlanan Bilge Yurtdagülen’in

sunduğu “Gerçek Haber, Gerçek Eko-
nomi” programına konuk oldu. Prog-
ramda göreve geldiği günden bugüne 6
aylık süreçte yapmış olduğu çalışmalar
hakkında bilgiler aktaran Özer, ilçede ger-
çekleştirdikleri 3 büyük festivalin ardından
kasım ayında bir festival daha yapacakla-
rını söyledi. Özer; “Eseyurt sadece
Türkiye'nin değil, bence dünyanın
en büyük ilçesi. Çünkü daha hâlâ
bu nüfusun üstünde bir ilçeye
rastlamadık. 101 ülkeden
insan var. Türkiye’nin 81
ilinden gelen insanımız
var. 80 dil konuşuluyor.
Aynı zamanda hem sos-
yolojik açıdan
hem hizmetler
açısından hem
de siyasi açı-
dan Esen-
yurt,
İstan-
bul'un en
zayıf
halkası.
Bu ne-
denle
eğer İs-
tanbul’da
bir başarı hikâ-
yesi yazılacaksa, bu ancak Esen-
yurt'ta yazılabilir” ifadelerini
kullandı.

Küçük bir BM gibi

Açıklamasında bir zincirin gü-

cünün en zayıf halkası ile ölçülmesi gerek-
tiğini söyleyen Özer, “Esenyurt küçük bir
Birleşmiş Milletler gibi. Ve burada her dil-
den, her halktan, her kimlikten insan var.
Rahmetli Yaşar Kemal'in deyimiyle, ‘bin
bir çiçekli bir bahçe’. Birçok kültür bir
arada yaşıyor. Bir zincirin gücü en zayıf
halkasıyla ölçülür. Esenyurt, İstanbul'un
en zayıf halkası. Hem sosyolojik açıdan
hem de siyasi
açıdan. Bu
aynı za-
manda Bü-
yükşehir
Belediye
Başkanımız
Sayın
Ekrem
İma-
moğlu’na
da söyle-

diğim bir sözdü. Eğer bir hikâye yazı-
lacaksa bu Esenyurt'ta yazılabilir” ifa-
delerini kullandı.

3 bin fabrikamız var

Esenyurt’un ekonomik ve ticari
olarak büyüklüğüne dikkat çeken
Özer, “Lojistiğin başkenti durumun-
dayız. Kara, deniz, hava, demir yolları-
nın tam ortasında bir ticaret merkezi
haline gelebiliriz. Ve en önemlisi de
büyük bir üretim gücümüz var. Bugün il-
çede 3 bin tane fabrikamız var. Türki-
ye’nin gayri safi milli hasılasının yüzde
7’sini Esenyurt karşılıyor. Biz bu üretim
gücünden elde edilen katma değeri tabana
yayarsak, burada o kötü, istenmedik olay-
ları def edebiliriz ve Esenyurt'u gerçekten
İstanbul'un parlayan yıldızı haline getire-
biliriz. Çünkü bu yoksulluğun ve eğitim-
sizliğin yanında maalesef uyuşturucu gibi,
kadın cinayetleri gibi, mafya çatışmaları

gibi istenmedik olaylar meydana geliyor.
Kadın cinayetleri demişken bunu

özellikle anmak istiyorum.
Son günlerde kadın cinayet-
leri artıyor. Hem Esenyurt
halkı adına hem kadınlar
adına bu cinayetlerin bir
an önce durdurulmasını

istiyoruz. Herkesin bu
konuda sorumluluğun

gereğini, özellikle de
hükümetin sorum-

luluğunun gereğini
yerine getirmesini
istiyoruz” açıkla-
masında bulundu.
HABER 
MERKEZİ

www.gazetedamga.com.tr
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DUNYANIN
EN BUYUK ILCESI

Esenyurt Belediye Başkanı 

Prof. Dr. Ahmet Özer, katıldığı

canlı yayında, “Eseyurt sadece

Türkiye'nin değil, bence dünyanın

en büyük ilçesi. Çünkü daha hâlâ

bu nüfusun üstünde bir ilçeye

rastlamadık. 101 ülkeden insan

var. Türkiye’nin 81 ilinden gelen

insanımız var. 80 dil konuşuluyor”

ifadelerini kullandı

Kapılarını açıyor!
BAKIRKÖY Leyla Gencer Opera ve Sanat Merkezi
yenilendi. Sadece Bakırköy’ün değil, İstanbul’un da
en önemli kültür sanat noktalarından biri olan mer-
kez, sahnesinden bahçesine kadar yenilenerek hak
ettiği değere kavuşturuldu. Yenileme çalışmaları
kapsamında ekipler sanat
merkezinde sahneden ay-
dınlatma sistemine, ortak
kullanım alanlarından
peyzaj düzenlemesine
kadar birçok noktanın
bakım, onarım ve tadila-
tını yaptı. Sanatseverlerin
heyecanla beklediği Leyla
Gencer Opera ve Sanat
Merkezi kapılarını, adını
aldığı dünyaca ünlü ope-
racının 96. doğum yıl dö-
nümünde özel bir

programla açacak. Bugün saat 20.00’de gerçekleşe-
cek olan açılış programında, şefliğini Alessandro
Cedrone’nin, solistliğini Ezgi Karakaya’nın yaptığı
Orkestra Symphonista performansı ile Bakırköylü-
ler keyifli bir akşam yaşayacak.

Esenyurt 
Belediye 
Başkanı 
Prof. Dr. 
Ahmet Özer

‘Berfu Yenenler ile Talk Show 
Perileri’ne bu hafta Melek Mosso 
konuk oldu. Başta eşi Serkan Sağdıç
olmak üzere hayatıyla ilgili birçok 
detay veren Mosso, “eşim işleri 
hafifken bana yardım ediyordu, şimdi
yoğunlaştı ve birlikte çalışmıyoruz.
eşimle birlikte çalışırken evdeki 
huzuru kaybettim ve "Birlikte çalışmak
olmaz" dedim. evde sessizlik istiyorum,
müzik açmak istemiyorum. İlişkimiz
başlarken manyakça başlamadı. 
Benim yerlerde sürünmem, aşkımdan
gebermem lazımdı, ama biz çok normal
başladık” dedi. 
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